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Hišni regulacijski komplet HK-2 (kompletna avtomatika za 
centralno kurjavo na olje ali plin) Vam prihrani do 

30% kurilnega olja ali plina. Manjša poraba kurilnega olja 
je v vaših rokah, zato Vam priporočamo HK-2. Ne bo vam žal.

Izdeluje TRATA d.d. Ljubljana.
Prodaja in montira trgovina MIKRO Izlake in MAKRO Kisovec.

V podjetju ELEKTROPROM d.o.o. na Izlakah Vam nudimo v svojih trgovinah
širok prodajni asortima.

V trgovini MIKRO na Izlakah Vam nudimo: elektroinstalacijski material, belo 
tehniko, svetila, električno orodje ISKRA, BOSCH, BLACK&DECKER.

V trgovini MAKRO v Kisovcu lahko dobite vse za vodovod in centralno ogrevanje.

Med tem, ko je trgovina YAMAHA v Zagorju namenjena prodaji svnthesizorjev 
YAMAHA in CASIO, glasbil, televizorjev GORENJE in HI-FI naprav SONY in 
BLAUPUNKT.

Za razširitev števila TV-programov pa Vam v podjetju ELEKTROPROM nudimo 
široko izbiro satelitskih anten HUTH, BRAIN, PHILIPS, katere Vam tudi instaliramo 
in opravimo preizkusne meritve sprejema.

V ELEKTROPROM-u smo se odločili, da ob izteku leta organiziramo 
za naše kupce VELIKO NAGRADNO ŽREBANJE z bogatim skladom nagrad:

1. nagrada BARVNI TELEVIZOR BLAUPUNKT
2. nagrada SATELITSKA ANTENA
3. nagrada SYNTHESIZER YAMAHA

m še 5o drugih nagrad

ŽREBANJE BO 9. JANUARJA 1993 v avli DELAVSKEGA DOMA V ZAGORJU.

In kako se lahko vključite v nagradno žrebanje? Zelo preprosto. Za vsak Vaš 
nakup v eni od naših trgovin v vrednosti 10.000 SIT dobite nagradni kupon. 
To pa še ni vse.

Če vrednost vašega nakupa presega 10.000 SIT, dobite za vsakih nadaljnih 
10.000 SIT še dodatni nagradni kupon, s čimer zelo povečate možnosti, da 
postanete ravno Vi srečni dobitnik ene od glavnih nagrad.

RES, TO JE PRILOŽNOST, KI JE NE SMETE ZAMUDITI.



UVODNIK
Sedaj nismo veC tovarišice in tovariši, niti gospe in gospodje, se 

manj milostljive in milostljivi. Do 6.decembra smo le še najdražje 
volilke in volilci. Morda še malo državljanke in državljani. Nasi 
najdražji (dobesedno) politiki in političarke bodo do 6. decembra z 
različnimi obljubami, gesli in prijaznimi nastopi poskrbeli za 
narodov blagor. Po volitvah bo seveda vse lepSe - dobili bomo 
telefonsko centralo, da bomo lahko naše najdražje politike bolj 
jasno slišali, super ceste do bele Ljubljane, da bodo lahko naši 
najdražji politiki večkrat prišli med nas, pa Čistilne naprave, da 
bodo naši naj... lažje dihali, ko bodo med nami, pa...

Vsega bo. Zasavje se bo po predvolilnih shodih sodec 
spremenilo v deželo, kjer se bosta cedila med in mleko. Prav bi 
bilo, da bi se spomnili, kaj so govorili tisti, ki smo jih volih, pred 
zadnjimi volitvami. In kaj so naredili, ko so bili izvoljeni. In prav 
bo, Ce se bomo Cim bolje spominjali, kaj govorijo sedaj in kaj bodo 
delali, ko bodo izvoljeni.

Današnji Zasavc je debelejši za 4 strani, saj objavljamo volilno 
prilogo, ki so jo placale nekatere stranke. Prijetno predvolilno 
branje, drage bralke in spoštovani bralci.

Marko Planinc
Matjaž Švagan

K Funšterc:
ffT ***»'» *<5*“z--*|i*:: Francgu Jarcu v momm, Cah,

« ;i Sramotni steber, Kratke iz Zasavja,
Komu dati glas ?, Volilne jetmice

Vaš zelnik:
Pisma bralcev (Goljufije v TEVE Varnost 
Elektronih, Protestno pismo,
Integral Zagorje ob Savi

Tema:
Narava kontru Zasavje

Pogovor.
Marinka Pritz-Kunc:
'Drogi želim odvzeti avreolo.'

;
Kšajt glavce:

Milanova kost, Romanova rozina,
Politična kultura na psu, Za zavarovanje 
ni zanimanja?, Sladke laži

Anketa:
Izvolite o volitvah!

Reportaža:
Izraelski utrinki, Indija press

Križ kraž:
Nagradna križanka Prvine

i Miš maš:
f Mladim Zasavcem, Čvekač, IH vrtnice, 

Osmoiolci, Mladi v Zagorju

V***- v

Žuriramo:
Hiša, ki nikoli ne zamoči,
Danes je bilo pa luštno,
Hothotnot, Horoskop,
Problemi z imenom, TNT

Kšefti:
Frol na 103,9 MHz, Kurilni nasveti 
Kratke kžefiarske. Mak oglasi 
Preženimo dolgčas, Naia bodočnost

Zdrav duh
Ihnajst srečnih let, S 
Zabeleieno, Glasbeni

v zdravem telesu:
šola v Trbovljah, Planinske novice, 
dk cak, Bum na gimnaziji, 
libovljah, Rezultati,

Mali nogomet v Hrastniku

Kronično:
Promet, Aufbiks,
Radar, Kradejo 
Zgorel kozolec

kot srake,
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KOLEDAR DOGAJANJ
3. novembra - Trboveljska

skupščina izjemoma zaseda dopoldne. 
A ker ni sklepčna, tega dne Tr
boveljčani ne izvolijo kandidata za 
državni svet. Morda v četrtek...

4. novembra - Glavno tele
fonsko centralo v digitalni tehniki med 
prvimi preizkusi predsednik Predsed
stva RS Milan Kučan, ki se to sredo 
skupaj s predstavniki slovenske PTT 
mudi v Trbovljah.

5. novembra - Zagorjane - 
tokrat k sreči le eno hišo zli stanovalci 
- znova ogrozi plaz z Ruardija, ki se 
sproži ravno na nasprotni strani tistega 
iz leta 1987.

5. novembra- Zdaj je že jasno: 
trboveljska občinska skupščina ne bo 
imela svojega kandidata za državni svet. 
Tokrat ni bil sklepčen noben zbor.

6. novembra - v hotelu
Rudar v Trbovljah se predstavi Social
demokratska stranka Slovenije, v De
lavskem domu pa "Peterletovi" 
demokrati - oboji s svojima pred
sedniškima kandidatoma.

6. novembra - V Zagorju že 
dopoldne novinarji izvedo, da plaz z

Ruardija nima nobene povezave z onim 
izpred petih let in da nikakor ni posle
dica rudarjenja. Popoldne pa to občino 
obiščejo še predstavniki krščanskih de
mokratov.

9. novembra - Volilna mrzlica
počasi zajema Zasavje: tokrat 
Hrastničani prisluhnejo demokratom. 
Jelko Kacin izjavi, da se s Kučanom 
vidita še v drugem krogu predsedniških 

volitev okrog Božiča.

9. novembra - odslej bodo
tudi Zasavčani svoje finančne zadeve 
lahko reševali "mimo” pogledov radov
ednih someščanov. LB je uvedla t.i. 
zeleni pas ali polje diskretnosti.

10. novembra Združena lista
Zasavja se predstavi. Računajo, da bo 
imelo Zasavje v državnem zboru vsaj 
enega predstavnika - pa čeprav morda 

tudi iz vrst LDS.

10. novembra - Trboveljski
borci ministrici Alenki Osterman zau
pajo, da bi rajši videli, če po ukinitvi 
ministrstva za borce "padejo" pod 
Janševo in ne Voljčevo ministrstvo. 
Borci to vedno ostajajo.

10. novembra - Ostermanova 
dobro izkoristi obisk v Zasavju, saj

sodeluje skupaj s Potrčem tudi na pogo
voru, ki ga pripravi SDP Hrastnik v 
hrastniški poslovni dvorani.

11. novembra - Zeleni v Tr
bovljah razpravljajo na temo vpliva ok
olja na zdravje ljudi. V zvezi z Zasavjem 
bo poslej treba govoriti tudi s tega 
vidika, pravi dr. Plut.

12. novembra Na delavskem 
svetu zasedajo "rudarji". Strinjajo se z 
dograjevanjem četrte inačice razvoja, 
kot jim ga predstavi generalni direktor. 
Izgubo pa lepo sanirajo: ”le" še za 300 
milijonov je je.

12. novembra - Tega dne se v

Zasavju v tednu dni že drugič mudijo 
demokrati. Tokrat Zagorjane obišče 
sam direktor slovenske SDK mag. Igor 
Omerza. Tema: Gospodarska politika 

samostojne Slovenije.

Polona Malovrh

Po poplavah. Foto: T.B.

ZASAVC Izdaja Zasavc d.o.o., Cesta zmage 33, Zagorje ob Savi. Direktor: Tomo Garantirli, Časopisni svet: Sandi 
Češko, Robert Halzer, Franci Kadunc, Branko Klančar, Janez Knez, Darka Lipičnik, Jože Ranzinger ml. Glavni urednik: Matjaž 
Švagan, odgovorni urednik: Marko Planinc. Uredniški odbor: Roman Rozina, Polona Malovrh (Funšterc), Ivana Laharnar 
(Reportaže), Stane Šterbucl (Kšajt glavce), Milan Vidic (Anketa), Fanči Moljk (Miš maš), Tomi Pucelj (Žuriramo), Suzana Sivka, 
Marko Bebar (Kšefti), Katarina Gavranovič (Zdrav duh...), Barbara Kus (... v zdravem telesu). Oblikovanje in računalniški 
prelom: Grafi, Dol pri Hrastniku, Tisk: Alenka Jakopič, Sedraž. Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 33, Zagorje 
ob Savi. Tel.: (0601) 61-013. Na podlagi zakona o prometnem davku (Ur. list RS, št. 4/92) in mnenja Ministrstva za informiranje 
(št. 23/283-92, z dne 5.5.1992) sodi časopis med proizvode informativne narave po 13. točki t. št. 3, za katere se plačuje 
5-odstotni davek od prometa proizvodov. Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Brez dovoljenja urednika ponatis 
člankov in fotografij ni dovoljen.
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Velik korak /a

Da so se pri nas na prelomu tisočletja tehnološki razkorak 
odločile preskočiti tudi pošte, smo se lahko prepričali 4. no
vembra, ko je bila v promet dana nova digitalna centrala v 
Trbovljah. Tostranski napor pa je omenjen tudi zato, ker pove 
nekaj še o tem, da hitrejša komunikacija spada ne samo v 
način, temveč tudi pogoj življenja sodobnega človeka.

Ob svečani otvoritvi glavne tele
fonske centrale v PTT Trbovlje 
smo tako poleg kulturnega pro
grama in slikarske razstave akadem
skega slikarja Janeza Kneza, 
prisluhnili še razgovoru predstavni
kov PTT Slovenije o razvoju in de
lovanju PTT sistema, kamor je bil 
povabljen tudi predsednik predsed
stva Milan Kučan, ki je preko nove 
digitalne centrale opravil prvi 
poziv. Poklical je svojo ženo Štefko 
v Ljubljano in veza je bila odlična. 
To je bil hkrati tudi uraden pečat in 
pogon za uspešno delovanje.

Med prisotnimi je bila še nek
danja ministrica za promet in zveze, 
zdaj v.d. direktorica PTT Slovenije, 
Julija Žibcrt, in povedala, da v tovr
stnem razvoju zaostajamo pri
bližno 15 let za Evropo - doseženi 
nivo naj bi torej ohranili, sčasoma 
tudi modernizirali. V Zasavju po
datki merijo 19 naročnikov na 100 
telefonskih priključkov, z novostjo 
pa se kažejo možnosti za pridobitev 
6250 novih naročnikov. Dr. Slavko 
Hanžel, namestnik slovenskega 
ministra za promet in zveze je k 
temu dodal reorganizacijo PTT 
sistema - tarifnega sistema in zak
onodaje ob tem, da je že priznana 
državna številka. Srečujejo se pred
vsem s težavami kapitalnega 
značaja.

Evropa se, za primer, razvija v 
smeri dveh vej - na eni telekomu

nikacije, na drugi pošta. Sloveniji 
bo za odpravljanje vrzeli poslužila 
za vzorec Danska, sicer večja, a je 
šla po podobni poti. Tako naj bi se 
do konca leta 2000 število telefon
skih naročnikov podvojilo, odprli 
naj bi še nekaj poštnih enot. Nova 
pridobitev je torej majhen korak za 
Slovenijo, a velik za Zasavje.

Petra Radovič 
Foto: Branko Klančar

Franciju Jarcu v spomin
Življenje Francija Jarca, gledališčnika 

in shemalca RTV Slovenija, se bo izteklo, ko 
ne bo mogel več prijeti kamere v roke, so 
ugotavljali vsi, ki so ga katerikoli del dneva 
in ob kakršnemkoli vremenu opazovali med 
iskanjem motivov, med lovljenjem pravih 
trenutkov, najprimernejše svetlobe in ugo
tavljanjem ali bo posnetek boljši, če bo pos
net s tega ali onega zornega kota.

Od takrat, ko 
je dalj njega leta 
1965 prvič po
gledal skozi oko 
svoje kamere pa 
takorekoč do 
zadnjega tre
nutka, skorajda 
brez odmorov in 
predahov, sta bila 
Franci in njegova 
kamera 
nerazdružljiva. Takšen je tudi ostal v 
spominu številnih Zasavcev, tistih, ki so ga 
pospremili na njegovi zadnji poti in mnogih 
drugih.

Predvsem v Trbovljah pa se bodo Fran
cija spominjali tudi po njegovem prispevku 
v zakladnico slovenskega kulturnega ust
varjanja. Po okrog sto vlogah na deskah 
gledališča Svoboda - Center, med njimi je 
bila kopica glavnih, po nekaj pomembnih 
režijah in drugih oblikah gledališkega 
izražanja. Trboveljsko gledališče je v letih, 
ko je bil Franci na višku svojih moči, 
doseglo svoje največje uspehe.

Francijeva ljubezen do gledališča se je 
vnela, ko se je končala vojna in je po 
ujetniški in partizanski uniformi spet 
oblekel civilno obleko. Njegova privrženost 
kulturi pa se je začela že mogo prej, še v 
otroških letih v Hrastniku, kjer je po rojstvu 
leta 1919 preživel nekaj let.

Kulturnikom, gledališčnikom bo Franci 
Jarc ostal v spominu po neizmerni energiji, 
ki jo je vlagal v gledališče, nam, njegovim 
novinarskim kolegom, po poštenem od
nosu do zahtevnega dela, ki ga je opravljal 
s kamero na rami.

Stane Šterbucl
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Hojladri, hojladro in poroka za nami. Ko se vsi streznijo, 
priča modro ugotovi, da nima ne čekov, ne čekovne in ne 
osebne. Aleluja! Trezni razmislek in črta v banko. "Preklicu
jem vseh 20 čekov in čekovno. Saj, lahko, da sem jih izgubila, 
če bodo začeli prihajati, bom prijavila policiji." In so začeli 
prihajati. Najprej eden, pa še eden, pa na policijo. "Mi bomo 
tole predali kriminalistom." "Ja, pa naj tudi kaj ukrenejo!" In 
je prišel še eden. Priča je stvari vzela v svoje roke in se podala 
na raziskovanje zasavskega podzemlja. V trgovini, kjer so 
vnovčili prvi ček, so človeka opisali in prodajalka seje spom
nila, da ga je že videla na avtobusu, ki vozi v drugo največje 
mesto Zasavja. V gostilni, kjer je bil vnovčen drugi ček, je 
priča odkrila že skoraj vse. Natakar seje spomnil človeka, kaj 
je spil, pojedel in najpomembnejše - kdo je bil z njim. Tistega 
"z njim" seje spomnila tudi gostilničarjeva hči in ni bilo dolgo, 
ko so vedeli njegovo ime, priimek in registersko tablico 
avtomobila. Priča seje s podatki vrnila na policijo v zasavski 
prestolnici in jih posredovala dežurnemu. "Mi smo tole pre
dali kriminalistom." "Pa bodo tudi kaj ukrenili? Še danes?” 
"Danes ?!?" "Ali mi lahko poveste vsaj naslov tega tipa?" "Ne." 
"A ne?" "Ne!” "Ne smete ali nočete?" "NE SMEM!"

Ker s policaji torej ni bilo nič, je priča ubrala edino pot 
do rešitve problema. Po imeniku je poiskala vse, ki sev mestu 
ob Savi pišejo tako in tako. A nikjer nikogar s tem in tem 
imenom. Tema. Kaj nas stane, če povprašamo poštarke? 
"Iščem tega pa tega. A ga poznate?" "Jaz ne." "Jaz tudi ne." "A 
tistega, ki šverca z avtomobili?" "Ja,ja! Tega." "Ta stanuje tam 
in tam." In gre priča zopet tja in tja, dobi tipa in mu malo 
izpraši hlače. "Iščem tistega, ki je bil z vami takrat in takrat, 
tam in tam, ko sta jedla to in to in pila to in ono!" "Ne vem 
kje je ta Janez doma, ampak če vprašate v tisti in tisti gostilni 
vam bodo povedali." In v tisti in tisti gostilni niso bili najbolj 
navdušeni nad sodelovanjem ampak so kljub temu malo 
namignili. Priči so pokazali prav do Janezovih vrat. Stvar se 
je potem začela sama razvijati.

Čekov priča sploh ni izgubila, pač pa so ji jih ukradli, da, 
ukradli in to izpred najbolj znane diskoteke v Zasavju. Torej, 
ponočnjaki Zasavja tudi tam, kjer vas je največ, niste varni 
pred tatovi, ki šarijo po vaših avtomobilih. In da ne boste 
mislili, da se vam to ne more zgoditi.

Barbaru Kus

A
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Sramotni steber
Bojda niti podgane nič kaj rade ne domujejo v nek

danji rudarski stanovanjski hiši Pod Skalo v Toplicah pri 
Zagorju. Njena notranjost je ena sama umazanija, njena 
zunanjost ena sama sramota. To ni le naša ugotovitev. 
sodbo smo slišali od ljudi, zlasti spodnjih sostanovalcev, 
ki se jezijo, ker iz notranjosti opuščenega poslopja tako 
zelo smrdi, zlasti poleti.

Ljudje se vprašujejo, kako to, da hiše niso podrli žc 
takrat, ko se je zadnji stanovalec izselil iz nje. Ali bi 
porušitev predstavljala tako drag poseg, da si ga uprav
ljavci poslopja ne morejo privoščiti ali je kaj drugega 
vmes? Vsi, ki gredo tam mimo, se hkrati vprašujejo, kako 
to, da občinska telesa pri tem ne nastopijo odločnejše. 
Ko pa je na dlani, da predstavlja takšna, kakršna je zdaj. 
pravo sramoto za vse, zlasti pa za občinsko skupnost v 
celoti. Konec koncev stoji hiša takorekoč na samem 
začetku mestnega območja: tam se konča območje kra
jevne skupnosti Rudnik-Toplice in začenja mesto.

,h[n
Čas je, da odgovorni, najsi gre za rudnik ali podjetje, 

ki zdaj upravlja tudi ta del stanovanjskega naselja Pod 
Skalo zberejo korajžo in hišo bodisi podrejo bodisi ob
novijo. Takšna, kakršna je zdaj, tam ne sme in ne more 
ostati. Zagorjani so na vseh vpadnicah v občino postavili 
lične table z dobrodošlico vsem, ki prihajajo v to zasavsko 
mesto. Ampak dobrodošlica ne gre vkup s poslopjem v 
razpadanju na samem začetku mesta.

M .V.
foto:Tomo Brezovar
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Le še do 2000
Na zadnji seji DS RRP Slovenije so raz

pravljali zlasti o četrti inačici razvoja rud
nikov. Sprejeli sojo pred približno dvemi leti, 
sedaj jo strokovnjaki dopolnjujejo. Globalna 
strategija ostaja: do leta 2000 izkop milijon 
ton energetskega in okrog 300 tisoč ton 
komercialnih vrst premoga. V tem času bo 
treba poskrbeti za sanacijo preteklih izgub. O 
proizvodnji je bilo slišati naslednje: do leta 
96/97 bodo v manjših rudnikih kot Zagorje, 
Senovo in Kanižarica odkopavali le najbolj 
donosne zaloge, v Trbovljah in Hrastniku pa 
poleg tega še skrbeli za naložbe. Po tem letu 
bi proizvodnjo malih premogovnikov počasi 
zmanjševali oz. bi jih postopno zapirali. Po 
letu 2000 bi živela še trboveljski in hrastniški 
rudnik z 2000 zaposlenimi, ki bi nakopali 
okrog 1,2 milijona ton premoga letno.

In kam s presežkom 1200 zaposlenih po 
tem letu? V rudnikih ocenjujejo, da bo to 
vprašanje najtežje rešljivo, celo težje kot 
pridobivanje državnega kapitala za zapi
ranje. Po mnenju direktorja Aljoše Kinka je 
takšno dograjevanje četrte inačice koncept, s 
katerim se vendar izogibajo še večjim 
težavam glede preživetja.

P.M.

Hitite počasi
Temeljno vprašanje obiska ministrice za 

borce in vojaške invalide v Trbovljah in 
Hrastniku je bilo napovedano ukinjenje 
njenega ministrstva. Rada bi izvedela, 
kakšno mnenje imajo o tem na "terenu". Ali 
se torej "oprijeti" ministrstva za obrambo ali 
za zdravstvo in socialno varstvo? Trboveljski 
borci so podprli prvo inačico, češ bolje mi-nis- 
trstvo, ki invalide tudi proizvaja. Na social
nem bi se ob vseh nakopičenih težavah znašli 
še na stranskem tiru. Sicer jih je najbolj zani- 
malo še prostovoljno zdravstveno 
zavarovanje. Nasvet ministrice: "Hitite 
počasi!"

A.H.

Tesno sodelovanje
V zagorski vladi bodo za številna področja 

(obrt, kmetijstvo, turizem, stanovanjsko 
komunalne zadeve, kultura, šport, rekreaci
ja, zdravstvo, otroško varstvo, sociala, de
lovanje KS) oblikovali odbore, ki jih bodo 
sestavljali predstavniki javnosti, političnih 
strank in drugi. Odbori bodo v pomoč novo 
izvoljeni vladi, z njimi bo vključena javnost v 
pripravljanje odločitev, zagotovljen bo tudi 
nadzor okolja nad delom izvršne oblasti.

I.L.

Revizija
IS zagorske občine je na prvi seji razpravl

jal o potrebnih dokumentih in poročilih, kijih 
mora pregledati ali še dobiti v vpogled, da bo 
lahko pred lastnim odločanjem in ukrepan
jem preučil trenutno stanje v občini. Med 
zahtevami je tudi sklep, naj SDK opravi re
vizijo občinskega proračuna in o tem obvesti 
IS.

I.L.

Končno pločnik

Tudi v Zasavcu smo že pisali o skrajno 
nevarni poti proti središču Dola pri Hrast
niku iz vzhodne strani. Sedaj so končno 
pričeli z urejanjem pločnika z Dola proti 
Črdencu. Prebivalci tega dela, predvsem pa 
otroci, upajo, da delavcev ne bo prehitela 
pred zaključkom dela zima in bo pločnik čim- 
prej nared.

M.P., foto: Branko Klančar

Priznanja za kakovost
V nekaterih podjetjih so se ob letošnjem 

dnevu kakovosti spomnili sodelavcev, ki si 
zaslužijo za svoje delo posebno priznanje. V 
TEVE Varnosti so podelili zlatnik kakovosti 
Romanu Juvanu, priznanja kakovosti pa 
Jožetu Ogrincu, Valentinu Hudomalju, 
Silvu Marsu, Ernestu Kokalju in Stanislavu 
Barliču, v TEVE Varnosti Elektronika pa je 
dobila priznanje Karmen Cirar.

M.P.

Revirski inovator
GZS - območna zbornica Trbovlje tudi 

letos razpisuje natečaj za priznanje Revirski 
inovator leta )992. Prijave z obrazložitvami 
morajo priti na sedež zbornice najkasneje do 
1. decembra, priznanje pa nameravajo 
podeliti decembra letos.

M.P.

Svečana prisega
Vsak narod ima pravico do sanj. Naše 

sanje o samostojni državi so postale 
resnica. Zdaj imamo državo in svojo vo
jsko. Ena od obveznosti do države je 
služenje vojaškega roka, ki poteka v 
učnih centrih po vsej Sloveniji. V petek, 
30.10.1992 je potekala svečana prisega 
nove, že tretje generacije slovenske vo
jske. Prireditve so potekale po vseh 
učnih centrih Slovenije. Vojaki so 
slovesno prisegli, da bodo branili samos
tojnost, neodvisnost, svobodo in ozemel
jsko celovitost svoje domovine Slovenije 
ter vestno in odgovorno izvrševali svoje 
dolžnosti pri njeni obrambi.

Svečana prisega je potekala v zelo 
slabem vremenu. Vendar so na prisego 
vojakov vseeno prišli starši, prijatelji in 
znanci. Vzdušje je bilo enkratno, še 
posebno takrat, ko so vojaki prisegli 
zvestobo svoji državi z besedo PRISE
GAM. Sledil je podpis priseg in po pod
pisu so vojaki odšli na prvi vikend - 
domov.

vojak Robert Lukač

Računalnik
Knjižnica Zagorje se je prijavila na razpis 

Ministrstva za kulturo RS za pomoč pri na
kupu računalniške opreme (računalnika in 
računalniških programov). Republika daje 
prednost knjižnicam, ki so že delno opreml
jene in tistim, ki jim ustanovitelji zagotavljajo 
polovični finančno pomoč.

K.G.

Seminar knjižnic
Na seminarju za knjižnice celjske regije v 

Celju so spregovorili o domoznanskem 
gradivu, nalogah matičnih dejavnosti ter 
poenotenju statistike. Knjižnica naj bi 
postala informacijski center za svoje okolje. 
To bo mogoče šele, ko bo vzpostavljena 
računalniška mreža v knjižnično informaci
jskem sistemu Slovenije.

K.G.

Zlata poroka
V soboto, 24. oktobra sta se v poročni 

sobi trboveljskega gradiča "zlato" poročila 
zakonca Franc in Marija Omahne iz Trbo
velj, Kolonija 1. maja 18. Poročil ju je župan 
Franc Majnardi, za vedro razpoloženje pa so 
poskrbeli upokojenci - kulturniki.

T.L.
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Tomšič in Janša 
v Trbovljah

Šestega novembra so socialdemo
krati pripravili v Trbovljah shod za 
šesto volilno okrožje, na katerem so 
predstavili predvolilni program 
stranke, predsedniški kandidat SDSS 
France Tomšič pa je predstavil svoj 
program. Shoda so se udeležili še Janez 
Janša, Vitodrag Pukl (podpredsednik 
SDSS), Milan Zver ter kandidati 
stranke 2a 6. volilno okrožje. France 
Tomšič je dejal, da Milanu Kučanu ne 
odreka zaslug in da je bil dober pred
hodni predsednik. Vendar je sedaj pot
rebno državi postaviti temelje in zato 
država potrebuje nove ljudi. Kandidat 
SDSS iz Zagorja Marijan Manfredo pa 
je poudaril pomen ekologije, ki tare 
kraje v šestem volilnem območju. Ce
lotno dogajanje je popestril otroški živ
žav in ansambel Big Ben.

S.S.

Kandidati Združene 
liste

Združena lista, ki jo sestavljajo De
lavska stranka- Demokratska stranka 
upokojencev, Socialdemokratska unija 
in SDP Slovenije je v Trboljeh priprav
ila novinarsko konferenco, na kateri je 
predstavila svoje kandidate za državni 
zbor in svet. Za državni zbor kandidi
rajo v Hrastniku Miran Potrč, v Trbov
ljah Božo Marot in v Zagorju Miloš 
Prosenc. Kandidat za državni svet je 
Sandi Češko. Vsi kandidati so predsta
vili' svoje programe, poudarili so urav
notežen razvoj Slovenije, regionalno 
samoupravo, materialno in socialno 
varnost ter ekologijo. Sandi Češko pa je 
dejal, da se mora Zasavje boriti na dveh 
nivojih: zastopanje lokalnih interesov v 
republiki in lastna sposobnost Zasavja, 
ki jo je trenutno malo. Sicer pa so kan
didati prepričani, da bo v državni zbor 
prišel vsaj en kandidat iz Zasavja.

S.S.

Bizjak in Peterle v 
Zasavju

Šestega novembra sta Zagorje in Tr
bovlje obiskala Lojze Peterle, predsed
nik SKD in strankin predsedniški 
kandidat Ivan Bizjak s sodelavci. V

obeh krajih so krščanski demokrati 
pripravili shod, Peterle in Bizjak pa sta 
obiskala še zagorski IGM in trboveljsko 
Iskro, se v Zagorju pogovarjala s 
kmečkimi ženami, sprejeli pa so jih tudi 
v Čemšeniku. Na tiskovni konferenci v 
Trbovljah je Lojze Peterle povedal, da 
je nekdanja Slovenska vlada ustanovila 
komisijo pod vodstvom Romana 
Matka, s katero je želela Zasavju poma
gati iz gospodarskih težav. Komisija je 
že pokazala prve rezultate, vendar nova 
vlada začetega dela ni nadaljevala. Pe
terle je še dodal, da je po njegovem 
mnenju potrebno politično sliko 
Zasavja popestriti. Poudaril je 
strankine gospodarske stike v Evropi. 
Na obisku v Zasavju sta se krščanskim 
demokratom pridružila tudi gosta iz an
gleške laburistične stranke. Za prijeten 
večer v zagorju je med drugim poskrbel 
tudi Alfi Nipič s svojimi muzikanti.

S.S.

Kacin in Bavčar v 
Hrastniku

Tistim Hrastničanom, ki so prišli na 
predvolilni shod Demokratske stranke 
v hrastniško Jelko, so še najbolj ostale 
v spominu poslovilne besede predsed
nika stranke Igorja Bavčarja: "Če nas 
boste volili, boste prišli v Ljubljano v 
pol ure." V strankarskem volilnem pro
gramu so nasploh veliko prostora na
menili ureditvi infrastrukture (tudi 
lokalne) in večji povezanosti Slovenije, 
je povedal minister Bavčar. Obljub
ljajo, da bodo ob izvolitvi poskrbeli za 
delovna mesta in cenejšo državo. Jelka 
Kacina predstavlja stranka kot mladega 
kandidata za mlado državo. Oba sogo
vornika sta vseskozi poudarjala očitno 
razliko med demokrati in drugimi. 
Kacin včasih celo nestrpno, čeprav naj 
bi prav strpnost in združevanje ne 
ločevanje odlikovala politiko njihove 
stranke. Na shodu se je predstavil tudi 
kandidat demokratov za državni zbor 
Željko Romih.

M.P.

Plut v Trbovljah
Zeleni so se v Trbovljah predstavili 

v najmočnejši postavi, s predsednikom 
Dušanom Plutom in ministroma 
Voljčem in Tancigom. Skupno mnenje 
je bilo, da smo lahko zadovoljni z

izboljšanjem razmer, da pa bo potre
bno še veliko dela. Predsednik Plut je 
menil, da bi trem zasavskim velikim 
problemom, gospodarstvu, sociali in 
ekologiji, veljalo dodati še četrtega, 
zdravje. Podatki namreč govore o 
znatno več zdravstvenih problemih pri 
določenih boleznih. Sicer pa se je 
onesnaženost v Zasavju zmanjšala. 
Tako so na javni tribuni o vplivu 
onesnaženosti zraka na zdravje pove
dali tudi, da se je število dni s pre
koračenim onesnaženjem zraka 
zmanjšalo za tretjino. To je tudi zasluga 
kar 17 projektov preteklih dveh let, 
vanje pa je država vložila 136 milijonov 
tolarjev. Po mnenju zelenih bo tisti, ki 
bo po teh volitvah na oblasti, moral te 
aktivnosti nadaljevati in trend 
izboljšanja ohranjevati.

R.R.

Omerza in Cerar v 
Zagorju

Zagorski odbor Demokratske 
stranke je pripravil javno tribuno Go
spodarski položaj samostojne 
Slovenije. Gosta sta bila direktor SDK 
Slovenije mag. Igor Omerza in direktor 
Belinke mag. Marjan Cerar. Sprego
vorila sta o potrebnih gospodarskih uk
repih. Demokrati se zavzemajo za 
odpiranje novih delovnih mest. Tudi z 
razbremenitvijo podjetnikov previ
sokih dajatev na zaposlene. S tem bi 
pospešili zaposlovanje. Povedala sta še 
nekaj resnic: Zasavje si bo moralo po
magati samo, država mora zagotoviti le 
pogoje za boljše gospodarjenje. Ob 
umiranju energetike je treba iskati 
možnosti v drugih panogah. Demokrati 
so predstavili tudi svojega kandidata za 
državni zbor dr. Franca Grošlja. 
Grošelj je spregovoril predvsem o 
reševanju zdravstvenih vozlov.

M.P.

Sire v Hrastniku
LDS se v Zasavju še ni posebej pred

stavila. V Hrastniku pripravlja LDS 
Hrastnik predstavitev predsedniškega 
kandidata v četrtek, 19. novembra ob 
18. uri v poslovni dvorani. Predstavila 
se bosta tudi kandidata za državni zbor 
Miran Jerič in državni svet Leopold 
Grošelj. Gost večera: Zoran Predin.
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Komu dati glas?
Nekako sredi predvolilne kampanje postane tudi 

običajen volilec, ki se sicer za politiko ne zanima, pozoren 
na strankarsko reklamo in počasi se že začenja spraševati, 
katero ime bo obkrožil na volilnem listku v nedeljo, 
ó.decembra. Marsikoga je prav v teh dneh začelo zani
mati, kakšna pravila (beri zakoni) bodo veljala tokrat. Še 
zlasti, če se spomni, kako dolgo so rabili sedanji poslanci 
v republiški skupščini, da so volilno zakonodajo sprejeli. 
Ravnali se bomo po treh zakonih: o volitvah predsednika, 
volitvah v državni zbor in volitvah v državni svet.

Zato marsikoga preseneča, da so za to določene 
različne volilne enote. Ker so še najmanj zapletene vo
litve predsednika države, ki bodo potekale tako kot pred 
dvema letoma (razlika je le v tem, da zdaj ni več predsed
stva), bomo več pozornosti namenili volitvam v državni 
zbor in volitvam v državni svet. Da ne bo nesporazuma, 
vse poslance bomo izvolili na istem volišču in hkrati, 
vendar na več listkih.

Voletve v državni zbor
Za te so Slovenijo razdelili na osem volilnih enot s 

približno 250.000 prebivalci, vsaka volilna enota pa ima 
11 okrajev. Poslance za 90 članski državni zbor (2 sedeža 
pripadata italijanski in madžarski manjšini) bomo volili 
po proporcionalnem sistemu, vendar bodo stranke zbi
rale glasove le s kandidati. Na lističu torej ne bomo mogli 
obkrožiti stranke, pač pa njenega kandidata. Sedež v 
parlamentu bo pripadel kandidatom, ki bodo zbrali na
jveč glasov. Stranka lahko delček dobljenih mandatov 
razdeli tudi kandidatom s takoimenovane nacionalne 
liste. To pravilo nikakor ne velja za neposredno pridob
ljene mandate, pač pa v drugem krogu delitve na re
publiški ravni, ko bodo upoštevali še (in samo) neporabl
jene glasove. Pogoj za udeležbo v drugem krogu delitve 
pa je, da stranka neposredno dobi vsaj tri mandate.

Tri zasavske občine so za volitve v državni zbor v šesti 
volilni enoti skupaj z Brežicami, Krškim, Laškim, 
Metliko in Črnomljem, Trebnjem ter Novim mestom, 
kjer je tudi sedež te enote.

Volitve v državni svet
Za volitve v državni svet je Slovenija razdeljena na 22 

volilnih enot, ki so geografsko, zgodovinsko in nasploh 
povezane celote. V njih bomo neposredno izvolili 22 
poslancev z imperativnim mandatom, ki bodo v državnem 
svetu predstavljali lokalne interese. Preostalih 18 svet
nikov, ki bodo predstavljali delodajalce, delojemalce, 
kmete, obrtnike, samostojne poklice in negospodarske 
dejavnosti, bo izvoljenih posredno, preko elektorskih 
teles v zbornicah, združenjih in drugih asociacijah. V 
21.volilni enoti so občine Hrastnik, Zagorje in Trbovlje. 
V Trbovljah je tudi sedež volilne enote.

Stane Šterbucl

Kandidati
Državni svet
Za državni svet v 21. volilni enoti (Hrastnik, Trbovlje, 

Zagorje) kandidirajo: Sandi Češko (predlagala ga je 
SDP), Marinka Draksler (zagorska skupščina) in Leo
pold Grošelj (hrastniška skupščina).

Državni zbor (6. volilna enota)
V okraju Hrastnik kandidirajo

Armand Polegek (Združenje Smer), Miran Potrč 
(Združena lista - Delavska stranka, Demokratska stranka 
upokojencev, SDU, SDP), Igor Hrovatič (SOPS), Melita 
Žontar (Demos-Krambergerjeva združena lista), Zoran 
Kos (Slovensko ekološko gibanje), Suljo Hasinovič 
(Gibanje za občo demokracijo), Marko Zupančič (Lista 
Marko Zupančič), Aleš Gulič (Narodni demokrati in 
Slovenska gospodarska stranka), Stanislav Kirn (SSS), 
Adalbert Dolanc (Liberalna stranka), Slavko Kmetič 
(SLS), Tomaž Vresk (SNS), Gorazd Vilfan (Stranka 
neodvisnih), Miran Jerič (LDS), Marijan Manfredo 
(SDSS), Bogdan Stražišar (LDSS), Martin Zver 
(Krščanski socialisti, DS Naprej, Svobodna stranka), Pe
ter Mejač (SKD), Vitodrag Pogorevc (Republikanska 
zveza), Vojko Pilih (Zeleni), Željko Romih (Demokrat- 

* ska stranka).
V okraju Trbovlje kandidirajo

Armand Polegek (Smer), Božidar Marot (Združena 
lista), Igor Hrovatič (SOPS), Marta Dragolič (Demos), 
Ivan-Cerar (SEG), Franc Jerman (GOD), Marko Zu
pančič (Lista Zupančič), Aleš Gulič (ND in SGS), Franc 
Majnardi (SSS), Jože Klanšek (LS), Slavko Kmetič 
(SLS), Tomaž Vresk (SNS), Gorazd Vilfan (Stranka 
neodvisnih), Janez Drnovšek (LDS), Filip Žibret 
(SDSS), Bogdan Stržišar (LDSS), Marta Davdaž Kralj 
(KS, Naprej, SS), Bojan Rus (SKD), Darko Zupan 
(RZS), Anton Ahac (Zeleni), Franček Rudolf (DS).

V okraju Zagorje ob Savi kandidirajo
Franc Medle (Smer), Miloš Proseac (Združena lista), 

Andrej Gorenc (SOPS), Mitja Habjan (Demos), Ivan 
Cerar (SEG), Marko Zupančič, Stanislav Zidar (ND in 
SGS), Iztok Cilenšek (SSS), Alojzij Arh (LS), Janez Lipec 
(SLS), Viktor Vilhem Rojnik (SNS), Bosiljka Bačič - 
Ražem (Stranka neodvisnih), Janez Drnovšek (LDS), 
Marijan Manfredo (SDSS), Marko Plut (LDSS), Marta 
Bavdaž - Kralj (KS, Naprej, SS), Andrej Dolšina (SKD), 
Darko Zupan (RZS), Marijan Skok (Zeleni), Franc 
Grošelj (DS).
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vaCi&te JeTIRMICE ^ MàCtte
■ UvOdllO pOjnSmlO. Ker so sedanji težki, prehodni, 

usodni... (politični označevalci si oznake izmišljujejo dnevno) časi pred
vsem v znamenju volitev, se temu izzivu noče in ne sme odpovedati 
resnici zavezana redakcija jetmic. Zato tistim Zasavkam in Zasavcem, 
ki v tej zmedi funkcionirate le kot šestodecembrski volilci, javno 
sporočamo, da do takrat vaših neumnosti in pametnosti ne bomo 
opazili. Tudi če bi jih, konkurenca je le prehuda.

■ Telefonisti I« Milan Kučan - Oče naroda je na otvoritvi 
nove telefonske centrale v Trbovljah ugotovil, daje ta predobra. Ko je 
poklical svojo Štefko, mu ta sploh ni verjela, da jo kliče tako od daleč.

■ Kmetovanje. Nedavni prestopnik Slavko Kmetič -
Mašinfirer je povedal, da je izpeljal kar osem železniških štrajkov. 
Verjetno dovolj za enega samega človeka. In vetjetno se je zato podal 
h kmetom, ki, kot je znano, ne stavkajo. Pa še sam ježe itak celo življenje 
kmetič.

■ Krvavice. Še eno pojasnilo. Redakcija jetmic umika tudi 
svojo odločitev, da ne bo več gostila Boža Marota - Tippsa, saj je 
kandidat prenoviteljev. Zdaj umaknjeno odločitev je redakcija sprejela, 
ker je Tipps za jetrnice preveč rdeč, in vsekakor bolj primeren za 
krvavice.

■ Telefonisti II. Lojze Peterle - Nimuvseeno in Ivo 
Bizjak - Clinton sta se pokazala za izvstna poznavalca zasavske proble
matike. Dva dni po odprtju nove telefonske centrale v Trbovljah sta 
ugotovila, da bi v teh krajih morala biti ena prednostnih nalog odprtje 
telefonske centrale.

V

■ Čarobna formula. France Tomšič - Walensa je
menda le našel čarobno formulo, kako se povzpeti na predsedniški stol. 
Do volitev se bo naučil poljsko, Neodvisnost bo prekrstil v Solidarnost, 
brado pa si bo dal presaditi pod nos. To je doslej edina formula, kije 
sindikalnega voditelja pripeljala na najvišji državni sedež.

GrUmbi. Predstavil seje tudi že zeleni kandidat Anton Ahac - 
Rožca. Če bo izvoljen, sebo moral naučiti le še pritiskati na gumbe, kar 
se v parlamentu pogosto počne. Na predstavitvi zelenih v Trbovljah mu 
ni nikakor uspelo pritisniti pravega gumba za zamenjavo diapozitiva. 
Škoda, saj gaje prišlo poslušat celotno sorodstvo do devetega kolena.

PrCmiCr. Med zelo uglednimi imeni seveda ne bo manjkalo 
tudi ime Janeza Drnovška - Gablea.To razveseljuje zasavske odličnike, 
ker ga bodo tja do Miklavža verjetno še kdaj gostili, in žalosti prvega 
zagorskega gostinca Draga Butjo - Buca, ki se ga za razliko od omen
jenih nikakor ne more znebiti, ko mu pride na obisk.

■ Drugi krOg. Jelko Kacin - Iglavec je v hrastniški Jelki 
obljubil, da bo s Kučanom okrog božiča tekel še drugi krog. Sumimo, 
da obljuba ni mišljena povsem resno, saj smo po številnih preverjanjih 
ugotovili, da za takrat še ni rezerviral nobene športne dvorane.

Rokomet. Socialdemokratom je uspel dober met, ko so na 
listo spravili Marijana Manfreda - Tuhtajočega, da pa jim ne bi šlo vse 
po maslu, je poskrbel rokometno bolj izkušeni Filip Žibret - Lipe, kije 
zamešal prestopne roke.

■ Prvi biSCr. Toliko o predsedniških možeh. Privolitvah v 
državni svet pa je resnični biser trboveljska občina. Verjetno je edina 
v Sloveniji, ki ima tako dejavne stranke in tako nesklepčen parlament, 
da ni uspela kandidirati niti enega morebitnega svetnika, ki bi v pri
hodnjem državnem svetu predstavljal njihove lokalne interese.

■ DrUgl biSCr. V zgodovino se bo zapisala tudi SDP, ki ji 
je uspelo, da ima v Zasavju kar dva kandidata. Njihovemu kandidatu 
Sandiju Češku - Čvekiču so namreč Hrastničani uspeli parlamentarno 
pridati še zdajšnjega župana Leopolda Grošlja - Samoprispevka. Ob 
medstrankarskem obmetavanju se tako za popestritev obeta še znotra- 
jstrankarsko. Čestitko jim bo verjetno poslala vsaj tretja kandidatka za 
to mesto, v Zagorju parlamentarno določena zelena Marinka Draksler 
- Učiteljica.

■ Erotika. Ljubiteljierotikešenisopovsemprepričani,čebodo 
svoj glas dali socialistom, ki imajo najbolj seksističen slogan "odprta in 
vama". Pod napisom bodo namreč slike Staneta Kima - Formule, 
Iztoka Cilenška - Tabornika in Franca Majnardija - Majskega.

■ Brada I. Najbolj bradati kandidat, seveda gre za krščanskega 
Andreja Dolšino - Jezuščka, pa se ukvatja z dopolnili volilne zakono
daje. Prepričanje, da bi moral imeti vsemogočni Bog kar precej volilnih 
glasov.

■ Brada II. V bradati boj se bosta spustila tudi novinar Aleš 
Gulič - Leko, kije neodvisni kandidat na listi narodnjakov, in demokrat 
Franc Grošelj - Akupunktura. Ocenjujemo, da si bosta oba postavila 
volilne štabe v Medijskih Toplicah.

■ J re tj 1 biSCr. Na spisku bi po napovedih morala bili tudi 
narodnjak Alojz Jeraj - Pipa in demokrat Brane Omahne - Dolgi. 
Obema večletnima občinskima uslužbencema je uspelo, da sta bili njuni 
kandidaturi zaradi obilja napak zavrženi.

POSlanCi. Res pravi dren pa je v rubriki, kjer so zapisani 
možje in ženske, ki strankam nabirajo glasove za državni zbor.

Reprezentanca. Povsem drugačne volitve se obetajo 
Zagorjanom. Očitno je res, da župan Janez Režun - Obveznica odhaja 
v Bonn, saj je tamkajšnja ambasada že predvidela znatno povečanje 
sredstev za reprezentanco v prihodnjem letu. Novi župan bo verjetno 
Drnovškov štabni človek Matjaž Švagan - Čižek, saj se mu zdi, da na 
svetu ni lepše rime kot "Švagana za župana.”
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Pismabralcev*
Kot vsak resen časopis tudi 

Zasavc objavlja odmeve na 
prispevke v časopisu, ali pa 
mnenja bralcev o življenju in 

dogajanju v Zasavju.
Posebej poudarjamo, da je 

dolžina pisem omejena na 
največ 30 tipkanih vrstic.

Nepodpisanih pisem ne objavljamo.
Uredništvo

Spoštovane bralke in 
bralci

Veseli smo, da se čedalje večkrat oglašate 
s svojimi odgovori, pojasnili in predlogi. Še 
enkrat, zaradi pomanjkanja prostora 
moramo upoštevati omejitev vaših pisem na 
30 tipkanih vrstic. Prosimo vas, da to 
upoštevate, saj imamo sicer precej dela in 
nevšečnosti oboji - mi in vi. Danes objav
ljamo dve pismi z večimi podpisi. Prosimo 
vas, da nam jih podpišete čitljivo. Po objavi 
pisma hranimo v uredništvu.

Dobili smo tudi nepodpisano pismo čuka 
iz Trbovelj, ki nam predlaga novo rubriko 
Imam idejo. Dragi čuk, z veseljem se bomo 
vsedli in skupaj predebatirali zadevo. Kar 
pokličite nas. Zahvaljujemo se tudi bralki iz 
Hrastnika za prvonovembrsko karikaturo. 
Žal se je podpisala le z volilka in davk
oplačevalka. Pa drugič več korajže.

Uredništvo

Goljufije v Teve 
Varnost Elektronika

fati pri deležih v podjetju in s ponarejenimi 
sklepi skupščine, kije ni bilo, doseči v sodnem 
registru spremembo imena podjetja in 
lastništva družbenikov. Tako bi postal eden 
večinskih lastnikov g. Ervin M., ki doslej v 
podjetje ni ničesar vložil, TVE bi se pre
imenovala v Tevex. Pod tem imenom sta že 
sklepala nekatere pogodbe (sponzorstvo).

Ko smo ugotovili poskus goljufije, je 
skupščina TVE dne 12.10.1992 g. Romana 
R. razrešila funkcije direktorja, s sklepom 
v.d. direktorja je bil razrešen g. Ervin M. 
12.10.1992 sta (v času odločanja o razrešitvi) 
dvignila iz ŽR TVE vso gotovino, vključno z 
limitom, ki do danes ni vrnjena, preko tele- 
faxov skušala prenesti večje vsote last TVE 
na ŽR zasebne firme ELRA, last g. Romana 
R., odnesla iz poslovnih prostorov TVE de
lovno dokumentacijo, mikrofilme, material, 
čeke, žige itd. Večino predmetov je policija 
na podlagi ovadbe našla na njunih domovih 
in jih vrnila v TVE. Zasežena sta jima bila 
luksuzna avtomobila, ki sta ju nabavila na 
leasing na račun firme (v nasprotju s sklepi 
ostalih družbnikov). Zaposleni vsak dan od
krivamo nove nepravilnosti, ki sta jih storila 
s samovoljnim "poslovanjem". Škoda, ki sta 
jo povzročila, je neprecenljiva. Epilog bo po
dalo sodišče! Očitno želi g. Roman R.spisan- 
jem v Zasavca in materialom na poslanskih 
klopeh zadnje seje SO Zagorje pred jav
nostjo ustvariti drugačen vtis in prikazati do
godke v povsem drugačnem smislu, kot so 
dejansko potekali.

Podpisani - zaposleni v Teve Varnost 
Elektroniki (osein podpisov)

V Zasavcu so bili bralci napačno informi
rani o domnevnih krivicah, ki so se g. Ro
manu R. zgodile v Teve Varnost Elektroniki 
(TVE), zato želimo zaposleni javnost 
seznaniti z dejanskim stanjem. Teve Varnost 
(TV) je večinska lastnica podjetja v mešani 
lastnini TVE. Podjetji sta uspešno sodelovali, 
v zadnjih mesecih pa je prišlo med njima do 
večjih sporov. Interesi večinske lastnice 'TV 
in ostalih solastnikov, predvsem obeh vodil
nih, direktorja g. Romana R. in pomočnika 
g. Ervina M., so se bistveno razhajali. Pri 
slednjih so obstajale močne težnje po pri
vatizaciji TVE oz. prenosu lastništva v 
povsem zasebne (njune) roke, pri čemer jima 
je z "dobronamernimi" nasveti pomagal 
pravnik g. Milivoj R. iz Cementarne Tr
bovlje. Vodstvo TVE je od aprila 1992 
popolnoma ignoriralo skupščino podjetja, 
tako da niti solastniki - zaposleni v podjetju 
niti večinska lastnica nismo imeli vpogleda v 
poslovanje TVE. Junija 1992 sta g. Roman 
R. in g. Ervin M. skušala družbenike ogolju-

Protestno pismo
Na občnem zboru Društva upokojencev 

Zagorje, ki je bil 30.10. 1992, so udeleženci 
zahtevali, da se sproži postopek proti pos
lancem, ki so s svojim malomarnim odnosom 
(neprihajanje na seje, zapuščanje sej, poti
kanje med poslanci) ogrožali delo skupščine 
in s tem tudi razvoj gospodarstva Republike 
Slovenije.

Dana je bila pobuda za formiranje sklada 
za dodatno zdravstveno zavarovanje pri Za
vodu za pokojninsko in invalidsko 
zavarovanje Slovenije in s tem možnost kon
trole zbiranja finančnih sredstev, smotrno 
koriščenje le teh v izogib ostalih obremeniiev 
(finančnih in administrativnih), s katerimi bi 
lahko dodatno zavarovali upokojence z na
jnižjim pokojninskimi dohodki. Navzoči so 
menili, da nikakor ne more biti enaka obre
menitev pri skupnosti za upokojence, ki so 
plačevali v ta sklad 40 let in za tiste, ki so sedaj 
v delovnem razmerju. Vsi listi v svoji mla

dosti niso koristili toliko zdravstvenih uslug, 
ko so bili v delovnem razmerju, kot jih pot
rebujejo danes kot starejši upokojenci.

Upokojenci so se zgražali nad informa
cijo neopravičenega odtujevanja finančnih 
sredstev SPIZ-a, katera je bila objavljena v 
javnih občilih, da se namerava dolg Repub
like Slovenije odpisati za Pokojninsko inva
lidsko skupnost, kar je nepravilno in tudi 
protiustavno, da se finančna sredstva SPIZ-a 
uporabljajo v druge namene.

Delovni predsednik Občnega 
zbora Rado Češnovar

Integral Zagorje ob 
Savi

Odločile smo se, da vam pišemo, ker nam 
nekaj že zelo dolgo leži na duši. Mogoče 
boste rekli, da smo preveč kritične "mamine 
maže", vendar verjemite, Zasavci, da je 90% 
tega čista resnica. Zagorski avtobusni pro
met se nam zdi več kot potreben za v vašo 
rubriko Sramotni steber. Muči nas nasled
nje: avtobusi ne ustavljajo na vseh postajah 
(primer: Bevško), zato dostikrat dijaki za
mudijo pouk. Avtobusi so prenapolnjeni, 
predvsem takrat, ko gremo v šolo, ali se 
vračamo. Čeprav sta dva avtobusa, je to še 
vedno premalo. V njih smo strnjeni kot sar
dine v konzervah. S tem ne mislimo, da bi vsi 
sedeli, ampak da bi vsaj dostojno stali. Res 
je, da se neprimerno prerivamo za vstop v 
avtobus, kar zelo jezi šoferje. Vendar, če bi 
mi vedeli, da bomo kolikor toliko normalno 
nameščeni, bi verjetno lepo vstopali. Vedno 
nas primerjajo z Angleži, kako lepo oni vsto
pajo v gosjem redu - to je že res, ampakjam 
so avtobusi točni in nikoli prenapolnjeni, saj 
je predpisano, kolikor največ potnikov lahko 
sprejme avtobus, kajne? Ker sc prerivamo, 
šofer večkrat zapre vrata in odpelje tako, da 
nekaj učencev tudi podre po tleh. Ali voznik 
kdaj pomisli do kakšne nesreče lahko pride?

Še čisto osebni primer: zvečer ob sedmi 
uri odpelje iz Trbovelj avtobus proti 
Zagorju, "Izlačan" pa mora čakati "Tr
boveljčana". V četrtek, 9.10.1992je "Izlačan" 
kar odpeljal. Ta avtobus mora peljati tudi na 
Mlinše. In tako so v četrtek lahko odšli 
Mlinšani domov peš. Pisarna za informacije 
na Al’ v Zagorju največkrat sameva, tako da 
ne moreš priti nitido najnujnejših informacij. 
Lahko bi napisale še več, vendar mislimo, da 
je zaenkrat dovolj, da pride Integral Zagorje 
na sramotilni steber.

Vaše bralke: Vojka, Polona, Špela, 
Manuela, Manca
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WOLFCOMMERCE
Zavod za organizacijo 

in izvajanje 
vzajemne pomoči 

članom p.o.

vam omogoča na podlagi združevanja sredstev, 
pridobitev denarnih sredstev iz naslova 
vzajemne pomoči.
Brezobrestno boste vlagali in vračali enake 
anuitetne zneske v razponu od najmanj 1.000 SIT 
do največ 16.666 SIT.

Čakalna doba za pridobitev 
vzajemne pomoči je najmanj 6 mesecev.

Pričakujemo vas v našem predstavništvu v: 
Trbovljah, C. oktoberske r. 11,

Tel.: 26 078 od 9 -12 in 15 -17 ure.
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Ko se oglasi narava, je prepozno za preteklost. Za prihodnost pa so 
potem stvari navadno v nasprotju s pridobljenim znanjem. Kaj torej 
reči za odnos narave do Zasavja? Mogoče to, da smo skusili izrek o 
tem, daje Zemlja hči Sonca in Vode - v Zasavju sta nam jo najbolj 
zagodli ali suša ali pa poplave, ki so sprožile cel niz plazov. A kaj reči 
o odnosu Zasavcev do narave? Daje, z eno besedo, malomaren. Toda 
pojdimo lepo po vrsti. Kolikor se bo le dalo, bomo stvari pogledali 
takšne kot so, ne da bi jim karkoli podtaknili.

Nevarno območje
Območje, na katerem so Zagorje, 

Trbovlje in Hrastnik, je precej pla
zovito. Z drugimi besedami, dosti je 
skrilavcev, laporja, ki na površini 
preperevajo v glavnem v glino. Z vodo 
prepojena zemljina pa povzroča vdore 
oziroma plazove. Zgradba tal je, ka
korkoli, problematična - več posegov

Plaz Z Ruardija
Kar nekaj več kot 20 tisoč ku- 

bikov zemlje se je v četrtek, 5. no
vembra, odtrgalo z zahodnega dela 
Ruardija proti Grajski cesti nad 
zagorsko rudniško upravo. Plaz je 
pretrgal cesto v Vine, uničil nekaj 
manjših gospodarskih objektov in 
ogrozil stanovanjsko hišo Ravnikar
jevih. Hišo so izpraznili, enajst pre
bivalcev pa je našlo streho nad glavo 
pri sorodnikih in vstanovanjih, ki so 
jih dali na razpolago v občini. Zem
ljo s plazu so odvažali, ga presekali 
in plazenje tako umirili. Ko smo 
vpraševali za vzroke plazenja, je bil 
odgovor podoben, kot pri drugih 
večjih plazovih. Pomočnik glavnega 
Republiškega rudarskega inšpek
torja Anton Planinc je dejal, da plaz 
ni posledica rudarjenja in nima 
povezave z rušilnim plazom z Ru
ardija pred leti. Vzrok bodo odkrili 
šele po geomehanskih raziskavah 
območja na Grajski cesti. Upamo le, 
da bodo plaz hitro tako sanirali, da 
se bo lahko v Ravnikarjevo 
domačijo spet naselilo življenje.

M.P.

je, več je problemov. V spominu so 
predvsem posledice neurja iz leta 1990 
in pa letos, seveda. Suše pa se spet, 
poleg letošnje, spomnimo tiste iz leta 
1984.

V zagorski občini nam je Stanislava 
Fain, sekretarka sekretariata za varstvo 
okolja in urejanje prostora, povedala, 
da skozi leto evidentirajo več plazov. 
Lani približno šest, skupaj je možnih 

lazovitih območij kar okrog 50. 
koda, ki jo povzroča plazenje, priza

dene kmetijske in prometne površine, 
pa tudi komunalne in druge objekte. 
Povzroča jih seveda voda, zato je 
vnaprej težko predvideti, kje se bodo 
pojavljali. Glede same sestave tal je 
kritičnejši severni del občine, južni del 
je iz apnenca.

Leta 1990 so imenovali posebno 
komisijo za evidentiranje in sanacijo 
plazov, saj je ob vsem, kar se "maščuje 
narava", problem, kje dobiti denar, da 
bi škodo pokrili. Pri pogovoru so bili 
omenjeni predvsem plazovi na Borjah 
pri Mlinšafi, Čemšeniku, Ravenski vasi, 
Zavinah, plaz pri pokopališču in seveda 
plaz Ruardi. Pri slednjem, ki se je 
sprožil pred kratkim, je bilo sploh pot
rebno hitro ukrepanje, saj je zdrsel s 
kmetijskih površin in ogrožal življenja 
ljudi. Tri družine so morali za čas, ko 
nevarnost ni odstranjena, celo izseliti. 
Misel na "viseči hrib" pa moti spanec 
tudi krajanom zaselka Orlek, saj tam 
plaz drsi že drugo leto, ogrožena jc 
glavna cesta. Strokovnjaki iz ZRMK-ja 
so si področje ogledali in razen po- 
gozditve in skopanih kanalov, ukrepi še 
visijo v zraku. S tem pa tudi krajani, ki 
s plazom živijo.

Stanislava Fain je še povedala, da 
manjše plazove sanirajo skupaj s 
pomočjo lastnikov zemljišč, če pa bi 
hoteli pokriti vso škodo, to je na vod
nem in kmetijskem gospodarstvu, 
komunalnem področju, na voziščih in 
mostovih, pa škodo zaradi poplave v 
vrtcu, bi, po prvih ocenah, potrebovali 
še približno 200 milijonov tolarjev. 
Tolikšnih sredstev občinski proračun 
seveda ne prenese. K sanaciji je sicer 
priskočilo ministrstvo za varstvo o- 
kolja, računajo še na pomoč Repub
like.

Denarja ni dovolj
S podobnimi problemi se srečujejo 

tudi v Trbovljah. Kot je povedal Milan 
Žnidaršič, vodja referata za komunalno 
infrastrukturo, tudi tam od leta 1990 
deluje strokovna komisija za plazove. 
Letno popišejo približno 20 plazov ali 
manjših drsenj zemlje. Največ škode 
nastaja na nesaniranih področjih, 
seveda pa se pojavljajo nova plazovita 
območja. Letos jc bil najbolj ogrožen 
predel nad domom Tončke Ceč, za kar 
je sicer narejena delna študija sanacije, 
nimajo pa še projekta za izvedbo. Za 
200 m dolgo pilotno - zagatno steno bi 
trenutno potrebovali 150 milijonov to
larjev. Sanirati nameravajo še nekaj 
plazov, sreča jc zgolj v tem, da lc-ti niso- 
ogrozili nobene družine. V glavnem so 
zahtevali zaporo cest. Glede sredstev 
za saniranje računajo na tista iz občin
skega proračuna, republiška sredstva za 
povrnjeno škodo za ujmo v letu 1990, 
deloma pa na republiško upravo za 
ceste. Skratka, vira, ki bi omenjene 
sanacije omogočal, ni. Kljub temu, da 
imajo v načrtu sanirati nekaj plazov, se
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bodo o zagotovitvi finančnih sredstev 
morali še pomeniti.

Plazov kot toče
V Hrastniku gre za geološko najbolj 

plazovit teren. Tone Hočevar, ki je tam 
referent za komunalno in cestno gospo
darstvo, je natrosil nekaj podatkov 
letošnjega neurja. Dejstvo je, da se vse 
še vleče od leta 1990, saj se nekateri 
plazovi ponovno aktivirajo (KS: Čeče, 
Brce, Marno, Turje), dosti je tudi novih. 
Letos so jih evidentirali 18. Trenutno 
sta najbolj aktivna dva plaza: v Pod
kraju ob cesti v Stužce in v Brcah. Pri 
obeh odvažajo material in urejajo od- 
vodnjavanje. Oba ogrožata kozolce, 
eden še cesto, drugi objekti niso nikjer 
v nevarnosti. Sanirajo ju v glavnem iz 
proračuna, zaprosili pa so za dodatna 
sredstva iz Republike.

Suša
Voda in suša torej, dva ekstrema v 

naravi. Pri obeh se vse konča pri de
narju, jasno. Verjetno ravno zato, ker 
tovrstnih naravnih nagajanj ni moč 
predvideti, lahko se pa pravočasno 
zavarujemo. Tudi tako izrazite suše, kot 
je bila letošnja, se za več kot deset nazaj 
ne spomnimo. To so najbolj občutila 
predvsem območja, ki so slabše preskr
bljena z vodo. Sicer pa škode na žitu 
skoraj ni bilo, predvsem so bile poško
dovane krmne rastline, zelenjava, pa še 
travniki in sadovnjaki. Marija Funkl, 
referentka za kmetijstvo v Hrastniku, je 
opozorila na drug problem. Namreč na 
"korist" ukrepa vlade, ki ga je sprejela 
za zdravstveno zavarovanje. Če suša 
prizadene zlasti kmetijstvo, naj jem
ljejo samo kmetijstvo, ne pa skupno 
strukturo gozda in kmetijstva.

Ljudje v naravi
Če spet osvetlimo področje okoli 

plazov, vidimo, da je zadeva širša. Kot

Plazovi v Zasavju
Zasavje je največkrat polnilo prve 

časopisne strani in glavne radijske in 
TV dnevnike zaradi plazov. Še pose
bej dva sta se zapisala kot izjemno 
hudi katastrofi za majhno regijo. Prvi 
je seveda plaz v kamnolomu v Brišah, 
ki je pod seboj pokopal domačijo 
Knezovih, gospodinja pa je izgubila 
pod njim življenje. Drugi pa je zna
meniti plaz z Ruardija, ki je februarja 
1987 pokopal pod seboj osem stano- 
vanjskoih hiš, dve delavnici, več 
manjših gospodarskih objektov in 
tovarno Lisca. Plazovi so v Zasavju 
odnašali ceste, grozili potokom, 
hišam,...

Najprej so se strokovno spopadli s 
plazovi v hrastniški občini, kjer je de
lal sive lase predvsem plaz pri 
Dolinškovem klancu, ki so ga strok
ovno ukrotili in je danes umirjen. Po

dobno so v občini Hrastnik ukrotili še 
nekaj gomazečih gmot. Tudi v Trbov
ljah in Zagorju so s strokovnimi pri
jemi ukrotili nekatere plazove. V 
zadnjem letu so se še posebej trudili 
cestarji, uredili so kar nekaj plazin, ki 
so skoraj vedno ob močnejšem 
deževju ogrozile promet na glavnih 
prometnih žilah Zasavja.

Skoraj vsi večji plazovi v Zasavju 
so bili povezani z malomarnostjo ali 
nestrokovnim delom ljudi, čeprav so 
bili plazovi venomer predstavljani kot 
naravne katastrofe zaradi lažjega 
pokrivanja škode. Pa naj je šlo za nala
ganje jalovine na sneg, preobremen- 
jevanje terena ali pa posledic posegov 
v naravo, ki jih je bilo v Zasavju od 
začetka rudarjenja v prejšnjem 
stoletju ogromno.

M.P.

nam je povedala Jasna Crnkovič 
Klanjšek, dipl. ing. geol., se občine sicer 
zavzemajo za mnenje strokovnjakov, 
redko pa ga upoštevajo posamezniki. 
Velikokrat cestne nasipe, kanalizacijo 
in vodovode gradijo brez temeljite ge
ološke raziskave zemljišča. Dostikrat 
plaz pretrga vodovodne in kanaliza
cijske cevi in zato še dodatno namaka 
področje (primer Vreskovo). Namreč, 
na problem je treba opozarjati, predno 
se pojavi. Tako se recimo zavzemajo za 
graditev podpornega zidu pod hišo 
Sopelj proti Pirnatu v Trbovljah, kjer so 
krajani gluhi za resničnost pro
blematičnega področja, čeravno bi s 
sanacijo več prihranili, kot si mislijo. 
Raziskave so namreč potrebne pred
vsem zato, da se predvidi način sanacije 
in gradnje. Geološki nadzor se pokaže 
za vrednega prav takrat, ko se teren 
odpre in vidi dejansko stanje. Mnogi se 
poleg vsega zavedajo, na primer, zas
tarelosti cevovodov, a kaj - denarja spet 
ni.

V zadregi smo torej, ko nas prihod
nost opozarja na preteklost, na našo 
odgovornost do okolja in še, da v 
kolikor naše znanje ne dosega nepred
vidljivosti narave, bi se ob posvetu s 
strokovnjaki lahko vsaj primerno 
zavarovali pred tovrstnimi nesrečami.

Denar je verjetno le pika na i vsemu, 
torej tudi komu ali čemu.

Na koncu ugotovimo, da lep vrt pred 
hišo ne pogojuje tudi, za blažji primer, 
pravilnega odvodnjavanja iz hiš. V ni
kogaršnjem interesu ni, da bi se proti 
naravnim nesrečam zavaroval še z do
datno čakajočo katastrofo.

Za nameček ilustrirajmo pozicijo 
zgolj tako, da je treba naravno prob
lematično lokacijo tako tudi jemati. 
Tistih, ki bi radodarno trosili denar za 
morebitne škode, je namreč vse manj. 
Odgovornost do okolja pa včasih olajša 
delo marsikomu.

Petra Radovič
Foto z letošnjega plazu Ruardi: 

Tomo Brezovar



Marinka Fritz ■ Kunc, pisateljica uspešnic, seje rodila v Trbovljah, 
odraščala pa je tudi v Senovem. Nekaj let je učila, potem seje preus
merila v novinarstvo, zdaj pa ima že štiri leta status svobodne kul
turne delavke - novinarke in pisateljice. Ta status ji plačuje 
Ministrstvo za kulturo, kar je pri nas redkost. Živi med Piranom in 
Ljubljano.

Že ob izidu vaše prve knjige sem vas 
hotela poklicati. Vam bralci veliko telefoni
rajo?

Pogosto. Večkrat mi tudi pišejo, ker bi me 
radi spoznali. Pošiljajo mi v pregled svoja 
dela.

O čem sprašujejo?

Če je mama v Janovem kriku preživela, 
kdo je Jan, zakaj mu ni nihče pomagal... In 
tudi to, zakaj ni drugega ponatisa, ker knjige 
ni več dobiti. Janov krik je tema, ki je ves čas 
aktualna - za mlade in starejše.

Kaj jim odgovarjate?

Povem, da sem si pomagala z lastnimi 
izkušnjami ob odraščanju starejšega sina, da 
je to resnična zgodba moje prijateljice...

Kako človek začuti, da mora napisati 
knjigo?

Vedno sem pisala. Že v osnovni šoli dnev
nik, pesmi. S prvo knjigo sem se javila na 
natečaj Prešernove družbe v zbirki Vrba.

Kakšni pa so vzroki za nastanek zadnje 
knjižice Postaja Death?

Pretresla me je smrt sinovega prijatelja, 
ki je umrl zaradi droge. Prav tako nepre
poznavnost narkomanov - to so v večini 
mladi, lepi, razgledani ljudje. So zaposleni ali 
pa še študirajo. Drogi želim odvzeti avreolo, 
zato se ves projekt v zvezi s predstavljanjem 
knjižice, ki je dokumentarne vrednosti, 

■ imenuje Demistifikacija droge.

Objavljena dela: Janov krik 
(1985), Pusti čakati jutri (1988), 
Ne verjemi vetru (1988), Grand 
fouette (1991), Postaja Death
(1992),

Radijski igri: Pomahaj las
tovici (1989) in drama Tam doli pa 
cveti magnolija (1990)

Kdo projekt podpira?

Finali iz Portoroža, Lions club koper, 
Casino Portorož, SKB Ljubljana, Zavaroval
nica Adriatic, generalni sponzor projekta pa 
je Teleurh, katerga lastnik je Peter Urh. On 
bo tudi lastnik ginekološke klinike v Ljub
ljani. Povabila sem še Apollonija Zvesta, 
slikarja, kije napravil poster na temo Postaje 
Death, skladatelj Janez Bitenc pa glasbo. Naj 
povem, kako je Janez Bitenc prvi hip reagiral. 
Rekel je: " Ampak jaz pišem glasbo za srečne 
otroke..." Jaz pa sem mu odgovorila: ” Saj to 
so srečni otroci..."

Postaja Death je doživela veliko medi
jsko pozornost...

Res je. Predstavila sem jo na tiskovni 
konferenci v avditoriju Portoroža. Prišli so 
novinarji vseh medijev, strokovnjaki s tega 
področja - iz zdravstva in šolstva, policisti, 
minister Igor Bavčar... To je bilo lani decem
bra. Od takrat sem dobila preko sto vabil iz 
vse Slovenije in predstavitev knjižice in pogo
vor. Iz nekaterih krajev celo po dvakrat. Z 
Aljošo, ozdravljenim narkomanom, sva jih 
obiskala že šestdeset.

Iz Zasavja ni vabil?

Samo iz Zasavja ne. Od Litije do Hrast
nika zaenkrat ni zanimanja.

Kako to srečanje poteka?

Povabijo nas na šole, v vojašnice, 
knjižnice, med tabornike... Zbere se tudi do 
petsto ljudi, če so takšne možnosti, kot na 
primer v Festivalni dvorani na Bledu ali v OŠ 
Radovljica, kjer jih je bilo 300 in tako dalje. 
Lahko pa je seveda manjša skupina. Po
govarjamo se o kulturi, spoštovanju svoje in 
tuje uspešnosti, o tradicionalnem občutku 
krivde med Slovenci, o zavisti, o ljubezni,... o 
nas samih. Srečanje ne poteka po ustaljeni 
šabloni, vedno je drugače - enkratno, vza
jemno doživetje. Razidemo se bogatejši...

Kakšno vlogo ima pri tem Aljoša?

On govori o drogi. Začel je s štirinajstimi 
leti, devet let je bil na vseh vrstah droge, zdaj 
pa je že devet let zdrav. Pozdravil pa se je 
sam. O drogi lahko najbolj prepričljivo go
vori tisti, ki je vse to okusil. Mi lahko o tem 
samo ugibamo in filozofiramo. Aljoša govori 
tudi o heroinu, ki je najhitrejša, najsmrtonos- 
nejša in najbolj razširjena droga. Samo štiri
najst dni je dovolj, da si zasvojen. Lahko pa 
je že prvič usodno.

Kaj bi še rekli o teh srečanjih?

Da so zelo naporna, saj imajo močan 
emocionalni naboj. Odzivam se kot mati, ki 
ji ni vseeno, v kakšen narod odraščata sinova 
in kot pisateljica, ki želi, da bi se Slovenci 
otresli že prirojenega občutka krivde, man
jvrednosti, zavisti... Nadarjena mladina se 
prevečkrat izgublja v povprečju. Če hočemo 
kot narod uspeti, moramo negovati in 
spoštovati drugačnost, ustvarjalnost posa
meznika. Poudarjati moramo samozavest in 
izvirnost naroda.

Natančnih raziskav o narkomaniji pri 
nas še niso opravili...

Me tudi ne zanimajo. Zame je že eden 
dovolj, da se odzovem kot človek. Če pa jih 
na kakšnem področju sploh ni, moramo rav
nati preventivno.

Literarno delo zdaj trpi?
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Kar precej. Roman Borboletta, ki je v 
bistvu drugi del Janovega krika, sem že lani 
oddala Prešernovi druž.bi, vendar sem rok
opis vzela nazaj. Govori o štiriindvajsetlet
nem fantu, narkomanu, ki je že poročen. 
Zgodba je resnična. Prihajam do novih in 
novih spoznanj, zato bi rada zgodbo dodelala 
in tako čimbolj približala resničnemu svetu 
zasvojene mladine.

Zakaj je naslov knjižnice Postaja Deatli 
v obliki žiga?

Ker je samo smrt dokončna. Drugače pa 
se nalepk v življenju izogibam. Ljudje jih 
prehitro delijo naokrog. 'Pako ozdravljenim 
alkoholikom kot narkomanom pa tudi 
otrokom.

Se pred temi problemi labko kam umak
nete?

Za radio Trst pišem igro. V decembru pa 
imam predviden v 'Prstu literarni večer.

Se spominjate svojega odrašča lija?

Fritz - Kunčeva se je prep
rosto pojavila z zanimivimi ro
manesknim tekstom, brez 
revialnega zorenja, brez kritiške 
opore, in uspela. Čeprav je 
branje tekoče, nikakor ne sodi 
med tako imenovana lahka 
branja, je resna in upoštevanja 
vredna literatura.

Iz recenzije Cirila Zlobca, 
književnika

Ko smo se iz Senovega preselili v Tr
bovlje, sem se težko vživela v novo okolje in 
to se je vleklo kar nekaj let. Izgubila sem 
ravnovesje v sebi... Ko malo odrasteš, se 
začneš boriti za to skladnost.

O tem tudi pišete...

Že kot otroka meje zanimalo, kaj človek 
občuti - njegov odziv in reakcije... Vendar 
sem bila samo presenečena, ker sem bila 
otrok. Vsa moja literatura govori o tem - o 
cesti srca. Ji slediti ali slediti cesti razuma... 
Včasih oboje ne gre. 'Po so znane stvari.

Kako bi opredelili poklic učiteljice in 
novinarke?

Kako je v zbornici, opisujem v romanu Ne 
verjemi vetru. Otroke sem imela rada, ven
dar v šolstvu ne bi zdržala. Časi so se spre
menili in upam, da tudi v šolstvu dovoljujejo 
individualnost, da sc lahko razlikuješ od 
povprečja. Na letališču Brnik, kjer sem 
začela kot novinarka, sem prvič srečala prave 
kolege in prijatelje.

O čem ste kot novinarka najraje pisali?

Petnajst let sem pisala o gospodarstvu, 
vendar so me vedno privlačili tudi intervjuji. 
Imela sem stalne rubrike v delu, Teleksu, 
Ljubljanskem dnevniku, Jani, Kaju, Naši 
ženi,... Pogovarjala sem se skoraj z vsemi 
znanimi Slovenci - več kot štiridesetimi in o 
tem sem napisala knjigo. Ob teh razgovorih 
sem ogromno pridobila, saj so sobesedniki 
vplivali name s svojo širino, toleranco, živ- 
ijensko modrostjo. Rada se spominjam 
Ježka, Ladka Korošca, Cirila Zlobca, Bojana 
Adamiča, Borisa Cavazzo in drugih. Z 
mnogimi sem postala prijateljica.

Vasje kdo usmerjal?

Pokojni Vojko Černelč, znani novinar in 
urednik. Rekel mi je: "Pomagal ti bom na 
vlak. Če boš hotela, se boš vozila v prvem 
razredu. Lahko pa padeš in potem boš 
morala peš."

Kaj bi rekli o Zasavju?

Govorim lahko predvsem o kulturi v Tr
bovljah, ker vem, kako diha drugod. Za 
Zasavje imam občutek, kot da mu kultura 
uhaja, polzi iz rok.

Ste pripravljeni kaj storiti glede tega?

Napisala bom biografijo znamenitega 
Avgusta Šuligoja, ki je v Trbovljah vodil le
gendarni zbor rudarskih otrok Slavček. Iz 
njega izhaja vrsta uspešnih ljudi. Tradicijo 
zbora je nadaljeval skladatelj Jože Škrinjar.

Pripravljena sem imeti pogovor o drogi. V 
Piranu imam zdaj časopisno rubriko Manj 
znano o znanih v živo. Zelo bi me veselilo, če 
bi jo izvedla enkrat v Zasavju - v sodelovanju 
z Zasavcem. Vaša revija mi je všeč, saj je 
informativna, pa tudi reportaže so prijetne. 
Drugod imajo le časopisne formate.

Niste doživeli v Trbovljah že slabe 
izkušnje?

Hotela sem navezati poslovne stike z 
Rudisom in Tiko. O obeh imam zelo slabo 
mnenje. Zasavčani bodo morali spoznati 
kulturo sponzorstva, na katerem sloni že 
velik del slovenske kulture in tržnosti. Spon
zorstvo bi moralo biti načrtovan del 
poslovanja določene firme. Rudis je naredil 
iz tega afero, enako Tika, ki naj bi mi tiskala 
roman, za katerega sem že imela sponzor
stvo zavarovalnice Adriatic. Zaradi izsil
jevanja Tike in nekoretnega obnašanja 
Rudisa, so mi roman natisnili v Orbisu Za- 
greb.

Kaj vam pomeni uspeli?

Uspeh in neuspeh sta skupaj kot dan in 
noč. Vendar moraš znati iti naprej. Zato mi 
je pomembna skladnost človeka. Navzven 
lahko blefiraš, sebi ne moreš lagati. Če najdeš 
dom v svojem srcu, se ne moreš izgubiti, nisi 
nikoli sam...

V kakšnem znamenju ste rojeni?

Kozorog. Te dni je na repu srečnih 
znakov... Vendar v to ne verjamem...

Fanči Moljk
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Milanova 
kost

Kuge, lakote in davkov reši nas, o gospod! Slednjih nas ni in 
nas ne bo. Do konca tega tedna bodo še preostali dobili odločbo 
o dohodnini; marsikdo se je pošteno razjezil, ko je hkrati z 
odločbo prejel še položnico. Delavka, lani je zaslužila 11.000 
tolarjev, je morala plačati 3800 tolarjev dohodnine. Številne 
delavke in delavci, ki so že malodane dve leti brez dela in 
prejemajo nadomestila osebnega dohodka, bi morali plačati od 
500 do 1100 tolarjev; na zagorski davčni upravi so nam povedali, 
da so se številni delavci, ki niso zaposleni, prišli pritožiti zaradi 
odmerjene dohodnine. Češ z denarjem, ki ga prejemajo ne 
morejo niti preživeti, zdaj pa naj bi poravnali še dohodnino?

Vsem so odgovorili, da je nekaj možnosti za to, da jim 
dohodnino črtajo, se pravi odpišejo. Vendar mora o tem sk
lepati občinska vlada, ki bo poprej ugotovila, za kakšne dejanske 
življenske okoliščine prizadetih gre. Če se velja spomniti, ne bo 
napak ugotoviti, da smo že lansko jesen opozarjali, da je nova 
davčna politika prehudo usmerjena na nižje sloje. Ti resnično 
tudi nimajo skoraj prav nobenih možnosti uveljavljati olajšav. 
Živijo v skromnih stanovanjih, ničesar ne posodabljajo, poprav
ljajo ali urejajo, zato v rubrike obrazcev o davčni napovedi niso 
zapisali, ker niso ničesar mogli vpisati. In prav ti zdaj plačujejo 
dohodnino, resda razmeroma skromno, toda zanje občutno 
previsoko.

Pravilno so ravnali svobodni sindikati in nekatera strankina 
vodstva, ko so predlagali spremembe sedanje odmerne politike. 
Po njihovem predlogu zaslužki do 200.00 tolarjev sploh ne bi 
smeli bitTobdavčeni; prav tako naj bi uveljavili načelo 
postopnega plačevanja dohodnine, ne pa, kot velja zdaj, na
jpozneje v mesecu dni po prejemu odločbe in v enkratnem 
znesku. Tudi sicer bi kazalo ugotovljene pomanjkljivosti čim- 
prej odpraviti. Odločbe o dohodnini, ki sojih prejeli upokojenci, 
pa tudi vsi, ki niso dolžni nobenega zneska, so marsikaterega 
med njimi zmedle. Kazalo je namreč, kot da morajo plačati kar 
precejšnje vsote; ko so namreč prebirali odločbe, so naleteli tudi 
na dohodnino, ki je fiktivna, prepričani, da bodo morali toliko 
poravnati. Zakaj ne bi v prihodnje tudi odločbe poenostavili? 
Pa tudi sicer, če drži podatek, da bo Republiška uprava za 
dohodnino zavrnila več sto tisoč odločb, ker se vpisani dohodki 
ne ujemajo z dejanskimi, kaže, da marsikdo ni znal pravilno 
sestaviti tiskovin.

Ljudje terjajo bolj enostavno sestavljanje dohodninskih 
obrazcev (tiskovin); marsikdo je moral po pomoč posa
meznikom, ki so za to delo zahtevali kar precejšnja plačila. Če 
pa bi vse poenostavili, bi to dolžnost in obveznost utegnil 
sestaviti vsakdo. In prav to naj bo vodilo zaželjenih dopolnitev.

Milan Vidic

Čas je kategorija, pojem in kaj vem še, do katerega imamo 
novinarji poseben odnos. Karkoli hočeš napisati, o čemerkoli 
zbiraš podatke, najprej velja, da še ni pravi čas, takoj naslednji 
trenutek pa se pokaže, da je vlak odpeljal. Prekletstvo časa se 
kaže v še vrsti situacij, vendar je zapisana dominantna.

V času, ko so v Zagorju z rudarsko svetilko obdarovali 
predsedniško kandidatko Darjo, se je začel sprint tekačev za 
funkcije. In smo čakali. Politiki so se drenjali po Koroškem in 
Kranjskem, poročila so prihajala iz Štajerske in Primorske; 
kolegi so povsod spoznavali sposobnosti politikov, ki so pre
skakovali tudi takšne ovire, kot je fizikalni stereotip, da eno telo 
ne more biti ob istem času na dveh mestih...

Zasavje je ostajalo idilična oaza. Najprej to človekovi lenobi 
godi, saj res ni vrhunec užitkarstva stepati se ob raznoraznih 
večernih urah zdaj tu zdaj tam, delati logistične načrte, kako 
stvari pravočasno spraviti v javnost,... Po dveh tednih svaljkanja 
človeka malce zaskrbi, da mu stvari uhajajo iz rok, da politiki 
morda le niso zaobšli Zasavja, ampak vedenje o tem tebe. Sledi 
sizifovsko preverjanje in človeka se počasi loti ogorčenost, 
ljubosumje in jeza. In nenadoma izpolnjuješ vse pogoje, da jih, 
kot pravijo uredniki, dobro napičiš.

Pobrskaš med žanri; najboljša rešitev je kolumna in postaviš 
okvir: v Zasavju domujeta dva odstotka volilcev. Volilci so tudi 
davkoplačevalci. Stranke bodo po nekaterih izračunih porabile 
več deset milijonov mark, stale bodo volitve same. Večina 
porabljenega denarja je proračunskega ali kako drugače v lasti 
vseh. Torej tudi Zasavcev. In tu pride tisto, dobro napičiti. 
Napoveš bojkot volitev, ustanavljaš zasavsko ložo, narediš 
izračune, koliko denarja naj namesto politikov in govorjenja 
napotijo v boguzahrbtom Zasavje, označiš jih ne za nekaj, po 
čemer se tu hrepeni, ampak za nekaj, kar hvala bogu sem ne 
prihaja. Za nobenega politika ni hujše žalitve kot to, da mu 
poveš, daje nepotreben.

Vse je narejeno, bomba je aktivirana. Treba je le še narav
nati uro. Doseči moraš čimdlje časovno distanco od zadnjega 
zborovanja, da se le to pozabi, in hkrati prehiteti pametnja
koviče, ki bi le morda lahko zašli sem dol. Na tem mestu si velja 
prebrati še enkrat prvi odstavek o prekletstvu časa. Ko je 
namreč najboljši izmed vseh možnih časov, planejo politiki v 
tropih; Milan iz Trbovelj pokliče v Ljubljano, Ivo kramlja s 
kmeticami, France posluša pleharje, Jelko se hvali v Jelki,...

Svet se ti priskuti, lovorjevi venci za hrabrost se 
osujejo; na seznamu večnih tem obkrožiš eno, v telefon
skem imeniku poiščeš številko direktorja, ki ga najprej 
ni, potem pa izdavi, da stvar še ni zrela, da še ni pravi 
čas...

Roman Rozina
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Politična kultura 
na psu

Še pred nedavnim smo od daleč opa
zovali ameriški volilni boj Bush - Clinton. 
Močnejši je bil Clinton in Bush je 
razočaran moral zapustiti politično 
sceno. In kaj je tisto, kar je Clintonu 
prineslo zmago oziroma Bushu poraz? 
Prav gotovo ne dobri politični programi 
in obljube. Veliko pomembnejši pri 
takšnih spektaklih je celostni nastop 
osebe (videz, obleka, način govora, 
družina,...). V poraženem volilnem ta
boru so naredili raziskavo in ugotovili, da 
je Bush storil usodno napako s kritiziran
jem svojega konkurenta.

Danes je Slovenija sredi političnih bitk 
in množica strank in kandidatov se bori 
za glas. Ta jim je celo tako pomemben, 
da so pripravljeni stopiti z višine med 
ljudi. To pa je tudi vse, kar storijo. Mr
zlično obiskujejo različne kraje in go
vorijo. Pametno bi bilo, če bi tudi vedeli, 
kaj. V Zasavju smo sicer že navajeni, da 
smo med hribi s slabimi cestami za 
politične veljake zanimi le pred volitvami, 
potem pa... In ravno zaradi slabe 
poučenosti politikov prihaja do mnogih 
zadreg. Tako je Jelko Kacin v Hrastniku 
pozdravil Zagorjanke in Zagorjane (pa 
nobenega Hrastničana). Lojze Peterle, 
predsednik SKD je v Trbovljah zavzeto 
govoril o nujni postavitvi nove telefonske 
centrale ne da bi vedel, da jo je le dva dni 
prej že otvoril Milan Kučan. Viktor 
Žakelj pa je pred časom vztrajno zamen
jeval Zasavje s Posavjem. Očitno se 
bomo morali še močno učiti politične kul
ture, da ne bo politična karavana po 
Sloveniji spominjala na cenene turistične 
programe, ki ponujajo ogled desetih 
prestolnic v enem dnevu. Ubogi, utrujen 
turist, ki nasede privlačni propagandi, 
nazadnje ugotovi, da niti ne ve, v katerem 
kraju je, kaj šele, da bi vedel kaj več o 
njem.

Tolažba za vse je lahko dejstvo, da 
tudi Američani, ki so vajeni demokracije, 
delajo napake. Za nas pa je Amerika še 
neskončno daleč in spodrsljaji z oddal
jenostjo naraščajo pa tudi denarja za 
plačilo napak je v Sloveniji veliko manj.

Suzana Sivka

Za zavarovanje ni 
zanimanja...?

Zavarovanci so resnično previdni, la
hko bi rekli tudi zadržani do dodatnega 
zdravstvenega zavarovanja, novosti, ki bo 
marsikomur zvabila iz denarnic precej 
denarja. Dejstvoje,dase je doslej prigla
silo za to obliko samo nekaj posa
meznikov.

Ljudje čakajo; čakajo upokojenci, ki 
jim bo prihodnje dni Zavod za invalidsko 
pokojninsko zavarovanje poslal posebne 
izjave. Če jih bodo podpisali in vrnili na 
omenjeni naslon, bodo upravičeni do pri
bližno 20 odstotnega popusta in ker je 
prav tako pomembno: zavod jim bo 
mesečno odtegoval prispevke za dodatno 
zdravstveno zavarovanje, takole pri
bližno po 800 tolarčkov, če bo obveljala 
sedanja višina prispevka 12.000 tolarjev 
manj omenjenih 20 odstotkov na leto.

Podjetja, vsaj nekatera, bodo tudi 
sodelovala v tej akciji. Zaposlenim ne 
bodo poravnavala prispevke (četudi naj 
bi dobro stoječi kolektivi to storili), am
pak jim bo pomagala s tem, da se bodo z 
zdravstvenim zavodom dogovorili o del
nem popustu. Poleg tega naj bi dosegla 
mesečno plačevanje prispevkov. To bi 
vsekakor olajšalo plačevanje tistim, ki 
manj zaslužijo. V trboveljski Zavaroval
nici Triglav so nam v zvezi s tem zaupali, 
da bodo objavili možnost zavarovanja 
takoimenovane bolniške. Se pravi, da bo 
vsak, ki sodi za potrebno, lahko z 
določenim mesečnim prispevkom 
dosegel možnost in pravico, da bo v času 
daljše odsotnosti z dela zaradi bolezni, 
prejemal dodatna sredtva od zavaroval
nice oziroma razliko do polne plače. Sicer 
naj bi o tem kmalu kaj več povedali v 
zavarovalnici.

Naj obračamo tako ali drugače: do
datno zdravstveno zavarovanje postaja 
neizbežna nujnost. Za zdaj še ni tako 
hudo draga, ampak to je šele začetek: vsi, 
ki se na to bolj spoznajo, zatrjujejo, da 
bomo prave cene te zvrsti zavarovanja 
spoznali šele tam leta 1994. In še to: 
začetek upoštevanja nove zakonodaje s 
tega področja naj bi preložili na začetek 
drugega polletja 1993.

M. V.

Sladke laži
Ljudje nam često dajejo kompli

mente, ki to sploh niso, ampak so le videti 
kot občudovanje in pokloni, v resnici pa 
so včasih prav zvito žaljive. Ne bodite 
naivni in poskušajte dobrikanja pravilno 
razumeti.

Če kdo reče:"Vaša žena je tako pri
jetna in pametna," utegne biti res. Ne
malokrat pa "občudovalec" misli, da tako 
nezanimive ženske še svoj živ dan ni 
srečal. "Ta obleka vas pa res pomladi," 
lahko pomeni dvoje: v vseh ostalih bi vam 
prisodil vsaj šestdeset let ali pa, groza, 
oblačite se, kot bi jih imeli dvajset. "Slišal 
sem, da ste bili duša zabave," je morda 
res. Dostikrat pa je tisti, ki je to izrekel, 
izvedel, da ste pijani plesali po mizi, ves 
čas govorili neumnosti, polili vino po pre
progi in še na misel vam ni prišlo, da bi 
odšli domov. "Ona je tako družinska žen
ska," pomeni, da je na smrt dolgočasna, 
nikoli nikamor ne gre, njen največji us
peh pa je polna shramba vložene mar
melade. Kaj drugega, žal, ne zna početi. 
"Zelena obleka vam tako pristoji. Ujema 
se z barvo vaše polti.” Brez komentarja.

"Na zelo zanimiv način vozi svoj avto.” 
Ko slišite kaj podobnega, se prepričajte, 
če ste že plačali življensko zavarovanje, 
šele potem prisedite. "Hvala za čudovito 
večerjo. Sladoled je bil odličen." Z 
drugimi besedami: vse ostalo je bilo tako 
zanič, da bi človek bruhal. "Draga moja, 
mnogim moškim so všeč ljubko zaobl
jene ženske," navadno reče suhica in si 
misli, da se le redko najde norec, ki se bo 
odločil za debeluško. "Saj ste brez gub!" 
je ravno tako, kot če bi nekdo rekel, da je 
vaš obraz tolst kot vaša zadnjica. "Edinčki 
so res srečni, ker jim starši lahko 
posvečajo toliko pozornosti," reče človek 
iz številne družine, misli pa si, da sam že 
ne bi prenašal tako razvajenega in zo
prnega otročaja. "Tega dela ne zna nihče 
opraviti bolje od tebe," navadno rečejo 
zakonski partnerji. Medtem ko se "poh
valjeni" na vse pretege trudi, laskač v 
miru drema na kavču.

Tudi sladke laži imajo svojo ceno.
Manja Goleč
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Malce nerodni bi bili, če bi ob vsem predvolil
nem hrupu pomislili na bikoborbe, saj tam nikogar 
ne zanima, kaj mislijo biki. Mi smo se med ljudi 
pomešali prav zato, da zvemo, koliko so o volitvah

obveščeni, kaj si o njih mislijo, sploh pa, kako 
vidijo prihodnost - volilci.

Tekst in foto: Petra Radovič

TADEJA. SESA, socialna delavka iz 
Zagorja: "Mislim, da je veliko odvisno od volitev. 
Prepričana sem, da bo boljše, čeravno to še ne bo 
jutri. Marsikaj bomo namreč morali spremeniti v 
glavah. Poudarila bi odgovornost politikov, da 
bodo končno stopili skupaj, saj naj bi bila politika 
delo za splošno blaginjo vseh."

JANKO BRODAR, prometni teh
nik iz Žago rja: "Z volilnim sistemom se seznanjam 
sproti, iz časopisov, televizije, tudi radia. Upam le, 
da je tisto, kar nam obljubljajo tudi realno izved
ljivo. In če je, sem optimist, vsekakor."

REDI ŠPAN, uslužbenec iz Ttbovclj:
"Včasih smo imeli volilni golaž, zdaj bomo pa še 
brez golaža ostali. Dolga leta nihče od politikov ni 
obiskal Zasavja, v predvolilnem boju pa se je 
pojavilo toliko strank in njenih voditeljev kot prej 
v desetih letih ne."

DEŠANKA SOTLAR, optik iz
Hrastnika: "Kolikor se le da, spremljam 
obveščanja o volitvah. Težko bi kaj določenega 
rekla. No, optimist sem."

MARTA JERMAN, prodajalka z
Dola pri Hrastniku: "Po televiziji je veliko o vo
litvah. Po naravi sem optimist in si želim, da bi 
dane obljube izpolnili. No, ko sem jezna, bi več 
povedala, zdajle pa nisem."

LADO AVDIČ, upokojence iz Hrast
nika: "Vsi pravijo, da bo boljše. Opažam le, da se 
preveč prepirajo med seboj. Edino, kar lahko 
rečem, je, da ne sme biti pred volitvami tako, po 
volitvah pa drugače."

DRAGI PIŠEK, uslužbenka iz Tr-
bovclj: "Priznati moram, da le preko televizije 
spremljam dogajanje, saj za ostalo ni časa. Menim 
pa, da obljuba dela dolg in upam, da bo prihodnost 
obetavna."

BRANKO KRESNIK uslužbenec
iz Trbovelj: "Seznanjen sem z volilnim sistemom. 
Zdi pa se mi. da bi se morali politiki med seboj 
bolje sporazumeti, saj sicer dajejo vtis neresnosti."

SASA ZEPANC, prodajalka iz Dola
pri Hrastniku: "Že dolgo se nismo toliko po
govarjali o politiki, kot zdaj, že navsezgodaj, v 
službi, recimo. Mojc mnenje je, da rezultati po 
volitvah ne hi smeli biti slabši.”
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VULKANIZERSKA DELAVNICA KISOVEC
Tel.: 71 295, 71 331

KJE
V KISOVCU, Borovniško naselje 7, ob cesti ZAGORJE - IZLAKE

KDAJ
vsak delavnik od 8. do 16. ure, ob sobotah od 8. do 13. ure.

KAJ
VSE VRSTE VULKANIZERSKIH STORITEV IN PRODAJA PNEVMATIK 

ZA OSEBNA, TOVORNA IN OSTALA VOZILA

- montaža pnevmatik vseh dimenzij
- centriranje pnevmatik osebnih vozil z računalniško vodeno 
centrirko HOFMANN

- popravilo zračnic in pnevmatik - vulkanizacija po licenci TIP-TOP
- prodaja pnevmatik vseh dimenzij znamk SAVA, MICHEUN, NOKIA
- kontrola, prodaja in zamenjava motornih olj OMV in ESSO 

in hladilnih tekočin
- prodaja in zamenjava vseh vrst akumulatorjev
- preventivni pregledi osebnih in tovornih vozil

V NOVEMBRU
BREZPLAČNO CENTRIRANJE PNEVMATIK!

PRI NAS KUPLJENE PNEVMATIKE 
MONTIRAMO BREZPLAČNO!

Prednovoletni popust 5% !!!

ayy
NOKIA

TYRES

V ESSO



iMfeitli

CENIK EKONOMSKO -
PROPAGANDNIH STORITEV

OBČANI
1. ČESTITKA
tekst z eno skladbo ob delavnikih
tekst z eno skladbo ob nedeljah
tekst z dvema skladbama ob delavnikih
tekst z dvema skladbama ob nedeljah kot nova enota

PRESNEMAVANJE čestitke s tekstom in glasbo na kaseto 
CENA ČESTITKE PO POSEBNI ZEUI50% VISJAJ

1.100,00
1.300.00 
2.000,00
2.500.00

900,00

TRG SVOBODE tla, <1420 TRBOVLJE
TEL- <0#rn 2i 358, 72 <m, ùec (0601) 21 228

2. KOMERCIALNI OGLASI
tekst do 20 besed 
vsaka nadaljna beseda

3. OBJAVE
tekst do 20 besed 
vsaka nadaljna beseda

4. ZAHVALE
tekst do 40 besed 
vaaka nadaljna beseda

5. OSMRTNICE

300,00
20,00

4.000,00
100,00

1.300,00

CENIK VELJA OD 1.11.1992 DALJE

'xjxjijxVxix":-:'

jv 'X-

f
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SPOŠTOVANE
BRALKE, CENJENI POSLUŠALCI IN OBRATNO

Za radio Trbovlje mybrt kar vsi veste, da oddaja na frekvenci 103,9 MHz, daje oddajnik na Kumu in 
da se dajo vsi posli z nami urediti ali v trboveljskem delavskem domu ali pa pridemo k vam na obisk. 
Delovni čas je od 6.00 do 14.00 od ponedeljka do petka, ob sredah in ponedeljkih pa še dve uri dlje. Kljub 
temu, da to že veste in da poznate naš program, je jasno, da ima vsak človek rad Kaj takega pri roki, zato 
v tej številki ZASAVCA objavljamo svoj program. Vsak delovni dan (tudi ob sobotah) začenjamo oddajati 
ob 14.00 in končujemo ob 19.30. Vse te dni od pol štirih do štirih prenašamo oddajo na sporedu vsak dan 

n _ petkih, sobotah in nedeljah ob 14.30 in 18.30 (ali 18.45). širše informacije pa pripravljamo ob 
17.30. Ob nedeljah je informativni del strnjen med 11.00 in 12.00. O nedelji kasneje, zdaj poglejmo, 
kakšen je tedenski program. Reklamna obvestila, objave, osmrtnice in druge EPP storitve so čez teden ob 
14.45; 16.45; 17.45; in 18.45 uri in ob nedeljah ob 8.30; 9.45; 10.45; 12.30 in 12.45 uri.
Ce8t^mžele pa za,v,as Predvajamo ob ponedeljkih (18.35), četrtkih (17.00), sobotah (18.00) in nedeljah 
po 13.00 un. Ob ponedeljkih od 16.00 do 17.45 poslušate Snoopyeve igrice, od šestih do pol sedmih oddajo 
o kul tun, torek je večidel namenjen športu in glasbi, sreda je običajno kontaktna (tokrat nas tudi pokličite 
po telefonu 22-056), tnčetrt ure pa je namenjena upokojencem. Ob četrtkih se odpravimo kam med 
Bobnom in Zvaruljami, kasneje gremo še v Litijo. Petek je rezerviran za mlade, sobota in nedelja sta za

imuiiuauvui uiun, uu UU lAl.OUje OC giasDent
obvestila, ki jih ob delovnih dneh slišite ob 16.45.

Od enih pa do šestih oddajamo zabavno-kontaktni program, v katerem so v prvem delu želje in čestitke 
nato horoskop in zanimivosti. Ob 14.45, 15.45 in 16.40 poteka radijska prodaja. V zadnji dajemo prostor ’ 

1 dogodku m vaèun gibčnim željam, ki jih v živo sporočite po 16.00 uri na naš telefon (0601)
22-056.
Glasba za vsako uho in vsako razpoloženje je moto glasbenih redaktoijev.
Za pester, aktualen, kontakten in kvaliteten informativni program pa se za vas trudijo naši novinarji in 

sodelavci radia.

RADIJSKI POZDRAV,
SLIŠIMO SE VSAJ JUTRI, ČE NE ŽE DANES!
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mUtati psUtoya

Sandi se rodi 13.13.1960; ali 13.1.1961, če je komu ljubše. 

Njemu je to vseeno, saj verjame v vse kaj drugega kot vraže.

Osnovno šolo zaključi s težko ponovljivim uspehom. Z 

odličnim uspehom in le prav dobrim vedenjem. Ni pretepač in 

nima problemov z neopravičenimi izostanki; se pa glasno ne 

strinja z redom, ki ga postavljajo in vsiljujejo močnejši.

Po osnovni šoli ga skušnjava razumeti dogajanja, razmerja 
in odnose vodi v gimnazijo in nato na študij politologije. Tam 

ga naučijo tudi, da so filozofi svet le razlagali, da pa gre za to, 

da ga spremenimo.

V delo mladinske organizacije se vključi kot večkratni briga

dir. Kmalu postane eden ključnih ljudi organizacije, ki misli, da 

je politični prostor treba demokratizirati, splošni ljudski odpor 

podružbiti in gospodarski razvoj pospešiti z drobnim pod

jetništvom. Tako postane redni gost varnostno političnih ocen v 

Zasavju, z zasavsko politiko vzdržuje redne spore.

Svoje drobnogospodarske poglede skuša skupini 

somišljenikov pomagati spraviti v življenje. V Zagorju pripravi 

vse potrebno za ustanovitev malega podjetja, vendar ne dobi 

takrat še potrebnega blagoslova lokalnih politikov. Mikrohit se 

ustanovi v Ljubljani. Odide službovat v Beograd, v predsedstvo 

mladinske organizacije. Ko naj bi Slovenec postal predsednik, 

se začno spori. Ima pozitivno oceno republiške organizacije,

hkrati pa ima ta drugega kandidata. Ko nastane popolni pat 

položaj, odstopi. Janša bo kasneje v Novi reviji povedal: "Češko 

je padel, ker je mislil s svojo glavo. "

Ker imajo nekateri slabo vest, ima vrsto dobrih političnih 

ponudb. Vse odkloni, saj ne želi kupčkati s funkcijami, pa tudi 

politična kuhinja se mu za lep čas priskuti. V Zagrebu v miru 

odsluži vojaščino.

Še enkrat poskusi udejaniti svoje gospodarske poglede. Na

gajanjem navkljub se zgodi računalniška šola. Lokalni politiki 

se pomirijo, ko pride Milan Kučan decembra 1988 svečano 

odpreti podjetje z le enim zaposlenim. Oria kmalu postane eno 

največjih računalniških podjetij na Slovenskem. Velika tudi 

zato, ker zna pomagati mladim, ki žele stopati po poti pod

jetništva; in tudi zato, ker pomaga prevečkrat odrinjenim: kul

turnim in športnim društvom, invalidom,...

Post Scriptum: Če bi pisali leto 1993, bi zgodba imela še en 

odstavek. Takle.

Ko vidi, da tudi njegov kozmodisk ne pomaga nekaterim 

politikom, ki imajo težave s hrbtenico, se odloči, da kandidira za 

državni svet. Premočno zmaga in postane eden najbolj "sitnih" 

poslancev. Od takrut vsi vplivni politiki zelo natančno vedo, da 

Zasavje je.

* SANDI ČEŠKO JE KANDIDAT 
ZA DRŽAVNI SVET

Kandidaturo Sandija Češka v Zasavju podpirajo: Združena lista (De- 
lavska stranka, Demokratska stranka upokojencev. Socialdemokrat
ska unija, SDP, SSS.)



Onesnaženost zraka je poleg brezposel
nosti in slabih cest osrednja tegoba ljudi naših 
krajev. V Trbovljah je bil leta 1990 sprejet 
sanacijski program. Kako daleč smo dve leti 
in pol po njegovem sprejemu?

Ne glede na zelo zaostrene gospodarske 
razmere je bilo storjenih nekaj korakov 
naprej. Poleg izdelane prostorske in tehnične 
dokumentacije je bilo v tem času priključenih 
na toplovod 248 stanovanjskih enot, 7 večjih 
kotlovnic in 12 individualnih hiš, kreditiranih 
158prehodov individualnih kurišč na kurilno 
olje in tekoči plin. Trenutno smo pred rekon
strukcijo toplarne Polaj in izgradnjo plino
voda Zelena trava - Toplarna Polaj. Rezultat 
vsega tega so 24 % nižje koncentracije žve
plovega dioksida v kurilni sezoni 1990/91 in 
še nadaljnih 34 % nižje v kurilni sezoni 
1991/91

Reševanje zraka v občini bi bilo hitrejše, 
če bi se v ekološki sklad občine steklo več 
denarja. Problem ni samo v obubožanem go
spodarstvu, ampak tudi v občinskem odloku 
o varstvu zraka, po katerem se zbira denar iz 
prispevne stopnje. Odlok je namreč bolj stvar 
dobre volje, saj po njem obveznosti ni mogoče 
izterjati. Poleg tega tudi nekatera podjetja pel
jejo ekološko sanacijo svojih objektov (npr. 
TET, Cementarna). Zgodi se, da v tem občin
skem ekološkem plesu včasih vsak koraka po 
svoje. Nuja je ujeti korak (ozrimo se v Ve
lenje ). Kajti pred vsemi je republika, ki davek 
za ekološki sklad pobira iz kilovatne ure elek
trične energije. Potem pa deli. Če prideš 
zraven, prideš, če ne, ne.

BOŽO MAROT

Reči je treba, da se led počasi prebija tudi 
pri tem. Tako smo v letu 1991 prejeli iz repub
like 8,4 milijona sit za občinske projekte 
čiščenja zraka. Ce upoštevamo, da se naj bi 
ekološki projekti v glavnem financirali po 
ključu 70 % občinski, 30 % republiški viri, gre 
trboveljski občini za leto 1991 iz republike še 
okrog 4 milijone sit.

Skrajni čas je, da zahtevamo in pritisnemo, 
da bo republika pri rekonstrukciji toplarne 
Polaj bolj odprla mošnjo. Le na ta način in 
zgolj tako bo pokazala, da je najbolj 
onesnaženo mesto v Sloveniji tudi njen prob
lem, doso naši kraji prioriteta. Preprosto zato, 
ker je splošna umrljivost v naših krajih za 
petino večja od slovenskega povprečja, 
obolelost otrok do 6. leta starosti za tretjino, 
obolelost otrok v šolski ambulanti pa za dve 
tretjini, smrtonosnost dojenčkov pa več kot 
dvakrat večja od povprečja v Sloveniji!!!

In nenazadnje, če kje, potem naj država na 
tem področju decentralizira upravo. Zakaj ne 
bi bilo ministrstvo za varstvo okolja (morda 
samo odsek za zrak) v Trbovljah. Prostor 
imamo, lahko ponudimo tudi nekaj kvalicira- 
nih ljudi. To je namreč še kako pomembno. 
Prioritete so predvsem njihova st\'ar.

Božo Marot

Delavci nikoli niso imeli dovolj resnične 
oblasti. Tudi v času družbene lastnine in 
samoupravljanja ne. Toda tako malo pravic, 
kot jih imajo danes, tudi še niso imeli. Ne 
smemo se vrniti v čase, ko je brezpraven revir
ski delavec le s štrajkom lahko uveljavil temel
jno socialno varnost zase in svojo družino. Ta 
nevarnost obstaja, če v mladi slovenski državi 
ne bo spoštovano tudi delo in če bodo novi 
lastniki bivše družbene lastnine spet postali le 
redki domači ali tuji kapitalisti, z vso oblastjo 
nad delavci. Enakopravno vrednotenje dela, 
znanja in ustvarjalnosti je eden temeljev so
cialne države in socialne pravičnosti pa tudi 
ekonotnske uspešnosti, za katero se zavze
mamo.

Bivša Demosova oblast je imela za cilj 
porušiti vse obstoječe, ne glede na posledice za 
večino državljank in državljnov Slovenije. To 
ji je na mnogih področjih v času Demosove in 
Peterletove oblasti tudi uspelo. Družbena 
sredstva - ustvarjena z delom delavcev in 
upokojencev so nezavarovana pred priviligira- 
nim položajem bivših lastnikov. Slovenski 
gozdovi, dobro negovani in obnavljam vrsto 
let po vojni, se ropajo, gozdne ceste so vse bolj 
uničene, posamezniki bogate na ta račun. 
Zadruge so zaposlenim v kmetijski prede
lovalni industriji odvzele skoraj polovico last
nine. Divje lastninjenje v mnogih podjetjih je 
omogočilo špekulativno nastajanje novih 
kapitalistov, medtem pa so se delavci 
množično odpuščali, niso se jim izplačevale 
plače.

V skupščini smo se taki politiki dosledno 
upirali le poslanci SDP. Zato je normalno, da 
sedaj skupno s strankami delavcev in upoko
jencev nastopamo na volitvah. Kdor bo volil 
za " Združeno listo", bo volil za:

- solasništvo delavcev in upokojencev v 
podjetjih

KANDIDATI ZDRUŽENE LISTE ZA DRŽAVNI ZBOR



MIRAN POTRČ

- brezplačno razdelitev delnic ob 
upoštevanju delovne dobe

- popuste zaposlenim, bivšim zaposlenim in 
upokojencem pri delavskem odkupu delnic

- enake pravice vseh zaposlenih pri lastnin- 
jenu, tudi v kmetijstvu in gozdarstvu

- soupravljanje delavcev glede vseh na
jpomembnejših vprašanj njihovega ekonom
skega in socialnega položaja

- socialno parterstvo in spoštovanje kolek
tivnih pogodb, da se bo iz plače dalo spodobno 
živeti

- delovno pravno varstvo pravic delavcev 
pred učinkovitimi in neodvisnimi sodišči

- posebne pravice zaposlenih tudi v primeru 
stečajev

- pravična nadomestila v času brezposel
nosti in njihovo sprotno prilagajanje plačam

- posebno odgovornost države za vodenje 
aktivne politike zaposlovanja, da bodo mladi 
spet imeli perspektivo

- zdravstveno varstvo, ki ne bo dostopno le 
bogatim

- sprotno in pošteno prilagajanje pokojnin 
rasti življenskih stroškov in gibanjem plač.

Naša zmaga na volitvah, lahko uresniči te 
cilje velike večine državljank in državljanom 
Slovenije - vseh tistih, ki lahko žive le od svo
jega dela.

Miran Potrč

M

Nedvomno je, da zaostrene gospodarske 
in socialne razmer terjajo temeljit razvojni 
preobrat. Zato je potrebno prednostno pozor
nost namenjati vprašanjem, ki ustvarjajo po
goje za gospodarsko in razvojno uspešno 
Slovenijo.

Pri tem je zelo pomembno tudi zagotavl
janje socialnega ravnotežja v družbi. Če se to 
podre, lahko propadejo tudi najboljše razvo
jne in podjetniške zamisli. Množična socialna 
stiska in pomanjkanje osnovne socialne var
nosti povzročajo neprestane napetosti in kon
flikte. Zato je že pri vseh sedanjih 
zakonodajnih potezah treba imeti pred očmi 
tudi socialno pravično državo. To ni 
vprašanje, ki bi ga lahko prelagali za pozneje, 
ko bomo materialno močnejši Ljudje morajo 
že vmes in sedaj preživeti; pomanjkanje že 
sedaj pesti mnoge družine. Celovito obvlado
vanje razvoja zato zahteva ustrezno razmerje 
med ekonomskim in socialnim razvojem ter 
vzpostavitev medsebojne podpore, ne pa med
sebojnega izključevanja. Naj navedem za to 
nekaj vsem poznanih dejstev:

V naši državi je že 103000 brezposelnih in 
grožnja, da se bo število še povečalo. Skoraj 
polovica od teh je mlajših od 26 let. Mnogi, ki 
so zaposleni, vsak dan trepetajo, da ne bi izgu
bili delovnega mesta. Seveda se brezposelnosti 
ni mogoče izogniti. Lahko pa jo zmanjšamo 
in omilimo njene posledice, če bomo uveljavl
jali aktivno zaposlovalno politiko. Politiko, s 
katero bo socialna država pomagala mladim, 
da opravijo pripravništvo, pri prvi zaposlitvi, s 
projekti, ki bodo olajšali samozaposlovanje in 
s soustvarjanjem pogojev za podjetništvo in 
ponudbo javnih del.

Veliko družin varčuje že pri najnujnejših 
izdatkih in trikrat obrne vsak tolar, predno ga 
potroši. Zato potrebujemo pravno

MILOŠ PROSENC

zavarovano družinsko in socialnovarstveno 
politiko ter sistem dajatev in storitev, ki bo 
omogočal socialno varnost vsem državl
janom. Prevelika revščina boli. Najhuje pa je, 
če se ta v vsej svoji krivičnosti kaže že pri 
otrocih. Zato se moramo tudi tu zavarovati z 
univerzalnim otroškim dodatkom in z zago
tavljanjem možnosti za vsem dostopno 
otroško varstvo in brezplačno osnovno ter 
srednjo šolo. Nespremenljivo bi tudi bilo, če 
bi bila tudi najspodobnejšim zaradi material
nih razlogov zaprta za nadaljni študij. Bre
mena krize je treba enakomerno porazdeliti

Še vrsto je teh vprašanj: od nujne socialne 
in delovnopravne varnosti zaposlenih do sta
bilnega in dobro premišljenega pokojnin
skega sistema ter do sedaj največkrtit 
omenjanega prostovoljnega, dodatnega 
zdravstvenega zavarovanja. Potrebno je raz
misliti tudi o ljudeh, ki tega stroška enostavno 
ne bodo zmogli. O bolehnih ljudeh in 
kroničnih bolnikih, o tistih brez zaposlitve in 
tistih, ki ne dosežejo niti zajamčenega oseb
nega dohodka.

Zavedajmo se, da človek kot posameznik 
in družba kot celota ne more živeti sproščeno 
in ustvarjalno, če je prepad med ljudmi prev
elik. Zato so vprašanja socialne države 
pomembna programska točka SDP in 
Združene liste.

Miloš Prosenc

Delavska stranka, Demokratska stranka upokojencev Slovenije, SDU, SDP Slovenije



dr. Janez Drnovšek
kandidat za predsednika vlade republike Slovenije 
kandidat za državni zbor
Trbovlje in Zagorje ob Savi



Miran Jerič
kandidat za državni zbor

Hrastnik

r
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I : SLOVENIJA 
ODPRTA IN VARNA

Vizija socialistov

■: . . . :

VOLILNI RAZGLAS

t>. aecemora iyyz voute za inuvu \xìjiokj uorc m

Vabimo Vas socialisti, tisti, ki *£•***&»« o osamosvojitvi Slovemje

Državi imamo, imamo pa tudi jasne cilje

ODPRTA
-DEMOKRACIJA

-RAZVOJ

- PROMET IN ZVEZE

-odgovornost
- spoštovanje razlik in strpnost do drugače mislečih
- človekove pravice

- dvig izobrazbene ravni prebivalstva
- socialno, tržno in okolju prijazno gospodarstvo
- kultura

- prednost izgradnje cest
• izboljšanje komunikacij, posebno telefonije

- DECENTRALIZACIJA - manj uradništva
- razvoj lokalne samouprave
- enakomeren razvoj vse Slovenije

VARNA
- SOCIALNA VARNOST - varnost družine in otrok

- izboljšanje položaja žensk 
ščita delovnih mest

PRAVNO VARSTVO 
DRŽAVLJANOV

OBRAMBA IN 
ZUNANJA POIJTIKA

- zaščita.................................................

- odpiranje novih delovnih mest
- zagotavljanje dela mladim, podjetnim, ustvarjalnim
- sindikate delavcem, ne strankam

- učinkovito in boljše sodstvo
- varovanje državljanov pred samovoljo državne 

birokracije in nasiljem močnejših

- oborožena nevtralnost
- majhna, učinkovita in varčna vojska
- majhna, sposobna in koristna mreža 
diplomatskih predstavništev

- nepolitična in profesionalna diplomacija

Območni odbori 
Hrastnik, Trbovlje, Zagorje

socialistična
stranka

Slovenije
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s poti po obljubljeni 
deželi

Končno sem v mestu, kamor prihaja 
vsako leto vsaj poldrug milijon turistov, v 
glavnem romarjev in pripadnikov vseh ver, 
zlasti kristjanov. Jeruzalem. Najprej sem ga 
opazoval zvečer, ko seje kopal v morju luči. 
Vračal sem se iz Betlehema. V mestu sem 
bil le kratek čas v znameniti betlehemski 
cerkvi. Spustil sem se v notranjost ladje, 
kjer je votlina Jezusovega rojstva.

Ker nas je čas priganjal, sem si skušal 
lepoto cerkve kar najbolj vtisniti v spomin. 
Ne morem mimo četverice izraelskih voja
kov, domala zleknjeni so v notranjosti 
cerkvenega dvorišča in nezainteresirani 
ogledujejo množico ljudi. Pozornemu 
očesu pa ne uide, kako ogledujejo vsak
ogar, vsi štirje imajo prste na sprožilcu svo
jih hitrostrelk, eden med njimi pa drži roko 
na walkic tolkyju. Pripravljen biti!, je tu 
vsakdanje pravilo, vsak trenutek je možen 
teroristični vpad. Zato ne preseneča na 
veliki ploščadi pred cerkvijo visok stražarski 
stolp in vojak, ki z daljnogledom opazuje 
okolico. V tem delu Izraela zadnji čas ni 
toliko terorizma, kot nekoč. Toda vodič 
sunkovito steče za sopotnicama, ki sta se 
preveč oddaljili od skupine. Le nekaj ko
rakov dlje se pričenja muslimanski del me
sta in Arabci nimajo preveč radi goste iz 
židovskega dela.

Stojim pred znamenitim zidom 
žalovanja (objokavanja) v starem delu

Jeruzalema. Vroče, prevroče je. Množica 
Židov se sklanja neposredno pred zidom, 
eni glasno, drugi mrmraje molijo psalme in 
kličejo Mesijo. Pravoverni Židje izstopajo. 
Spoznamo jih po črnih oblekah, črnem 
plašču do kolen ali še dlje in črnih, široko- 
krajnih klobukih. Kako, da jim ni vroče, me 
prešine, ko je vendar najmanj 35 stopinj C. 
Zanjo se sploh ne zmenijo, poglavitna po
zornost velja molitvi. Župnika Žnidarja 
vprašam, kakšni so stiki med kristjani in 
Židi? "Prenašamo se," mi odgovori, "in tu 
in tam pogovarjamo in dogovarjamo." 
Odgovor me ne zadovolji, ko pa vem, da 
zadnji čas prihaja celo do uradnih stikov, 
res pa je med njimi toliko razlik, da kaj dlje 
od pogovorov ne bo prišlo, četudi naj bi 
Sveti oče bojda kmalu obiskal Jeruzalem.

Jeruzalem ni le mesto kristjanov, Židov, 
Muslimanov, pravoslavnih, agnostikov ali 
nevernikov. Simbolizira ali naj bi simboliz
iral mir, človekovo enotnost, srečo, božjo 
bližino, svobodo... Zdaj si ga lastijo Židje, 
je glavno mesto Izraela, kar vselej ni bil. 
Ničkolikokrat je menjal gospodarje. Resje 
bil okoli leta 1100 prestolnica judovske 
države, od 15. stoletja do konca 1. svetovne 
vojne je bil pod turško oblastjo, od leta 
1919 do konca 2. svetovne vojne (do leta 
1948) je bil glavno mesto Palestine pod 
angleškim mandatom. Danes šteje okoli 
pol milijona prebivalcev. Bil sem v čudoviti 
cerkvi, kjer je božji grob. Že zgodaj zjutraj 
je tam veliko vernikov, slišim govorice 
številnih narodov. Nato se zvrstijo: Via 
Doloroso, Križev pot, nepopisna gneča v

ozki ulici. Brez sprehoda po ozkih arabskih 
ulicah bi osiromašil podobo znamenitega 
mesta. Korak za korakom si utiram pot, 
čistilci nas skoraj zalivajo z vodo, ko perejo 
umazanijo prejšnjega dne. Žal nam za 
ogled drugih zanimivosti zmanjka časa. 
Zato si samo od zunaj ogledamo Omarjevo 
mošejo...

Milan Vidic

'jut ejMtLoi ejmt

Znamenita Zlata vrata v starem delu 
Jeruzalema in pod njim ostanki starega 
pokopališča si vsak dan ogleda veliko tu
ristov. Vrata predstavljajo območje, ki 
tudi sicer slovi po številnih zgodovinskih 
dogodkih.

Goa, tu sem!
Po nekaj razgovorih z domačini sva dobila precej dobro sobo 

skoraj ob morju. Na hitrico sem se spakiral, oblekel kopalke in 
"hajd, gdc su one čuvene plaže"? Kosem prisopihal iz toplega morja 
pod palmo v senco, ko sem se ležeč na rogoznici zastrmel v turkizno 
nebo, mi še kar ni bilo jasno, da sem res tukaj.

V bližnji "restavraciji" sem takoj testiral pivo Kingfischer in ker 
jc prestalo preizkušnjo zelo dobro, sem ga pil do mojega odhoda 
proti domu. Na hitrico sem stolkel še porcijo riža s škampi in 
pomfrijem ler paradižnikovo solato in z zadovoljstvom ugotovil, da 
bo vse skupaj zadostovalo, da sem prispel na cilj. Dneve in dneve 
sva s prijateljico uživala plaže Benauli beacha, obiskovala sosednje

plaže (Coiva, Majora beach), se z domačini odpravila na odprto 
morje iskat delfine, obiskala glavno mesto Panjim in kupovala 
spominke po bližnjih mestih.

Tiste dni sem spoznal tudi belgijko Josjo, s katero sva se odprav
ila v sosednjo državo Karnatako na obale Gokane, kjer sem ob 
vegetarijanski hrani in brez piva preživel nepozabne dneve.

Ob vrnitvi v Benavli sva s sopotnico Zdenko ugotovila, da se 
najini potovalni načrti ne ujemajo več in tako sva se prijateljsko, 
brez solza, poslovila.

Ona je odšla proti Bangaloru in naprej v Madras, kjer je imela 
naslov šole indijskega plesa, jaz pa sem si otovoril nahrbtnik in na 
slepo srečo krenil proti severu Goje. Pristal sem v Calanqute 
Bcachu, naslednji postaji mojega bivanja - daleč stran od ponore
lega sveta! Pisalo se je 25. aprila 1992 po Kristusu.

Peter Brečko
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Nagradna križanka
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 26.11.1992 na naslov: 
UREDNIŠTVO ZASAVCA, 
Cesta zmage 33, 61410 Zagorje 
ob Savi s pripisom "Nagradna 
križanka" (fotokopij ne 
upoštevamo).

Nagrade, ki vas čakajo:
1. nagrada: Nedeljsko kosilo 

na Prvinah za dve osebi, Brodar 
d.o.o., Zagorje

2. nagrada: Pizza za eno 
osebo v gostišču Medija, Brodar 
d.o.o., Zagorje

3. nagrada: Pizza za eno 
osebo v gostišču Medija, Brodar 
d.o.o., Zagorje

4. nagrada: 1 kilogram sala- 
murina

5. nagrada: 1 kapa Zasavca
Izžrebanci nagradne križanke 

19/92
1. nagrada: torbica Z de

setimi" brivskimi aparati: Vito 
Vidmar, Kešetovo 15, Trbovlje

2. nagrada: moške spodnje 
hlače Astik: Franc Lekše, 
Prešernova 47, Zagorje

3. nagrada: 1 kg Salamurina: 
Ani Ritonja, Ul. 1. junija 36 B, 
Trbovlje

4. nagrada: Ledex za odmr- 
zovanjc: Drago Škofič, C. II. 
Debelaka 15, Hrastnik

5. nagrada: PVC vrečke, 
Plasteks Zagorje: Anton Pro
senc, Novi dom 42a, Hrastnik

Vsem izžrebancem česti
tamo.

Nagrade lahko dvignejo na 
uredništvu časopisa Zasavc, C. 
zmage 33, Zagorje, do 26.11.1992.

Rešitev nagradne križanke 
19/92

ALIBI, OMSK, SPOMIN, 
PONI, NA MRTVE, TET, PV, 
REE, EKLOGA, OMARSKA, 
ENSOR, KONVIKT, KRT, 
AKOV, ALOIS, MORA, APO, 
RK, NV, KOM ARNO,SL, 
JOE, OPAT, OSA, SKAVT, 
STARR, MIT, HOMEINI, TE
GOBA, ASAM, OZARA, 
CERAR, RE, BISTRICA, 
KADI, IZREK, OKORN, 
OLAF, FEDRA, KAMEN, 
NANA.
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Mladim Zasavcem
Tudi tokrat smo dobili v uredništvo 

nekaj lepih in zanimivih prispevkov. Lepi 
sta pravljici Sabine Burkeljc in Maje Čen
dak iz Izlak, ki sta dobili zanju nagrado na 
natečaju Mladi v svetu ljudskega izročila v 
Mariboru. Čestitamo! Mentorica Lojzka 
Drnovšek obljublja, da nam bodo še kaj 
poslali.

Urška Strehar s šole T. Okrogar piše, 
da so veseli nove oblike spraševanja, ki je 
napovedano. Kako so izpolnjevali teste, 
pa lahko preberete. Razveselili smo se 
obiska skupine učencev s šole I. Skvarča. 
Kar prišli so v uredništvo in se pogovarjali 
z urednikom Zasavca. Za našo stran so 
pisali Stanka Bučevec, Mateja Klančišar, 
Barbi Leskovar. Menijo, da ni v Zagorju 
ničesar za mlade. Radi bi imeli dvorano za 
drsanje, tenis, gimnastični klub... Po nji
hovem se Trboveljčanom in 
Hrastničanom godi bolje.

Nina in Tanja poročata o koncertu v 
Ljubljani, vendar smo o tem že poročali.

Pa še Čvekačem veliko uspeha pri 
delu!

Čvekač
Učenci 8. razredov OŠ Ivan Skvarča smo 

se odločili, da pripravimo več radijskih oddaj 
v zadnjem šolskem letu. Pravzaprav nam je 
dala predlog tov. Juvan, ki nas uči slovenski 
jezik. Enkrat tedensko se dobimo. Radi se 
udeležujemo tega krožka, saj je na teh 
sestankih zelo zanimivo. Zbirali smo pred
loge za ime in med večimi izbrali najbojšega: 
Čvekač. Imeli smo že prvo oddajo, ki je zelo 
uspela med učenci. Najprej smo pozdravili 
prvošolčke, nato pa povedali šolske čveke. 
Tudi športa ni manjkalo. V glasbenem

kotičku smo predstavili gosta, Martina Kon
ciljo, člana skupine Hiša. Pripovedoval je, 
kako je nastala skupina, katere "štiklce" 
igrajo... Po končani oddaji so nas vsi 
spraševali, če je to res, kajti marsikdo izmed 
učencev ni vedel, da imamo talco zanimivega 
tovariša na šoli. V vsaki oddaji pripravimo 
tudi tedenski horoskop. Drugo oddajo smo 
že pripravili. Seveda bi bili zelo veseli, če 
sodelujete v našem radiu tudi učenci iz 
drugih šol. Pošljite nam kakšne novice. Radi 
jih bomo objavili!

„ Člani radia "Čvekač iz 
OŠ Ivan Skvarča Zagorje

Tri vrtnice
Nekoč je živela deklica. Ime ji je bilo 

Marjetka, bila je sirota. Kruh si je služila pri 
hudobni starki, čarovnici. Delala je od zore 
do mraka, tudi zelo težka dela. Po končanem 
dnevu je za plačilo dobila kos suhega kruha 
in majhno, piškavo jabolko. Kadar je starka 
šla po kosilu počivat, se ji je deklica zmuznila 
skozi zadnja vrata in odšla v naravo. Zelo 
rada je imela rože. V bližini je stal mogočen 
grad, okrog njega so cvetele dehteče vrtnice 
vseh barv. V njem sta živela kralj in kraljica, 
ki nista imela otrok. Bila sta zelo dobrega 
srca.

Vsakič, ko sije Marjetka prišla ogledovat 
dišeči vrt, jo je sprejel grajski vrtnar. Nekega 
dne ji je podaril prekrasno vrtnico. Ko jo je 
deklica prijela, je iz njenih drobnih prstkov 
pritekla kri. Toda Marjetka se za to ni 
zmenila. Bila je srečna, ker je dobila vrtnico. 
Stisnila jo je k srcu in rekla: "Ti si edina, ki me 
lahko osrečiš in mi pogreješ srce s svojo le
poto."

Kadar je starka ugotovila, da se ji je dek
lica izmuznila, je bila zelo jezna. Ko se je 
Marjetka vrnila, jo je pretepla in zvečer nag
nala k živini spat. Dekličine bolečine so bile 
hude, a iz žepa je vzela vrtnico. Povonjala jo 
je in to ji je olajšalo trpljenje. Nekega jutra se 
je Marjetka zopet napotila h gradu. Zopet je 
dobila čudovito vrtnico, ki jo je zbodla. Še 
tretjič je odšla deklica na grajski vrt in še 
tretjič je dobila cvet. Ta pa ni bil rdeč kot 
prejšnje dni, bil je bel kot sneg. Marjetka je s 
tresočimi rokami prijela vrtnico in se zbodla 
v prst. Kaplja krvi je padla na trnjev grm. 
Deklica še opazila ni, ko se kar naenkrat pred 
njo prikaže prelepa vila z rdečimi ustnicami, 
rožnatimi lički in lasmi belimi kot sneg. Bila 
je prav takšna kot dekličine tri vrtnice. Vila 
se zahvali Marjetki: "Tvoja ljubezen do cvetic 
me je obudila nazaj k življenju. Pred dolgimi 
leti me je hudobna čarovnica, ki ji sedaj ti

služiš, začarala v ta bodeč grm. Tvoja kri me 
je rešila in zato sem ti dolžna plačilo. Kaj si 
želiš?"

Marjetka je odgovorila: "Želim si živeti 
pri dobrih ljudeh, ki me bodo imeli radi. In 
še nekaj, rada bi imela svoj cvetlični vrt, čisto 
zase." "Prav, dobila boš, kar si si zaželela," je 
privolila vila. Deklica je dobila nove starše, 
kralja in kraljico in s tem ju je neskončno 
osrečila. Po dolgem času sta dobila zažele
nega otroka. Tudi Marjetka je bila srečna. 
Dobila je svoj dom in svoje vrtnice. Na vilo 
nikoli ni pozabila. V vazi je imela tri vrtnice, 
ki so jo spominjale nanjo.

Maja Čendak, 7.a, Izlake

Osmošolci
Dan, ko smo pisali teste, pomembne za 

nadaljnje šolanje, je bil za nas zelo pomem
ben in razburljiv. Zapisali smo svoje podatke, 
podatke očeta ter matere. Napisali smo pok
lice, ki jih želimo opravljati, opisali svoje 
sposobnosti ter cilje, ki smo si jih zadali. 
Nazadnje smo morali napisati naslov šole, ki 
jo nameravamo obiskovati po 8. razredu. To 
je učencem povzročilo kar nekaj težav, kajti 
nekateri še niso resneje razmišljali o tem. 
Seveda smo dobili tudi pomoč in svetovanje 
pedagoginje ter tovarišice. Na testih je bil 
prostor, kjer je razredničarka vpisala naše 
ocene od 5. razreda dalje in napisala svoje 
mnenje o vsakem učencu posebej. Opazili 
smo, da je bil prostor tudi za zdravniško 
potrdilo in zdravnikovo mnenje. Vidimo, da 
gre zares.

. Urška Strehar, 
OŠ T. Okrogar, Zagorje

Mladi v Zagorju
Sva tipična predstavnika najstniške 

mladine v Zagorju. Rada iščeva dobro 
družbo, vendar v Zagorju ni prostora, kjer bi 
se mladi sestajali. V glavnem so to prostori v 
gostilnah, za katere pa smo še premladi. 
Včasih pa tudi malo pokukamo v Merli. Na
jnovejša pridobitev v Zagorju je nov lokal 
Suzana. Tu se zadnje čase zbira zagorska 
mladina. V tem lokalu so igralni avtomati in 
biljard, ki ga mladi radi igramo. Seveda bi 
želeli v Zagorju še drugačne lokale, pred
vsem pogrešamo diskoteke. Imeniten bi bil 
disko, ki bi začel delovati že ob devetih. Kajti 
nekateri imajo takšne starše, da jih ne pustijo 
tavati pozno v noč naokrog. Lastniki lokalov 
- razmislite o tem.

Igor in Mateja, 
OŠ I. Skvarča 8.c, Zagorje
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Hiša, Iti nikoli ne zamoei
Hiša kot bend obstaja že dobrih 11 let. Ustanovitelji skupine 

so bili štirje: Martin Koncilja, Vili Guček, Andrej Guček (vsi trije 
kitare in vokali) in Blažko Vašič, ki je kasneje odšel v Ameriko. 
Leta 1991 sta se Hiši pridružila še Iztok Pepelnak (bobni) in Tine 
Jelen (bas).

Pred kratkim so predstavili dva komada, od katerih je trenutno 
precej popularen štikelc Odkrij otrokom svet, priredba pesmi 
Teach Your Children, skupine Crosby, Stills, Nash & Young, v 
prevodu Neli Vozelj. Druga 
pesem, za katero je tekst in 
kitarski aranžma napisal An
drej, pa ima naslov Melodija.

Člani skupine Hiša imajo 
za seboj že okoli 12 demo 
posnetkov, od katerih sta dve 
priredbi, ostalo pa so v celoti 
njihovi komadi. Glede kon
cepta glasbe je Andrej Guček 
rekel: "Uporabljamo sred
stva, ki so jih uporabljale sk
upine v 60. in 70. letih na 
ameriški zahodni obali. Pri 
tem seveda ne gre za kopi
ranje. V pesmi, ki jih pri
redimo, se trudimo vnesli naš 
pečat, to pa počnemo zato, 
ker smo ugotovili, da 
nekatere pesmi drugih avtorjev res dobro zvenijo.”

Glede glasbega stila skupine Hiša, je Andrej razložil:” Zanimivo 
se nam je zdelo vokalno akustično glasbo (v trši obliki akustični 
rock), promovirati ob vsem tem tehnu, hip hopu in elektronskih

ekshibicijah. V bistvu gre za t.i. "unplugged" zadevo, kajti brez 
ustrezne opreme, ki je za našo kupno moč izredno draga, je takšne 
vrste glasbo težko "elektrificirati". Poskušali smo na vse možne 
načine, nazadnje pa smo se odločili za unplugged varianto."

Vzornike 1 Iišc bi lahko našteval ure in ure, zato bom omenil le 
največje: Neil Young, Roben Ford, Lary Carlton, Manassass, Billy 
Cobhan in Joni Mitchell. Stil glasbe, ki jo izvajajo, je precej konk
retno določil tudi, kje naj bi sploh igrali. Za spremembo se ne

nagibajo k veselicam in 
feštam, kot večina drugih 
bendov, ampak bolj sodijo v 
manjše klube in dvorane. 
Glede na dosedanje uspehe 
imajo precej realne šanse, da 
bodo dobili kakšnega spon
zorja za izdajo kasete. U- 
pajmo.

Njihove plane za prihod
nost bi naštel v naslednjem 
vrstnem redu: trudijo se, da 
bi izdali nosilec zvoka, pos
neti hočejo čimveč dobrih 
pesmi, želijo izboljšati zvok 
igranja v živo, v glavnem pa 
uživali v glasbi. Glede na to, 
da so člani skupine različnih 
glasbenih okusov, je poh

valno priznati, da jim gre samo za to, da bi stil, ki ga imajo, čimbolje 
zvenel.

Tomi Pucelj 
Foto: Antonio Živkovič

Danes je bilo pa luštno
Zdaj je čas ma jhnih ansamblov. Pripravni 

so za dogovor in, normalno, cenejši. Mnogo 
jih vzklije, mnogo usahne... To ne velja za dno 
Ping-pong, ki zabava zasavsko publiko že peto 
leto. Pravzaprav ima človek občutek, da sta 
Miha Hercog iz Trbovelj in Štefan Kajič iz 
Hrastnika na sceni še več let. Poznamo ju 
namreč že iz hrastniškega pevskega zbora, ki 
zna poleg petja organizirati prijetne zabave. 
Vrsto let sta bila "zraven".

Kje nastopata? Do konca decembra ob 
sobotah v Celju v hotelu Mcrx, sicer pa v za- 

.ključenih družbah - poroke, obletnice, sindi
kalne zabave in izleti... "Zadnja štiri letti sva biki 
tudi na vseh srečanjih ob tednu upokojencev in 
invalidov v Hrastniku, zadnji dve leti tudi v 
Trbovljah. Vendar naju nihče ne omeni, če je 
dogodek objavljen v medijih," pravita. Za
nimivo. Prepričana sem, da ne zlonamerno. 
Poročevalcem se zdi normalno, da sta tam.. 
Njun repertoar je raznolik - od domačih do 
cvergrcenov, disco glasbe... Sproti ga dopol
njujeta. Vendar se na prireditvah ne držita 
načrtovanega programa. Zavisi od družbe, raz

položenja,... Celo v dogovorjeni "rundi" kaj spre
menita, če tako kaže: "Samo pogledava se in 
veva..." Sproti merita utrip... Psihologija ima me
sto tudi v zabavni glasbi.

Lani sta posnela tudi dve pesmici - Deklica in 
Nocoj mi poglej v oči. Na prvem programu Radia 
Slovenije ju lahko večkrat slišimo, prav tako v 
nočnem programu. Mnogo ju vrtijo na radiu Sev
nica. "Pesmi sva posnela iz radovednosti... Kako se 
snema, kako sc napravi produkcija, kako se pride 
v medije? Na lastne stroške seveda... Rada bi pos
nela celo kaseto, zato zbirava komade. Mogoče se 
bo kdaj pokazala priložnost, da dobiva sponzorja. 
Sama tega ne bi zmogla. Štefan ima zelo specifičen 
glas, zato bi bilo škoda, če zamisli ne bi uresničila."

Synthcsizcr z Mihom in kitara s Štefanom sc 
večkrat znajdeta tudi v krajih izven Zasavja. Še 
vedno sla naletela na prijetne ljudi. Zanju je na
jvečja nagrada, če slišita govoriti: "Danes je bilo pa 
lušno..."

Fnnči Moljk 
Foto: B. Klančar
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ma
Začnimo današnjo rubriko tam, kjer 

smo jo prejšnjič končali. Mladi mož, ki sliši na 
ime Luka in je vrtel glasbo v discu Ritmo, se 
je preselil. Oboževalke, ki jih ni malo, lahko 
njegove spretnosti za gramofoni še naprej 
občudujejo, le da morajo sedaj v klub 
Mesečina. Luka tam vrti glasbo vsakih 14 dni.

Skupina, ki nosi ime naše rubrike (Hot 
hot hot) je dokončno razpadla. Damjano 
Golavšek so prek poletja še spremljali na 
koncertih, zdaj pa nastopa ob pomoči 
Tomaža Žontarja (ex- Pomaranča, Tom 
Tom) ter Čarlija Novaka (ex Gu-gu, Hot hot 
hot), ki je tudi njen življenski sopotnik. Na-

Novo CD ploščo pripravlja velenjska 
skupina Šank rock. Po izjemnem uspehu 
pesmi Ti in jaz (v originalu To be with you) 
smo že lahko slišali njihovo najnovejšo st
varitev Pravljico o mavričnih ljudeh. Rock 
balado je napisal kitarist Bor Zuljan, besedilo 
pa Janez Hvale (12. nasprotje).

Orlek sta zapustila bobnar Aleš 
Ojsteršek in kitarist Bojan Bergant. Za
bobni sedaj sedi Jože Pečnik, skupina nas
topa širom po Sloveniji. 14. novembra so 
nastopali v Črnomlju, 20. novembra bo v 
Mesečini takoimenovani "bunkuc žur", kjer 
bodo člani skupine prinesli pijačo in jo zas
tonj točili. 28. novembra bodo igrali v Novi 
gorici skupaj s skupino U redu.

TAŠ

Problemi z imenom
Po skupini California je zadnje čase vedno 

več slišati še o eni kranjski skupini, skupini 
Šum. Delujejo tri leta, v zasedbi Igor Kle
menčič - bas, Silvo Miklavčič - kitara, Roman 
Oštir - klaviature, Braco Krasnič - vokal, ter 
Metod Šenk - bobni so skupaj skoraj dve leti. 
Metod je za Zasavca povedal, da igrajo pop- 
rock glasbo, največkrat na Primorskem ter 
seveda na Gorenjskem.

Ob svoji glasbi, avtor je Zglavnem Braco, 
skupina igra veliko tuje, predvsem aktualne 
hite. Fantje imajo velike ambicije. Zelo po
gosto nastopajo v Avstriji. Pesem Usodna 
igra so posneli tudi v angleščini. Ob izidu 
kasete bodo navezali stik s tujimi založbami. 
Ob našem vprašanju, kaj bodo ukrenili glede 
črke š v imenu, je Braco dejal, da v tujini 
trenutno uporabljajo kar s. Če bodo v to 
primorani, bodo ime pač spremenili.

TomažA-Štojs

TNT - igra 
Tolar na tolar

Ni treba poudarjati, da ste še vedno 
vljudno in še kako vabljeni k sode
lovanju v igri Tolar na tolar. Dobro jo 
poznate, radi jo imate, a nas vedno 
znova presenečate. Tokrat je očitno 
prišlo do kratkega stika med organiza
torji in tekmovalko, ki bi morala nas
topiti v igri. Igra je šla tokrat še po 
starem sistemu. In? Ja, 200 nemških 
mark je zletelo v brihtni žep Maji 
Kresnik iz Trbovelj, ki je povedala, da 
tudi trgovine Dežman še ni dodobra 
spoznala in je z igro pridobila še infor
macijo več.

Vsi pa, ki neradi zamujate dobre 
priložnosti, imate spet novo priložnost. 
Za vas še vedno skrbimo: Ljubljanska 
banka, Banka Zasavje Trbovlje, Radio 
Trbovlje in Zasavc, seveda. Vi pa - hitro 
na pošto s prijavami na naslov Zasavca 
in korajžne glave na plan.

P.R.

stopajo pod imenom Damjana & Tik tak.

HOROSKOP H 'ŠSžE»' & I

OVEN Če doslej v poklicu še niste bili na belem konju, ste to sedaj. Če hočete, 
lahko imate glavno besedo, toda pametni se ne hvalijo, ampak počakajo na boljšo 
priložnost. Srečna številka je 9.

BIK Prijetno vam bo ob misli, da ste povsod priljubljeni, saj vam to precej pomeni. 
Zapleten posel ste dobro opravili in si izboljšali finančno stanje. Le držite ta tempo! 
Številka: 7.

DVOJČKA Ne prehitevajte dogodkov, da ne potegnete krajšega konca. Naj 
enkrat stori prvo potezo nekdo drug. Upam, da se zavedate pomembnosti zadeve, v 
katero se spuščate?! Številka: 17.

RAK Naleteli boste na sorodno dušo in se spraševali, kaj ste doslej počeli v življenju. 
To je prvi korak navzgor. Nič pa ne pride samo po sebi, treba bo delati dalje.

LEV Lotili ste se iger na srečo, in pričakujete, da boste kar naenkrat obogateli. 
Postavite se bolj na realna tla in začnite delati kaj bolj pametnega. Številka: 66.

DEVICA Čeprav zaradi stvari, ki se vam je zgodila prejšnji teden še vedno gledate 
grdo, vas prirojeni optimizem ne bo zapustil. Poiskali boste dodaten vir dohodka. Številka: 
87.

TEHTNICA Kočij iva zadeva se vse bolj zapleta, lahko bi dobila epilog na sodišču, 
kjer se ne bi dobro končalo. Kje je vaša nenadkriljivost v taktiki in diplomaciji? Pazljivo v 
četrtek.

Š KO R PIO N Načrti, ki so bili že gotova stvar, se bodo nenadejno podrli, prijatelji, 
na katere ste se zanašali, bodo odpovedali. To bo teden preizkušenj in lahko boste 
pokazali vztrajnost.

STRELEC Zanimiv načrt, vendar vam bo zmanjkalo denarja. Skušajte dobiti 
pomoč, vendar bodite previdni. Znebite se laskačev, saj imajo svoje račune. Številka: L

KOZOROG Svoje mnenje boste zagovarjali zelo prepričljivo in si dvignili ugled 
v okolici. Ta od vas veliko pričakuje, zato se le potrudite. Vaš trud bo bogato poplačan. 
Številka: 45.

VODNAR Zaradi slabe vesti boste ljubo osebo bogato obdarovali, namesto 
hvaležnosti boste poželi očitke. Poiščite minuse v sebi, za oba bi bilo to izrednega pomena. 
Številka: 877.

RIBI Spet veliko nepotrebnih besed, ker se vaše razpoloženje menja po tekočem 
traku. Najmanjši problem vas spravi iz ravnotežja. Kontrolirajte se. Številka: 72.

Saša
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Pred petimi leti je na mesto direktorja Radia Trbovlje 
prišel Marjan Frol in od takrat se položaj lokalnega radia 
bistveno izboljšuje. Po besedah sogovornika je bil prej slišen 
le v Trbovljah in delno v Zagorju in se je že postavljalo 
vprašanje smiselnosti delovanja lokalnega radia. Danes la
hko trboveljski radio posluša že skoraj vsa Slovenija.

Zakaj ste se odločili za radio?

Moje prejšnje delovno mesto 
na Zavarovalnici Triglav ni imelo 
nikakršne povzave z radiom.
Vendar sem na radio prišel na 
podlagi povabil in osebnih razgo
vorov. Moj motiv je bil, da iz slabe 
izhodiščne točke nekaj naredim, 
pa tudi osebna želja po ohranitvi 
radia je bila prisotna. Tako sem se 
odločil, da ta izziv sprejmem, in 
ker sem se prej ukvarjal z glasbo 
mi je bil radio kot medij sprejeml
jiv.

Kakšno je bilo stanje na ra
diu ob vašem prihodu?

Informacijsko je radio imel 
pogoje za delovanje, saj je bilo zaposlenih pet novinarjev, tehnična 
oprema pa je bila problematična. Slaba je bila slišnost, oprema in tudi 
delovni prostori. Radio je oddajal eno uro programa dnevno. Danes 
se že lahko pohvalimo s kvalitetno tehniko in petimi urami programa 
dnevno, oziroma 42 ur tedensko.

Kako ste prišli do opreme?

Oprema je bila nabavljena s soinvestiranjem zasavskih podjetij, ter 
z lastnim odpovedovanjem ter odrekanjem delavcev. Za oddajniški 
sistem na Kumu pa je potekala skupna akcija zasavskih občin.

Kako se Radio Trbovlje financira?

Pred mojim prihodom je radio dobival 70 % sredstev iz očinskega 
proračuna, danes pa iz tega vira dobi le 10 % delež. Ostalih 90 % pa

neposredno na trgu: od prodaje programa (sponzorstvo), objave in 
izdelave reklamnih sporočil, ozvočenja prireditev in snemanj.

Je sponzorje težko pridobiti?

Sponzorje iščemo tako v Zasavju kot izven Zasavja, vsekakor pa 
pri ljudeh, podjetjih s katerimi najdemo skupne interese. Pri tem pa 
pazimo, da je zakup programa v povezavi z Zasavjem.

Ali sponzorstvo vpliva na profesionalnost radia?

Zakupljen program predstavlja le 10 do 15 % celotnega radijskega 
programa in kot takšen ne vpliva na programsko sliko. Vendar je 
povezan s pozitivističnim gledanjem na partnerja (naročnika) in z 
njegovo predstavitvijo. Naš produkt je namreč 1 minuta programa in 
stremimo k temu, daje teh minut čimveč prodanih. Samo sponzorstvo 
posameznih oddaj pa nam omogoča, da vlagamo v druge, neprofitne 
oddaje, ki obravnavajo zasavsko poblematiko. Trudimo se, da bi bila 
vloga radija pozitivistična, da bi z delovanjem radia prišlo, do 
izboljšave obsoječega stanja.

In kakšna je vloga radia v predvolilni tekmi?

V uredništvu in na kolegiju smo se dogovorili, da bo naš odnos do 
vseh strank enak. Tako predstavitvi programa posamezih strank na
menimo pet minut brezplačno, pet minut namenimo tudi pred
sedniškemu kandidatu. Proti plačilu pa je vseeno, koliko minut 
politične stranke zakupijo. S tem so stranke tudi seznanjene in se 
korektno tudi vedejo.

Ali kot direktor radia posegate v njegovo programsko shemo?

Sem v.d. direktor in hkrati tudi v.d. glavni urednik, odgovorni 
urednik pa je Aleš Gulič. Vključujem se v določanje glavnega pro
gramskega okvirja, saj je program naš proizvod, delovanje radia pa je 
odvisno od denarnih sredstev. Vendar je izvedba posameznih oddaj v 
pristojnosti urednikov in novinarjev.

Ali ste analizirali poslušanost Radia Trbovlje?

Leta 1986 je bila izvedena takšna analiza v širšem modelu. Tre
nutno pa se odločamo o neodvisni raziskavi, vendar je takšna 
raziskava draga in je seveda odvisna od finančne zmogljivosti radia. 
Vendar našo poslušanost in slišnost ugotavljamo na podlagi telefon
skih anket in na podlagi odziva poslušalcev v kontaktnih oddajah.

Suzana Sivka

Podjetje za svetovanje, 
inženiring in trgovsko posredovanje

ČE ŽELrTE V KORAK S ČASOM, 
BOSTE PRAVI ODGOVOR NAŠLI PRI NAS!!!

pfvsredovanje in načrtovanje 
računalniške opreme 
izdelava programov
za. različna področja dejavnosti 
p>i~odaja software opreme 
MICROSOFT, BORLAND in drugih 
organizacija tečajev 
iz področja računalništva 
načrtovanje računzilniških mrež 
in prenosa podatkov

NAJDETE NAS na Cesti 20. julija 2c v Žagarju 
ali pokličite tel,: 0601/61 611 111

------- ------- - .
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Iskra še v težavah
Dokler kolektivu Iskre država ne bo po

magala pri poravnavi starih kreditov in dok
ler ne bodo uresničeni drugi ukrepi, se ne bo 
izkopal iz zadreg. Iskra je med tistimi našimi 
podjetji, ki zatrjujejo, da so sedanje dajatve 
in prispevki odločno preveliki. Ker tečaj to
larja v odnosu na nemško marko ni tak, 
kakršnega bi izvozniki želeli, se poslovanje 
zapleta. Iskra bo letos skušala izvoziti blago 
v vrednosti 10 milijonov nemških mark; s to 
vrednostjo se uvršča med pet največjih 
zasavskih izvoznikov. Tudi sicer v Iskri so
dijo, da bi se jim izvoz bolj splačal, če bi 
utegnili uresničiti sedanje načrte in posodo
bitve v delu proizvodnje. To želijo čimprej 
doseči, kajti sedanje plače zaposlenih so med 
najnižjimi v Zasavju.

M. V.

Kmečka ohcet 93

Kurilni nasveti
Pri vsakem izgorevanju uhajajo v zrak škodljive snovi. S pravilno uporabo kurilnih in 

dimovodnih naprav lahko to uhajanje zmanjšamo in tako prispevamo k manjši 
onesnaženosti zraka, hkrati pa porabimo tudi manj goriva. Poleg dobre izbire naprav in 
pravilnega kurjenja je pomembna tudi kakovost goriva, čiščenje in vzdrževanje naprav.

Izbira peči temelji na potrebni moči kurilne naprave (naprave, ki ne delujejo s polno 
močjo, zrak tudi bolj onesnažujejo), ki vam jo izračuna strokovnjak. Od dimnika je odvisno, 
kako bo naprava delovala. Dimniki naj bodo po možnosti sredi stavbe, če jih je več, naj bodo 
v skupinah. Dimnik naj bo gladek in enako m ernega (ne prevelikega) preseka od tal do vrha. 
Smeri dimnika ne spreminjamo. Če je dimnik od slemena oddaljen manj kot tri metre, mora 
biti vsaj pol metra višji od slemena zgradbe. Pomembno je redno in strokovno čiščenje 
dimovodnih in kurilnih naprav. Mnogi se bojijo stroškov za dimnikarja ali morda "umaza
nije", zato dimnike čistijo kar sami. Ni pomembno, da je to po zakonu kaznivo, pomembno 
je, da tako ogrožajo svojo in sosedovo varnost.

Pravilnik o dimnikarski službi pravi, da mora dimnikar storitve opraviti vestno, strok
ovno in obzirno do stranke. Dimnikar vam namerno nebo povzročil umazanije. Ob nerednem 
čiščenju, slabem izgorevanju, vlažni kurjavi, nepravilnem priklopu peči na dimnik in 
nepravilnem dotoku zraka pride do smolenja dimnika. To zahteva poseben način čiščenja.

N. V.-G.

"Pripravljen biti, to je vse!" pravijo v Tur
ističnem društvu na Mlinšah, kjer so že začeli 
premišljati, kako kmečko ohcet še popestriti. 
Tako predlagajo nekatere dopolnitve, med 
drugim so Litijanom predlagali, da bi se del 
kmečke ohceti odvijal pri njih. Litijski župan, 
ki sc je udeležil pogovora na Vidrgi, je pove
dal, da bodo zagotovo sprejeli zamisel, po 
kateri naj bi fantovčina vseh petih poročnih 
parov na Javorju ali v Moravški dolini, kjer je 
svoj čas hodil vasovat Fran Levstik. 
Dekliščino pa bodo pripravili v slovenskem 
geometričnem središču na Slivni. Verjetno se 
bodo prihodnje leto v 1 Jtiji lotili tudi izbiranja 
parov za kmečko ohcet; o čemer bodo še 
premislili.

M. V.

Nelikvidnost našega 
gospodarstva

9. novembra je imelo 26 zasavskih pod
jetij blokirane žiro račune v skupni vrednosti 
830 milijonov tolarjev. Od tega odpade na 
rudnike rjavega premoga 90 odstotkov vseh 
blokad. Zanimivo je, daje med vsemi največ 
zasebnih podjetij. Za 13 zasebnih podjetij je 
trboveljska SDK pripravila predlog za 
uvedbo stečajnega postopka temeljnemu 
sodišču v Ljubljani. Gre za podjetja, ki so se 
znašla v hudih finančnih zagatah.

Po vsem tem sodeč, lahko rečemo, da se 
denarne težave dela našega gospodarstva ne 
le nadaljujejo, ampak postajajo za marsi
kateri kolektiv več kot samo kritične. Ni ver
jetno, da bi ušli stečajem in da bodo morali 

marsikje začeti na novo.

M.V.

Hrastniška obrtniška 
jeza

Med hrastniškimi obrtniki so veliko 
razburjenja povzročila obvestila hrastniške

enote Uprave za javne prihodke o stanju 
dolgov obrtnikov. Obrtnike najbolj žuli to, da 
Uprava ni sproti terjala obrtnikov za zapadle 
obveznosti, sedaj pa je zaračunala krepke 
obresti, ki se vlečejo kar dve leti nazaj. Poleg 
tega obrtniki ugotavljajo še nekatere nepra
vilnosti pri obremenitvah obrtnikov. O vsem 
so govorili tudi člani IO Obrtne zbornice 
LIrastnik in sklenili, da bodo o vsem obvestili 
Republiško davčno upravo in Obrtno zbor
nico Slovenije.

M.P.

Najnovejši kšefti
Zasavc uvaja novo rubriko, v 

kateri želi javnost obvestiti o 
novih trgovinah, podjetjih, obrt
nikih, novih programih, izdel
kih, zastopstvih, novostih v 
proizvodnji,... Zato prosimo 
vse, ki se želite na ta način 
predstaviti, da nam pisno ali po 
telefonu sporočite osnovne po
datke o novi dejavnosti na 
uredništvo Zasavca. Čimprej, 
da ne bo prepozno.

31



Gostišče prenočišča \
ŠENTGOTARD 15a 

TROJANE

MAČEK
Ko se peljete iz Zasavja proti Trojanam, se na vrhu 

Trojanskega, klanca odcepi cesta v smeri 
Čemšeniške planine - Čemšenika. Le en kilometer, od križišča 

na tej cesti leži vas Šentgotard, kjer se nahaja GOSTIŠČE MAČEK. 
V lepi, še neokrnjeni naravi boste lahko preživeli prijeten dan, 

v gostišču pa vas bomo postregli z bogato, izbrano hrano. 
Gostišče je urejeno z 50 sedeži v restavraciji in 70 sedeži 

v posebni sobi, primerni za svatbe in ostala srečanja (seminarje). 
V dvo in troposteljnih sobah, opremljenih s tuši, WC - ji in 

teraso, pa lahko preživite tudi več dni skupaj.
Ob sobotah igrajo v našem Gostišču različne skupine, 

s prijetno glasbo za uho in plesalce.
Vse potrebne informacije po telefonu (061) 733-040

TROJANE 
•--------------- -# CE

■'^LšENIGOTARD 
IZLAKE • Go*tìte*1Gowiiòe MAČEK

*/nic*

vijudno vas vabi kolektiv GOSTIŠČA Maček

NAJVEČJA IN NAJSTAREJŠA 
SLOVENSKA ZAVAROVALNICA

V NESREČI
NE BOSTE OSTALI SAMI.

ZAVAROVALNICA TRIGLAV d.d. LJUBLJANA
OBMOČNA ENOTA TRBOVLJE 

TRBOVLJE, Cesta oktoberske revolucije SL 14,
Telefon: 0601-21 844, 21 298

PimEDSTAVMEŠTVEs
HRASTNIK. Cesta F. Kozarja 7. tei 41 755 
ZAGORJE, Cesta zmage b.S., tel 61 450

__________________________________

Konkurenčne cene, bogata 
izbira in prijazna postrežba 

v samopostrežni
ENTER Jošt

import export

trgovini z mešanim blagom

m m W A flMf jPIp m
mo Hum

k*, tmmuž 11

61420 Trbovlje, Šuštarjeva 42 
tel: (0601) 24 350

ODPRTO:
NON-STOP od 7.00 do 19 00

ob nedeljah in praznikih 
od 8.00 do 12.00

(Koloc^'ors.ka. 1?, Trbovlje),

MALOPRODAJA:
> KOLODVORSKA 17,

TRBOVLjE (Sušnik)
> PRODAJNI CENTER,

Trg revolucije 26 (Kupola)
> POSLOVALNICA HRASTNIK,

Aleša Kaplje 6

: :: ' -V •; i :: :c|:iT-: T--:!:::::::: : :c::i 1IS1IHSI1ÌI
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KMETIJSKA ZADRUGA

teto»tsmsms»

IZLAKE p.o.

v poslovalnici MEDEA na Izlakah
Imamo bogato Izbiro moške, ženske in otroške obutve. 

V mesecu novembru vam nudimo

popust pri plačilu z gotovino:

1 0%} POPUSTA. P™ nakupu nad 3.000 SIT 

15%) POPflySTlA pri nakupu nad 5.000 SIT

Možnost nakupa na čeke:
nakup nad 3000 SIT - 2 ČEKA 
nakup nad 5000 SIT - 3 ČEKI 
nakup nad 8.000 SIT - 4 ČEKI

ODPIRALNI ČAS:
ponedeljek - petek: 8.00 -19.00, sobota 8.00-12.00 

Tel: 73 696
VABLJENI!

m

I
s:

li

I 
J

ml

WWMSJXm MALGAJ

1
RENAULT

R19 faza II.
VELIKA IZBIRA MODELOV 

IN BARV
TAKOJŠNJA DOBAVA!

0 hitra oskrba z originalnimi 
rezervni deli RENAULT

0 kompletna ponudba
programa vozil RENAULT

C\ pooblaščen servis za vozila
RENAULT, VOLKSWAGEN, AUDI.

0 staro za novo za vozila 
RENAULT

Prodaja: 0601/244)31, servis: 0601/21*525
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« m<«.li oglasi
r

L

Mali oglasi v Zasavcu bodo še naprej zastoig. Izpolniti morale le 
priloženo naročilnico in jo poslali do 26. 11.1992 na naslov Uredništva 
Zasavca, Cesta zmage 33, 61410 Zagorje ob Savi. Opozorimo naj, da 
bomo objavili le male oglase, Iger bo dopisan točen naslov poši(jate(ja, 
saj lahko sicer pride do nepotrebnih zlorab in morebitnih nevšečnosti. 
Prosimo, da ne pišete več kot 20 besed. Pa še to: reklame in nekatera 
povabila, ki so obvestila, med malimi oglasi ne bomo objavljali. 
Omrežne skupine 0601 ne pišemo posebej, skupino omergamo posebej 
le takrat, ko je ponudnik iz druge omrežne skupine.

GRADBENE
PARCELE,

STANOVANJA
■ V ZAGORJU prodam kon- 

fortno garsonjero (32 m2) ali 
zamenjam za večje stano
vanje z doplačilom. Tel.: 61- 
439

GARAŽE
■ V ZAGORJU prodam 

garažo v garažnem boksu pod 
parkiriščem pri občini. Tel.: 
62-541

■ UGODNO prodam vrstno 
zidano garažo v Šuštarjevo 
koloniji. Tel.: 21-224

AVTOMOBILI 
IN DELI

■ RENAULT 9, letnik 1992, 
registriran do 31.12.1992, 
cena po dogovoru, prodam. 
Ogled vsak dan popoldan. 
Tel.: 65-185

■ PRODAM skoraj nov 
CALOREX in otroški sedež 
za avto. Tel.: 21- 408

■ NOVO tovorno prikolico za 
osebni avto prodam. Tel.: 62- 
328

ŠPORT
■ TEKAŠKE smuči, 3 pare, 

kompletno s čevlji, prodam za 
350 DEM. Tel.: 63-207

■ PRODAM gorsko kolo, 
smučarske čevlje, smuči (pal
ice). Tel.: 24-283

STROJI
■ PRODAM hidropak (motor 

enofazni) primeren za 
enostanovanjsko hišo. Tel.: 
65-126

■ PRODAM obračalnik za 
seno, plug in večjo količino 
hlevskega gnoja. Tel.: 76-149

■ UGODNO prodam 
računalnik ZX spectrum z 
vso opremo in igricami. Nas
lov: Sergej Izgoršek, Leninov 
trg 2, Trbovlje.

■ PRODAM digitalni CD 
player - CD 3001 znamke 
Univerzum. Tel.: 25-585

■ PRODAM novo pomivalno
korito kolpa-ker, dvojno z od- 
cejevalnikom, dimenzija 
116x50, oker barve, cena 300 
DEM. Naslov: Bogdan
Hribar, Polje lOb Zagorje.

■ UGODNO prodam elek
trični radiator. Tel.: 22-547

■ PRODAM pralni stroj 
Gorenje, synthesizer 
Yamaha, "kiperbuš" 
ugodno. Tel.: 27-167

■ KUPIM kemično stranišče 
po ugodni ceni. Tel.: 20-913

> Moj naslov:■<t/3
3 .................

Naročilnico oddajte najkasneje do 26.11.1992.

za brezplačni mali oglas

3 Tekst:Ol
O .....................................................z

■ DOBRO ohranjeno elek
trično peč - kamin prodam po 
zelo ugodni ceni. Naslov: 
Berta Mars, Trg borcev NOB 
18, Dol pri Hrastniku

■ GLOBINSKI sesalec 
Soteco in pisalni stroj Uniš 
ugodno prodam. Tel.: 25-635 
dopoldne.

■ PRODAM črno bel TV 
Gorenje za 6.000 tolarjev. 
Tel.: 65-104

ZAPOSLITEV
■ PRODAJALKA išče redno 

zaposlitev v Trbovljah. Tel.: 
24-797

GLASBILA
■ ELEKTRONSKO har

moniko znamke Paolo So
prani, 120 basno, ugodno 
prodam. Junuzovič Somed, 
Polje 1, Zagorje.

■ KLAVIRSKO harmoniko 
znamke Weltmester, 120 
basno, zelo ugodno prodam. 
Naslov: Ivan Vran, Sallau- 
mines 3b, 61420 Trbovlje.

kovčkom in stojalom, ter B 
klarinet Yamaha. Tel.: 73- 
617

■ PRODAM kitaro C - 105, 
blok flavto in žensko kolo 
ROG na 10 prestav. Tel.: 24- 
280

■ PRODAM synthesizer Ca
sio SA - 20 Tone Bank, cena 
po dogovoru. Tel.: 63 - 215

■ Mlade perzijske muce 
(krem - sive - želvovinaste 
barve). Peter Kmet, Vresk- 
ovo 46, Trbovlje

RAZNO
■ NUDIMO kredit od 2.000 

do 30.000 DEM. Letna ob
restna mera je 2,5 %. Tel.: 
63-382

■ ČE RABITE prevoz s kom
bijem, furgonom, nosilnost 2 
toni, pokličite. Tel.: 61-655

■ V KLUBU Mesečina sem
31.10. izgubila zlato zapest
nico z obeskom. Poštenega 
najditelja prosim, da pokliče 
na 63-434.

PRODAM synthesizer 
Yamaha PSR 6300 z original

-1
ir A

. i - ■

SERVIS BRANCE I
«SŽ70 Laiko, teL/fax: 063/7S1 2*2

0 SHODA SEAT®»

• vam nudi jnudi prodajo vozil iz programa , 
WV, AUDI, SEAT, SKODA \

pH' ..
* nudimo vam tudi servis vozil

iz tega programa I
;;p;

• imamo lastno vlečno službo
I

* za vozila našega programa nudimo 1 
brezplačno vleko vozil do 50 km, 
če se popravlja v našem servisu

• nudimo tudi kleparska dela
in izolacijo vozil

• servis oskrbljen z originalnimi
rezervnimi deli
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KINO PROGRAM
Trbovlje - Delavski dom
20.-23.11.: V zadnjem trenulku

(am. psih. triler),pet., sob., ned. in 
pon. ob 19.00, sob. in ned. ob 17.00

24. -26.11.: Raj (amer. drama), 
tor. ob 17.00, tor., sre., in čet. ob
19.00

25. -30.11: Batmanova vrnitev 
(amer. film. uspešnica), od sre. do 
pon. ob 17.00, pet., sob., ned. ob
19.00

Zagorje - Delavski dom
20. -22.11.: Pošasti iz računal

nika (amer. thriller) ob 19.00
21. -24.11.: Gladiator (amer. ak

cijski), sob. in ned. ob 17.00, pon. in 
tor. ob 19.00

21.11. : Sneguljčica (amer. ri
sanka) ob 10.00

25.-29.11.: Zadiyi dnevi raja 
(amer. pust.), pet. ob 17.00, sre., 
pet., sob. in ned. ob 19.00

28.11. : Oliverjeva druščina 
(amer. risanka) ob 10.00

29.11. -1.12.: Papež mora um
reti (amer. kom.), sob. in ned. ob 
17.00, pon. in tor. ob 19.00

Hrastnik - Delavski dom
21.-23.11.: Obračun v malem 

Tokyu (amer. akc.), sob. in ned. ob 
17.00, sob., ned. in pon. ob 19.00

25.-26.11.: Razjarjeni har- 
lem(amer. akcij.), sre. in čet. ob
19.00

28.-30.11: Slava mojega očeta 
(drama), sob., ned. in pon. ob 19.00

28.-29.11: Mestni fantje (amer. 
kom), sob. in ned. ob 17.00

Dol pri Hrastniku
20.-21.11.: Crkni Fred ob 19.00

27.-28.11.: Razjarjeni harlcm
ob 19.00

RAZSTAVE
Izlake: v hotelu Medijske Top

lice je do 27. 11. odprta slikarska

razstava domačih sli karskih amater
jev. Razstavljajo: Jana Borišek, Joži 
Sušnik, Milan Razboršek, Berta Br
var, Jakob Glavač in Jadranka 
Kačič.

Trbovlje: v Delavskem domu 
bodo odprli samostojno razstavo 
del akademske slikarke Apolonije 
Simon iz Litije. Razstava bo odprta 
do 7. decembra. Otvoritev bodo 
popestrili s krajšim kulturnim pro
gramom.

GLEDALIŠČE
Trbovlje: 1.12. ob 19.30. bo v 

Delavskem domu Trbovlje gostova
lo Mestno gledališče ljubljansko z 
delom E. Flisarja Kaj pa Leonardo? 
Predstava je namenjena abonentom 
večernega abonmaja in izven.

Zagorje: 25.11. ob 10. in 12. uri 
igrajo Skrivni dnevnik Jadrana Krta 
igralci Celjskega gledališča za višje 
razrede OŠ.

Zagorje: 26.11. ob 19.30. uri 
druga abonmajska predstava Alda 
Nikolaja Prva klasa v izvedbi ljubl
janske Male drame.

KONCERT
Podkum: 22. novembra ob 1030 

uri bo v podkumski cerkvi koncert 
ženskega pevskega zbora Svobode 
Dol pod vodstvom Elze Jakšič. Gost 
bo organist prof. Franc Kuljad.

Trbovce: moški pevski zbor iz 
Hrastnika pod vodstvom Vanje 
Tomca bo 27. novembpra popoldan 
prepeval v Elektrarni Trbovlje.

Trbovlje: 4. 12. ob 18. uri bo 
PDT pri društvu upokojencev or
ganiziralo v domu Svobode II 
planinski večer s pesmimi, recitaci
jami, diapozitivi - ob 80. letnici 
Planinskega društva Trbovlje.

OKROGLA MIZA
Zagorje: v torek, 24. novembra 

ob 17. uri, pripravljajo Zeleni 
Zagorja v lutkovni dvorani de
lavskega doma javno tribuno na 
temo Vloga javnosti pri načrtovanju 
posegov v okolje. Pod geslom "Samo 
eno Zagorje imamo" bodo sprego
vorili tudi gostje: mag. Mitja Bricelj, 
dr. Hubert Požarnik in ing. Rado
van Gačeša.

COING d .0.0.
dobavlja na dum in muniva satelitske untene priznane fìnne PAIJ Te le/na lika.

- vrhunski Švicarski sptrjeni ni k znamke latteo (70 ah 99 kanah/v)
- antena 80 cm, daljinsko upravljanje.

Plačilo na odlog S Čeki. Telefon: (0601) 24 457

PREDAVANJE
Turistično društvo Trbovlje in 

Hortikultuno društvo bosta 23. no
vembra pripravili v predavalnici De
lavskega doma turistično srečanje. 
Ob tej priložnosti bodo podelili ob 
koncu letošnjega ocenjevanja ure
jenosti kraja zlato vrtnico, pet 
priznanj in pekočo koprivo.

SEJEM
Smučarsko društvo Trbovlje

organizira od 20. do 22. novembra v 
domu Svobode II sejem rabljene 
smučarske opreme (smuči, palic, 
oblačil, obutve, sani, drsalk...). Se
jem bo 20.11. od 15. do 19. ure, 
21.11. od 9. do 19. ure in 22.11. od 
9. do 12. ure.

ŽURI
9.11. bo gostoval Vlado Kreslin

pod pokroviteljstvom Demokratske 
stranke, 20.11. pa bo nastopil Miran 
Rudan.

Ribče: V diskoteki Slovenija bo
20.11. gostovala skupina Agropop v
okviru promocije svoje nove kasete.

Deset novosti v zagorski 
knjižnici:

Šafarič, B.: Priročnik za uporabo 
urejevalnikov besedil; Moj skrivni 
vrtiček: Ženske seksualne fantazije; 
Varčujmo z energijo: nasveti za 
smotrno rabo; Bajd, T.: Robotika; 
Zlobec, C.: Lepo je biti Slovenec, ni 
pa lahko; Kastelic, L.: Korenine 
čebeljarjenja; Slovenija proti Jugo
slaviji; Sivec, I.: Ženin proti svoji 
volji; Parker, U.M.: Škandali; Gau- 
quelin, M.: Kozmične ure

Naša bodočnost
Rojstva od 30. oktobra do 12. novembra v 

trboveljski porodnišnici:
30. oktober: Marija Bokal, sin Žiga (Zagorje), Linda Čaks, 

sin Denis (Celje);
2. november: Vesna Bokal, sin Žiga (Zagorje), Darja 

Zupan, hči Nina (Trbovlje), Nives Kropivšek, hčeri Hana in Lena 
(Zagorje);

4. november: Danica Senčar, sin Simon (Zagorje), Tanja 
Ovuka, sin Luka (Umag), Georgina Špoljarič, hči Tjaša (Celje);

6. november: Polona Škegro, sin Jernej (Zidani most), 
Marjana Podlogar, sin Martin (Sevnica), Jožica Majer, hči Darja 
(I.aško);

7. november: Bandema Alagič, sin Jasmin (Zagorje);
8. november: Blanka Lukač, sin Alen (Litija);
11. november: Adrijana Kosem, hči Katarina (Laško), Azra 

Krcmič, hči Dženana;
12. november: Silva Erjavec, hči Anja (Zagorje), Mojca 

Rodič, hči Valentina (Trbovlje), Anita Visočnik, hči Alja (Slov. 
Bistrica), Janja Jakopin, hči Tanja (Šentjur pri Celju).

Iskreno čestitamo!

iŠŠŠ

ČEBELICA
SAMOPOSTREŽNA TRGOVINA Z MEŠANIM BLAGOM

DOL PRI HRASTNIKU, Planinska cesta 7, tel.: 45 144, FAX. 45 244

ČISTILA
-MehtaUc 78 SIT/1 , 
c* 09 srr/i
I\asek LIND brei Jos/. 489 SIT/3/1

PIJAČA

PREHRANA
čiAoiinoi 18,70 srr
Saviine 65,40 SIT
Čokolad/ 1 OOg od 64,40 SIT naprej

PAMPERS planite 1790 SITBut/ljke od 134,90 SIT dalje 
Pum 269 SIT 
Brandy 289 STT
Belle d/ tour429 SIT ..................... ................................. ....................
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Trinajst srečnih let
Če kdo misli, da se ženske na Dolu ne morejo kulturno udejst

vovati, se moti. Vsak ponedeljek in četrtek se namreč zberejo ob 19. 
uri dekleta in žene, ki rade pojejo. Začele so pred trinajstimi leti s 
trinajstimi članicami. Danes jih poje trideset. Število se je ves čas 
spreminjalo, vendar je med njimi še pet članic, ki so v zboru od vsega 
začetka. Prvih deset let je zbor vodila Ivanka Šerbak - Medved, zdaj 
pa ga četrto leto uspešno vodi Elza Jakšič, direktorica GŠ v Hrastniku. 
S svojim bogatim programom, ki obsega narodne in umetne pesmi 
domačega in tujega izvora, so v teh letih nastopale že stopedesetkrat, 
kar je za amaterje lepo število. Enajst let obiskujejo tudi slovenski 
pevski praznik v Šentvidu.

Mari Alt, poslovod
enja, je ena tistih, ki poje 
vseh trinajst let. Šest let je 
bila tudi predsednica 
zbora. "Rada pojem, odkar 
pomnim. Zato sem bila 
zelo vesela, ko smo us
tanovili ženski zbor. Petje 
mi pomeni veliko sprostitev 
po delu v službi in v gospo
dinjstvu. Komaj čakamo na 
tisto uro... Čeprav smo zelo 
različnih let (od 17 do 73), 
različnih poklicev: dija
kinje, študentke,
uslužbenke, delavke, upoko
jenke, smo kot ena družina. Žal mi je, da se 
jih še več ne odloči preživeti prijetne urice z 
nami.”

Barbara Ulaga, dijakinja: "Hodim v tretji 
letnik Srednje tehniške šole v Celju. Dvakrat 
na teden, ko vem, da so vaje, že prej začnem 
z učenjem. V zboru pojem drugo leto. Žal mi 
je, da tudi prijateljice ne zberejo toliko volje, 
da bi se nam pridružile."

Tina Klemen, kmetica: "Pri zboru sem od 
vsega začetka. Vesela sem, da so vaje tako 
pozno, kajti popoldne jih ne bi mogla obis
kovati. Kmetica je tudi Ivanka Bantan s Slat- 
nega in kolegice naju razumejo, če kdaj ne 
moreva priti. V teh letih mi je ostalo najbolj 
v spominu potovanje v Ključ, kjer so nas 
nadvse lepo sprejeli. Ponosne smo tudi na 
lanski obisk uglednega glasbenika Radovana 
Gobca, ko smo naštudirale njegove pesmi. 
Začutil je enkratno povezanost naše pevo- 
vodkinje Elze Jakšič z nami in občinstvom v 
dvorani. Ne vem, kako bi prenesla, če bi mi 
lepega dne odpovedal glas in ne bi mogla več 
peti..."

Pevke z Radovanom Gobcem.

Dori Trošt, tajnica zbora: "Ko sem imela 
majhnega otroka, sem prenehala s petjem. 
Vseh pet let pa me je vleklo k zboru in tako 
sem spet tu. Zdi se mi, da sem ta leta zamu
dila nekaj lepih trenutkov... Trudimo se, da 
bi pridobile še več pevk in upam, da bo ta 
članek v Zasavcu le spodbudil še kakšno žen
sko ali dekle, ki se ne more odločiti. Prav 
gotovo ne bo nobeni žal."

Jerneja Plazar, predsednica: "Finančno 
stanje ni rožnato, zato bi rade dobile spon
zorja. Vemo, da v naši občini slabo kaže, saj 
ni več takih, ki bi prevzeli še nas. Za zdaj si 
poravnavamo stroške same s članarino - 
predvsem prevoze, saj so dotacije ZKO vse 
redkejše in manjše. Vendar bomo sponzorja 
iskale še naprej."

Zbor je v letošnji sezoni nastopil že dvak
rat, do novega leta pa nameravajo obiskati še 
Prapretno, Čeče, Podkum, Radeče in Šent
janž. Naštudirale so namreč Večer narodnih 
pesmi, s katerim bodo v teh krajih, kjer 
večinoma nimajo pevskih zborov, dob
rodošle.

l anči Moljk, foto: arhiv zbora

S pesmijo med prijatelji
Pevski zbor Loški glas iz Kisovca je pobra

ten z zborom Fran Venturini iz Domja pri 
Trstu, prijateljske vezi pa je navezal tudi z 

drugimi zbori, med njimi z dekliškim noneton 
Vitra iz Ribnice. Oba pobratena zbora sta v 

soboto, 7. novembra priredila koncert v 
ribniški občini in sicer pri Sv. Gregoriju nad 
Velikimi Laščami. Glede na majhen kraj je 
prišlo na koncert veliko obiskovalcev. Koncert 
je povezoval častni predsednik upravnega od
bora Loškega glasu Ladko Korošec, ki je z 
zborom tudi zapel.

Loški glas se bo verjetno spomladi podal k 
pobratenemu zboru v Trst. Pevci zbora Fran 

Venturini so z veliko prostovoljnega dela in z 
razumevanjem okolice delovali spodbudno in 
dokaj nemoteno. Na zadnjem obisku pri nas 
so povedali, da so postali ob novih dogodkih 
na drugi strani meje zapostavljeni. Med pevci 
se je naselilo že precej strahu in veliko mladih 
mož je že prenehalo peti. Naše pevce so sicer 
že nameravali povabiti v Domje, pa trenutno 

preurejajo svojo dvorano v velikem prosvet
nem domu, kjer domujejo vse slovenske kul
turne skupine. Žal pa jim ta čas Italijani niso 

odstopili njihove dvorane v najem niti za 

plačilo. Z obiskom bodo zato naši pevci še 

počakali. Loški glas je bil v Trstu nazadnje leta 

1988, zbor Fran Venturini pa v Kisovcu leto 

dni kasneje.

Tudi naše pevce čaka poleg petja 
vzdrževanje njihovih prostorov v Kisovcu, ki 
sojih dobili v najem. Pogodba za devetindeve- 
deset let jim je sicer na široko odprla vrata, vse 
ostalo pa je na njihovih ramah, in sedaj je 

najtežji zalogaj streha, ki je začela puščati.

Sicer pa bodo do konca leta verjetno prire

dili še en koncert zunaj občine. Ali bo ta v 

Strunjanu ali pa v Šmarjeških Toplicah, se 
bodo še dogovorili. Ob koncu leta bodo, kot je 

že običaj, nastopali v Domu starejših občanov 

na Izlakah.

Ivana I-ahamar
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ZABELčzenO
Hrastnik

Gledališka sezona v Hrast
niku se je začela v torek, 10. novembra. 
Videli smo grenko komedijo Alda Nicolaja 
Prva klasa, ki govori o večnem problemu 
staranja. Imenitno so jo naštudirali veterani 
Male Drame: Jurij Souček, Danilo Benedičič 
in Iva Zupančič. Publika jim je bila hvaležna 
za lep večer, odhajali so zadovoljni.

Te dni je izšel koledar 
hrastniške godbe na pihala, ki bo
prihodnje leto proslavljala 140 let svojega 
obstoja. Obsega dvanajst fotografij Hrast
nika in bližnje okolice, na vsakem listu pa je 
še manjša fotografija godbenikov od leta 
1853 do 1992. Voščila na prvi strani 
koledarja lahko preberemo v vseh glavnih 
evropskih jezikih. Zgodovino godbe so natis
nili na podložnem kartonu, napisal pa jo je 
Srečko Klenovšek. Avtor barvnih fotografij 
in oblikovalec je Branko Klančar, akademski 
slikar. Velikost koledarja je format A3, 
naklada 9000 izvodov. V večini so jih zak
upila zasavska podjetja.

F.M.

Trbovlje
Delavska godba Trbovlje in

mažoretke sta 6. novembra priredili prome
nadni koncert na ploščadi pred delavskim 
domom. V gledališki dvorani je nastopila 
vokalna skupina Mavrica pod vodstvom Kar
men Lindič in folklorna skupina Svobode 
Center.

V likovni galeriji v Delavskem 
domu so 10. novembra odprli samostojno 
razstavo del akademske slikarke Mire Ličen 
- Krmpotič iz Pirana. V kulturnem programu 
je nastopil klarinetist prof. Jože Kotar. 
Razstava bo odprta do 22. novembra.

Mešani pevski zbor Svobode 
II iz Trbovelj pod vodstvom prof. Helge 
Briner je 17. novembra nastopil v domu oskr
bovancev na Izlakah. Peli so v glavnem 
narodne pesmi.

V domu upokojencev v Impol-
jci so 9. novembra odprli razstavo likovnih 
del, ki so jih ustvarili slikarji iz raznih krajev 
na letošnjem Ex temporu Impoljca 92. Na 
razstavi sodeluje tudi osem članov Relika iz 
Trbovelj s skupno 23 deli. Drugo nagrado Ex 
tempora je prejel Mito Škrbec, tretjo pa 
Ervin Matešič, oba sta Relikovca. Čestitamo.

T.L.

Zagorje
Alfi Nipič je s svojo skupino priredil

6. novembra koncert v veliki dvorani De
lavskega doma Zagorje. Zaradi 30. letnice 
svoje pevske kariere seje na nastopu še pose
bej potrudil.

V OŠ Slavka Gruma so pričeli s 
študijem igrice Žabji kralj. Igro bo dramatiz
irala Marja Sušnik.

Pihalni orkester Svea Zagorje 
in Vlado Kreslin sta posnela v starem 
rudarskem naselju v Kisovcu video spot za 
reklamo. Na CD in kaseti, kiju je izdal Kres
lin, sodeluje tudi orkester v pesmi Lili Mar- 
len.Sicer pa je Pihalni orkester Svea Zagorje 
nastopil tudi na otvoritvi lesarskega sejma v 
Ljubljani.

DPZ Zora je v oktobru pričel z red
nimi pevskimi vajami. V tej sezoni je pred 
pevkami eden od ciljev samostojni letni kon
cert. V veliko vzpodbudo jim je, da njihovo 
delo cenijo pristojni v občini Zagorje. Tako 
so z njihovo pomočjo prišle do svojih prvih 
enotnih oblačil. Pomembna je tudi vzpod
budna podpora zagorskega podjetja Strojna- 
elektro industrija, ki je nad zborom v 
letošnjem letu prevzel generalno sponzor
stvo. Pevke si želijo, da bi SIZ ostal njihov 
sponzor tudi v prihodnje. Upajo, da bodo 
pripomogle k spoznavanju podjetja povsod, 
kamor jih bo zanesla pevska pot. Ob tem še 
vabilo k sodelovanju vsem dekletom in 
ženam, ki bi se Zori rade pridružile! Zbor 
vadi ob petkih zvečer ob 19. uri.

K.G.

Zdravko Dolinšek 
razstavljal v Udinah

V Udinah - Vidmu v sosednji Italiji je od 
6. do 11. novembra potekala mednarodna 
razstava umetne obrti in zlatarstva. Potekala 
je pod naslovom IDEANATALE. Že drugič 
so na prireditvi sodelovali iz Slovenije štirje 
razstavljalci (vsi so svobodni poklicni oblik
ovalci). Med njimi tudi Zdravko Dolinšek iz 
Trbovelj, znani oblikovalec, zlatar in tudi 
slikar ter član Relika. Dolinšek se je predsta
vil na tej razstavi s šestimi eksponati - kom
pleti v zlatu in slonovi kosti. Ostala dela so 
bila izdelana iz dragega in poldragega 
kamenja in ebenovine. Za Zdravka pomeni 
udeležba na omenjeni mednarodni razstavi 
veliko priznanje.

Tine Lenarčič

Glasbeni dogodek leta 
v Trbovljah

Na odru gledališke dvorane Delavskega 
doma Trbovlje je 7. novembra Delavska 
godba Trbovlje pripravila pod vodstvom 
dirigenta prof. Alojza Zupana - Vuja 
pravcati glasbeni praznik. Kot solist je nas
topil klarinetist Matej Klemen. Med gosti je 
bil skladatelj in dirigent Bojan Adamič, ki 
praznuje letos svoj 80. rojstni dan. Predsed
nik godbe Teodor Forte in predstavnica 
godbe sta izročila j ubilantu posebno spomin
sko priznanje in šopek cvetja. Delavska 
godba Trbvolje in njeni simpatizerji so mo
jstru Adamiču tudi tokrat izrazili vso zahvalo 
za skladbe, ki jih je namenil njej.(Z omejeno 
brzino, Trboveljska rapsodija in Tratata, ki 
so jo Trboveljčani tako in tako prevzeli za 
svojo).

Godbeniki so v prvem delu koncerta 
predstavili dela Rossinja, Webra in 
Adamiča, v drugem pa so zaigrali dela, ki so 
jih igrali lansko leto v Cankarjevem domu v 
Ljubljani na državnem tekmovanju pihalnih 
orkestrov umetniške skupine. Godbeniki so 
publiko navdušili, še posebej, ko jim je dirigi
ral tudi jubilant Bojan Adamič. Stik nasto
pajočih in publike seje stopil v eno in skupno 
zadovoljstvo. To se doseže redkokdaj - to
krat seje zagotovo.

Tine Lenarčič
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DOL PRI HRASTNIKU, tel.: 42 533
TRGOVINA NA DOLU (Pod hriboml)

- športna oprema, tenis copati
- perilo, oblačila 
-vse za šob
• pisarniški material 

k -darila
1 ZIMSKE JAKNE, PLAŠČI, 

’▼ BUNDE Itd...

Delovni čas: 7.00 - 18.30, sobota 7.30 - 12.00

______ _

61412 Kisovec, Naselje na šahtu 31, 
tel.: (0601) 71 827 (trgovina)

podjetje za trgovino in opravljanje obrtnih storitev

O EJvVV r<T O S T I =
1 .STORITVE: polaganje, brušenje, lakiranje parketa, plute in ostalih lesenih podov, polaganje tekstilnih ter PVC 

podov (itison, tapisom, topli pod, vinflex, vinas ...)

2. TRGOVINA;
- prodaja talnih oblog: parket* pluta, itison, tapison, topli pod, vinflex, vinas ...
- barve (jupol, oljne barve, barve za zaščito lesa in kovin ...)
- tapete raznovrstnih vzorcev
- vse vrste lepil in lakov
- prodaja zaves in dekorativnega blaga, karnise ...
- kupljene zavese pri nas zašijemo po želji.

3. DOSTAVA NA DOM

r 2

TEL.: 41 704 INT.431, f 
FAX. 41 041

ss ~_______

Podjetje za stanovanjsko, 
gostinsko dejavnost in trgovino

c. 3. julija 7, 61430 HRASTNIK
m

ugodne cene, prijazno osebje, 
kakovostna ponudba

obiščite nas:
- V trgovini: c.3 iuliia 7 (pri rudniški upravi), 

tel. (06011/41 704 int.338
* mešano blago
* bogato založena delikatesa

odprto: od 7.00 do 12.00, od 14.00 do 17.00, sobota od 7.00 do 12.00H »
* V PIVnici: Trg. F. Kozarja (nova rudniška hala)

P tel.: (0601)/4l 704 int. 411
1

* pizze useh vrst
* dopoldanski hladni in topli prigrizki
* jedi po naročilu, poslovna kosila §$
* točeno svetlo in temno laško pivo

odprto: od 7.00 do 22.00, nedelja zaprto
■
Hkss&p&TOi HHHH ' “ "■ mmmm ' *

mesnica-dehkatesa

terdl
MILAN DOLANC 
dipl.ing.živilske tehnologije
61410 ZAGORJE OB SAVI 
Kidričeva 15 
Telefon: 0601 61-344

ODPIRALNI
petek:

7.30-18.00
torek:

7.30-14.30
nedelja:

8.00-11.00
sobota:sreda, četrtek: 

7J0-14J0 7.00-13.00

tel.:/fax. 26-050
d.o.o. TRBOVLJE (nasproti NAME)

Ugodne cene PC- Jev; tiskalnikov 
Telekomunikacije PANASONIC, CANON, 
pagerji; akustika; KV; UKW radlopoitaje

GARANCIJA 12. Z4 MESECEV, SERVIS. MONTAŽA-
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Po dveh zelo uspešnih sezonah prve ekipe rokometašev 
Omnikom Rudarja so se v Trbovljah zavedli, da za člani 
pravzaprav nimajo zaledja mladih nadebudnežev. Zato so 
se odločili, da se začno sistematično ukvarjati tudi z naj
mlajšimi selekcijami. Vodstvo nad začetniki so prepustili 
trenutno vodilnemu na listi strelcev Omnikom Rudarja 
Tonetu Medvedu, ki mu asistira Herman Kolar, skupaj pa 
tvorita uspešen tandem pri vzgoji novih rokometašev.

V pogovoru s Tonetom Med
vedom sem dobila vtis, da se st
vari vsaj v tej fazi lotevajo zelo 
profesionalno. Nemalokrat je 
namreč uporabil frazo "otroke 
zastrupiti z rokometom". Vsa 
umetnost je namreč v tem, kako 
otroke k nekemu športu priteg
niti, jih navdušiti in prepričati, 
da je to tisto, za kar je vredno 
kasneje tudi garati. "Najmanj so 
otroci tisti, ki jih lahko v nekaj 
prisiliš, če pa jim šport prikažeš v zanimivi luči, je to čisto 
nekaj drugega. Prav zato sva se s Hermanom odpravila v 
vse trboveljske osnovne šole in s profesorji telesne vzgoje 
sva med "telovadbo" skušala otrokom od 4. do 6. razreda 
povedati nekaj osnovnih informacij o našem športu. S tem 
smo v letošnjem letu poleg približno 25-ih fantov, ki treni

rajo že kako leto in pol, pridobili še 40 do 50 mladih. 
Številka sicer variira iz treninga v trening, kar je pri tako 
mladih seveda normalno."

Tone Medved mi je, še predno je odgovoril na 
vprašanje, kolikokrat tedensko trenirajo, spredaval 
uvodno lekcijo o razvoju rokometašev. V Trbovljah se z 
mladimi niso prav posebaj ukvarjali, zato je v zaledju 
nastala ogromna generacijska luknja. Zato bodo morali 
Omnikomovci že čez šest, sedem let napajati člansko vrsto 
z mladimi iz te selekcije in ne bodo mogli nanje čakati 
deset let, kot si bodo to lahko privoščili v klubih, kjer z 
mladimi delajo kontinuirano. Zato bi prav ta selekcija 
morala napredovati hitreje kot njeni konkurenti. To bi 
dosegla namesto z dvemi treningi na teden s tremi, štirimi. 
Problem pa je seveda v terminih v telovadnici.

Po besedah trenerja je to tako mlada selekcija, da še 
sploh niso kategorizirani in zanje pravih tekmovanj ni. 
Trboveljčani so se sicer udeležili turnirja, na katerem je 
sodelovalo šest ekip in so za Sevničani osvojili drugo me
sto. Mladi rokometaši so hvaležni profesorjem telesne 
vzgoje na OŠ za pomoč, predvsem pa ravnateljici Hohk- 
rautove šole Marinki Benetek, ki jim je omogočila dva 
termina na njeni šoli. "Lahko se pripravi, da jo bomo še 
zelo prosili za tretji termin," je še dodal Tone Medved.

Barbara KUS

Planinci so zborovali
V lovski koči na Arnovem vrhu pri Brežicah so se 8. 

novembra sestali predstavniki PD, ki jih pokriva Med
društveni odbor zasavskih planinskih društev. Govor je bil o 
lem, kako posamezna društva izvajajo sklepe, ki sojih spre
jeli, precej razprave je bilo namenjeno vzgoji in izo
braževanju (tečaj za mentorje planinskevzgoje), zavarovanju 
planincev v hribih, beseda je tekla tudi o gospodarskih 
zadevah. Dan zasavske planinske mladine bo 30. maja na 
Bohorju ali na Gorah, organizirali bodo Dan zasavskih plan
incev, potrdili so predloge za podelitev raznih planinskih 
priznanj. Vse planinske akcije v prihodnjem letu bodo po
tekale v znamenju 100 letnice organiziranega slovenskega 
planinstva.

Planinska šola končana
Od 23. januarja do 31. oktobra je potekala v organizaciji 

PD Trbovlje planinska šola za odrasle. Udeležili so sejo člani 
planinske skupine pri DU Trbovlje, vodil jo je inštruktor 
planinske vzgoje Vinko Pfeifer. Predavanja so večinoma po
tekala na izletih, vseh je bilo skupno štirinajst. Na njih je bil 
govor o liku planinca, zgodovini planinstva, organizaciji, 
gorstvih in gorniškem izrazju, varstvu gorske narave, planin
ski opremi, gibanju v gorah, nevarnostih v gorah, vre-

menoslovju, orientaciji, planinskih poteh, prehrani v gorah, 
prvi pomoči in gorski reševalni službi. Dodatno so poslušali 
še tri predavanja z barvnimi diapozitivi. Seveda je bilo v 
skupini mnogo družabnosti, zabave in prepevanja. Skupina 
je v tem času opravila 26 izletov. Skupine zelo dobro vodi 
Martin Rojšek. Planinsko šolo za odrasle je končalo 23 
udeležencev - upokojencev. Na zaključni prireditvi bodo 
vsem podelili pisna priznanja PZS.

Baklada na Mrzlico
Ena od prireditev ob 80. letnem jubileju PD Trbovlje bo 

za naše kraje nekaj posebnega. V soboto, 5. decembra ob 17. 
uri bodo planinci od Doma Svobode II v Trbovljah odšli na 
izlet na Mrzlico. Večina bo nosila bakle. Te je društvo že 
nabavilo in jih bodo pohodniki dobili na startu. Organiza
torji upajo, da bo vreme primerno. Na izlet z baklami so 
vabljeni vsi, ki bodo zmogli nočno pot na Mrzlico.

Alpinistične novice
Vrsta zadnjih deževnih sobot in nedelj je preprečevala 

tudi alpinistom, da bi plezali v stenah gora. Zadnjo soboto 
pa sta člana AO PD Trbovlje Dušan Košir in Sebastijan 
Jančič plezala v Skuti v Kamniško - Savinjskih Alpah. V južni 
steni sta preplezala Južni raz (IV+/I1I).

Zbral: Tine Lenarčič
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RK Omnikom Rudar letos slavi 40 let uspešnega de

lovanja. Praznovanje te visoke obletnice bo v soboto, 28. novembra, 
ko se bodo gledalcem predstavile različne selekcije kluba, članska 
ekipa pa se bo na prvenstveni tekmi pomerila z državnim prvakom 
Pivovarno Laško. Po tekmi bo v Delavskem domu rokometni ples, 
na katerem bo zabavala Helena Blagne.

V Ljubljani so izžrebali pare prvega kola pokalnega tek
movanja, ki za zasavske predstavnike ni najbolj ugoden. Pri moških 
se bosta pomerila Omnikom Rudar in Zaščita Zagorje (zma
govalec bo v drugem kolu igral s Kolinsko Slovanom), TKI Hrast
nik in Krško (naslednji nasprotnik Pivovarna Laško), Tapi iz 
Zagorja pa bo najprej igrala z Lisco, v primeru zmage pa z Belinko 
Olimpijo.

Rokometašice Tapija so odločilno tekmo za naslov 
jesenskih prvakinj s Piranom igrale z veliko treme in visoko izgu bile. 
Prvi del so končale za Piranom in Olimpijo II. na 3. mestu lestvice. 
Najučnikovitejša v sedmih nastopih je Marjana Bolte, ki je s 45- 
timi goli druga strelka lige. Sicer pa se jim obeta velika okrepitev. 
Že pomladi naj bi v njihova vrata stopila bivša prvoligaška vratarka 
Jedinstva iz Tuzle, sedaj pa begunka v Sloveniji Mirela Omer- 
hodžič.

Nogometaši Elektroelementa še naprej uspešno 
nastopajo v prvi ligi. Trenutno so uvrščeni na sredini, trd oreh pa 
so bili tudi za državnega prvaka Olimpijo, s katero so v Ljubljani 
izgubili le z 2: L Srečanje bi se za Zagorjane tudi ugodneje končalo, 
če sodnik Borošak ne bi v vseh treh spornih trenutkih sodil v škodo 
edinega zasavskega prvoligaša.

Zagorski " fuzbalisti" so uspešni v pokalnem tek
movanju. V prvem kolu so z zadetkoma Borivoja Grdena in Bojana 
Žibreta z 2:0 premagali Potrošnik. V drugem kolu bodo igrali z 
Živili Naklo. Srečanje bo 5. ali 6. decembra v Kranju.

Zelo dobro igrajo zagorski košarkarji, ki le ženim 
porazom vodijo na drugoligaški lestvici. V zasavskem derbiju mi
nulo sredo so Ipoz Rudarja premagali kar z 87:71.

Nevsakdanji primer seje zgodil na tekmi 2. kegljaške 
lige Šoštanj : Bratstvo. Ko so domači videli, da bodo posamezne 
tekme dobili po trije kegljači na vsaki strani in bo odločalo skupno 
število podrtih kegljev, so na hitro popravili zapisnike in minimalno 
zmagali. Hrastničani so se seveda pritožili.

Najobetavnejši trboveljski smučar Uroš Zu
pan bo v novi sezoni nastopal na smučeh Rossignol. Na prvi 
pregledni tekmi na ledeniku Flatach v Avstriji je med mlajšimi dečki 
zasedel 2. mesto in prehitel tudi Boštjana Križaja, sina bolj znanega 
očeta Bojana.

SK Rudarje pripravil redni mesečni klubski hitropotezni 
turnir. Z 8,5 točkami je zmagal Uroš Zalokar, drugi je bil Franc 
Kotnik s 7,5 in tretji Oto Kranjc s 6,5 točkami. V slabši skupini je 
bil najuspešnejši Rudi Šoper.

Naslov jesenskega prvaka v zagorski ligi 
malega nogometa je pripadel ekipi Inženiring Šarbek pred 
Rudnikom in Trgovino Repovž.

Sašo

Bum na gimnaziji - "HSBL" Šah v Trbovljah
Začenja se nov velik projekt trboveljskih gimnazijcev, tokrat na 

športnem področju s kratico "HSBL" (High School Basketball 
League), kar po naše pomeni gimnazijska košarkarska liga. Odvijala 
se bo v telovadnici zasavske gimnazije. Liga je zasnovana po vzoru 
ameriške profesionalne lige - NBA, pravila igranja pa evropska. Tek
movalnih moštev bo skupaj deset, kar ustreza številu oddelkov. Tek
movanje bo potekalo v štirih skupinah (divizijah). Ob koncu rednega 
tekmovanja, ki se bo zaključilo konec aprila, se bodo najboljša moštva 
divizij uvrstila v play off, ki se igra na izpadanje. Finalna tekma je 
predvidena za mesec junij.

Liga ima svoje vodstvo, ki ga sestavljajo predsednik "HSBL", 
sekretar lige in izvršni odbor lige. Tekme se bodo igrale ob sobotah 
dopoldan. Javnost bomo o poteku lige sproti obveščali tudi v reviji 
Zasavc. Vodstvo lige ima v načrtih tudi osnovanje gimnazijske izbrane 
vrste, ki se bo merila z drugimi slovenskimi gimnazijami in srednjimi 
šolami. Zaenkrat seveda le prijateljske tekme. Še nekaj: liga se bo 
začela v soboto, 21.11.1992.

Stvari v šahovskem društvu Rudar so se končno začele obračati na 
bolje (društvo je več mesecev mirovalo). Da seje sploh obdržalo pri 
življenju gre zahvala predvsem Franciju Kotniku, kije tudi predsednik 
šahovske zveze Zasavja. Društvo je denarno sicer na tleh, saj mesečna 
dotacija znaša borih 1660 SIT, kar znese letno 19.920 SIT. Vendar se 
da z voljo in zagnanostjo marsikaj narediti. Vse, ki jih šah veseli, vabi 
ŠD Rudar vsak prvi četrtek v mesecu ob 18. uri na hitropotezni turnir 
v prostorih šahovskega društva Rudar (nad gostiščem Rudar).

V začetku oktobra so na vseh pedagoških enotah OŠ v Trbovljah 
začeli delovati šahovski krožki. Mentorji (Novak, Bajda, Zalokar in 
Skobe) med seboj sodelujejo in delajo po istem programu. V načrtu 
imajo občinska šolska šahovska prvenstva, najboljši sc bodo uvrstili 
naprej na regijsko, državno,... Za vse osnovnošolec, kijih šah zanima, 
je tu urnik: PE Alojz Hohkraut torek od 16.00-17.30, PE Tončka Čeč 
sreda 16.00-16.45, PE Revirski borci torek 12.30-13.15 in PE Ivan 
Cankar četrtek od 17.00- 18.00 četrtek.

Za konec pa misel ruskega pesnika in pisatelja A. Puškina: 
Šah sodi v vsako srečno družino!

Sergej in Aleš Uroš Zalokar
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REZULTATI
NOGOMET

I. SNL SCT Olimpija - 
Elektroelement Zagorje 2:1
(2:1). SCT:Simeunovič, Podgra
jski, Hudarin, Zulič (Šalja), 
Hadžialagič, Vrabac, Benedejčič 
(Žibert), Djuranovič, Ubavič, 
Želko, Topič. EE: Trampuš, 
Buovski, Kurež, Balagič, 
Bprštnar, Žibert, Šink, Kern, 
Žlak, Petrušič, Grden. Strelci: 
0:1 Petrušič, 1:1 Benedejčič, 2:1 
Ubavič

Elektroelement - Kompas 
Holidays 2:2 (2:1) EE: 
Trampuš, Buovski, Kurež, 
Brečko, Borštnar, Žibret (Šink), 
Grčar (B. Gerden), Kern, Žlak, 
Petrušič, Balagič. Kompas: 
Zaviršek, Lipovec, Vavpetič 
(Kraševec), Čosič, Alihodžič, 
Čerimovič, Udovič, Mrak, Ra
dovanovič, Mitrakovič, Šiljak 
(Mujkič). Strelci: 1:0 Balagič, 
1:1 Radovanovič, 2:1 Žlak, 2:2 
Udovič.

II. SNLOria Rudar -Gidos 
Turnišče 1:0 (0:0) Oria:Mu- 
drinič, Jesih, Zaimovič, Barič, 
Štok, Kapetanovič, Sotenšek, 
Brdik (Škofca), 1 lolešek, Brezni
kar, Agatič (Haralovič) 
Gidos:Zver, Zadravec, Lack- 
ovič, Rapoča, S.Markoja, Koneš, 
Dominko, Rous, Koveš, 
St.Markoja, Ternar (Gavrič). 
Strelec: 1:0 Sotenšek

Avto bum - Oria Rudar 0:2
(0:1) Era: Magič, Jaklin, Kotnik 
(Kolenc), Mišetič, Irman, 
Maglica, Ermenc, Rudnik (No
vak), Malus, Fajdiga, Žurej. 
Oria: Mudrinič, Florjane, Zai
movič, Marič, Štok, 
Kapetanovič, Sotenšek, Rižner 
(Brdik), Holešek (Škufca), 
Breznikar, Jesih. Strelec: 0:1 
Kapetanovič, 0:2 Kapetanovič.

III. SNE Svoboda Kisovec - 
Bilje 2:0 (0:0)

CNL Rudar Senovo - 
Hrastnik Center Jošt 2:2
(1:1), Strelca: Rancinger in 
Dornik.

Hrastnik Center Jošt - 
Svoboda Brežice 1:1(1:0). 
Strelec: Novakovič.

ROKOMET
I. SRL KVM Ribnica - Om- 

nikom Rudar 20:17 (11:10) 
KVM:Gelze, Deržek 3, Kahri- 
man 1, Marolt, Ilc 6, S.Mihelič 3, 
P.Lesar 6, A.Mihelič, S.Lesar, 
Fajdiga 1, Jurič, Sinanovič. Om- 
nikom: Lipovšek, Jug, Medved
7, Sečki, Privšek 1, Kosec 6, 
Piškur, Senčar, Mašič 2, Stojak
ovič 1, Senica.

Omnikom Rudar - Hubelj 
Ajdovščina Omnikom:
Lipovšek, Jug, Medved 8, Sečki, 
Privšek 3, Vrbnjak 1, Kosec 2, 
Podbregar, Senčar, Mašič 4, Sto
jkovič 3, Hančič. Hubelj: Ostojič, 
Groff, Likar 1, Boršo 2, Štor, La
pajne 4, Kalin 4, Žvokelj, 
Bodiroža 3, Leban 3, Čermelj, 
Turk.

II. SRL Velika Nedelja - 
TKI Hrastnik 26:15 (10:7) V. 
Nedelja: Korpar, Zorli 2, Tro
fenik 4, Gregurič 4, Ivanuša 1, 
Kumar 1, Šoštarič 1, Sok 5, Ko
ciper 1, A.Mesarec 2, S.Mesarec 
5, Kovačec. TKI: Premec, Žagar
8, Šutar, Bekavac, R. Plevnik, D. 
Plevnik, moljk 6, Oblak 1, 
Kranjc, Vidmar, Špajzer, Šter- 
bucel.

Zaščita Zagorje - Polet
23:22(13:7)

TKI Hrastnik - Zaščita 
Zagorje 19:19 (11:10) TKI: 
Premec, Žagar 4, Bekavac 1, 
Šutar 4, Kranjc, R.Plevnik, 
D.Plevnik, Moljk 4, Oblak, Vid
mar 4, Špajzer 2, Šterbucel. 
Zaščita: Šuštar, R.Ule 4, Žibret
4, A.Ule 2, Lipovšek, Fabjan 2, 
Kirn, Raušl 6, Drobnič, Fajdiga
I, Škalički.

KOŠARKA
II.SKL-VZHOD I poz 

Rudar - Radgona 70:78
(27:40) Ipoz:Kmetič, Jeraj 8, 
Vidergar, Čop 13, Bec 2, Bru
men 6, Babič 9, Vajdič, Božiček 
19, Ilodej 10, Knavs 3. 
Radgona:Banič 14, Habjanič,
5. Gombec, Rožič, D.Gombec
II, Bratkovič 25, Gigrt 4, Slavič 
4, Niderl, Senekovič, Karlo, 
Ulaga 18.

Strato VVelding Bistrica - 
Zagorje 71:81 (34:39) Bis

trica:Sekolj 4, Kozar 17, Ruhle 
6, Lukič 4, Šafhalter 24, Kobale 
3, Šljivar, Novakovič 4, Jurečko, 
Ščšerko 4, Svenšek 5, Dedič. 
Zagorje:Mlakar 2, Žagar 21, 
Murn, Koren 6, Mandič, 
Omahne 21, Krofi, Žavbi, Kon
rad 3, Gostiša 2, Kranjc 16, 
Košnik 10.

Ipoz Rudar - Ruše
97:96(41:41)

OKL-VZHOD Hrastnik - 
Podčetrtek 104:78 (56:33)

KEGLANJE
1. liga: Dadas Rudar - 

Donit 7:1 (5268:5018) Gantar- 
Jerše 900:827, Burja-Eržen 
888:840, Novak-Jesih 854:897, 
Goljuf-Maravič 871:819,

Mažgon-Nastran 877:824, Stok- 
las-Brdnik 878:828

. Dadas Rudar - Fužinar
4:4 (5116:5116) Gantar-Strašek 
849:869, Burja-Podojsteršek 
902:865, Novak-Borovnik 
839:799, Goljuf-Mlakar 
834:874, Mažgon-Lasnik 
820:844, Stoklas-Belaj 872:865.

Področna liga - vzohd 
Rudnik Hrastnik - Korotan 
Prevalkje 7:1 (4934:4884)

Šoštanj Bratstvo 5:3
(4985:4972)

Rudnik Hrastnik - Kon
struktor - Branik Maribor
2:6 (4867:4970)

Korotan Prevalje - Brat
stvo 5:3 (5010:4928)

Mali nogomet v Hrastniku
Po nekajletnem zatišju je mali nogomet znova zaživel tudi 

v Hrastniku. V okviru občinskih trim iger je bila letos 
formirana osemčlanska liga, ki jo je uspešno vodila tek
movalna komisija. Zavzetost ekip je bila na visoki ravni, 
tako da z izjemo ekipe KOP, ki zadnjih dveh tekem ni 
odigrala, drugih zastojev praktično ni bilo. Nekaj težav je z 
igrišči, tako so sklepni del lige odigrali le na igriščih v Čečah 
in na igrišču OS Dol, kjer je zanimive tekme kljub včasih 
slabšemu vremenu spremljalo lepo število gledalcev. Or
ganizatorji bodo skušali storiti vse, da bodo tekmovanje 
prenesli tudi v tiste sredine, kjer so dani vsaj minimalni 
pogoji za tekmovanje. V prihodnje načrtujejo organizatorji 
tudi veteransko ligo - z igralci nad 35 let starosti (pod 
pogojem, da se bo prijavilo najmanj 6 ekip).

Letos je naslov prvakov zasluženo pripadel ekipi Young 
Boy s, ki si je odločilno prednost priigrala v prvem delu 
prvenstva. Drugouvrščena ekipa Kaj je v nadaljevanju 
dosegla sicer sedem zaporednih zmag, vendar je bil za
ostanek iz prvega dela prvenstva prevelik, da bi fantje lahko 
posegli tudi po prvem mestu. Tretje mesto je osvojila ekipa 
Cvek ki je ob prvih dveh prikazala tudi najboljšo igro. 
Ostali so za prvimi tremi precej zaostali, kar pa ni 
zmanjšalo zagrizenosti. Zmagovalcem je pripadel še en 
naslov: njihov igralec Tomaž Kellner je bil z 31 zadetki 
daleč najučinkovitejši strelec lige. Drugi po učinkovitosti je 
bil Matjaž Milinovič (Čvek) z 21 goli, zaradi poškodbe pa 
ni odigral vseh tekem. Tretji je bil z 18 zadetki Urban Moljk 
(Čvek). Skupno se je med strelce vpisalo 70 igralcev, ki so 
dosegli 373 zadetkov. Led je prebit in v naslednjem letu 
lahko pričakujemo še večji odziv.

Končni vrstni red ekip: 1. Young Boys 23, 2. Kaj 21, 3. 
Čvek 20, 4. ŠD Čeče 13, 5. Steklarna 13, 6. TKI 11, 7. Bife 
Žagar 7 in 8. KOP 4 točke.

Jože Premec
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PROMET
8. novembra je V.K., ki je vozil z 

Dobovca, izsilil prednost M.P., ki je 
vozil iz Zagorja proti Hrastniku. Oba 
sta jo odnesla le z zvito pločevino.

8. novembra ob 11.45 uri je
M.B. z avtom oplazil avto M.M. na 
cesti Gorenja vas - Šklendrovec. 
Škoda: okrog 400 tisoč tolarjev.

9. novembra ob 6.50 uri je na
Marnškem klancu voznik volkswagna 
prehiteval tovornjak. Z Marnega je 
pripeljala voznica 126 P A.V., ki je 
umikanju trčila v hišo Marno 1. 
Povzročitelja še iščejo.

11. novembra ob 20.40 uri je
voznik fiata panda A.S. iz Hrastnika 
zaradi neprilagojene hitrosti in vožnje 
pod vplivom alkohola pri TKI Hrast
nik trčil v tovornjak, ki ga je vozil V.L. 
iz Ajdovščine. Škoda: 60 tisoč tolarjev.

12. novembra okrog 13.30 ure
je D.P. iz Trbovelj s škodo na cesti 
Litija - Zagorje čelno trčil (verjetno je 
zadremal) v nasproti vozečo katro F.G. 
iz Ljubljane. Oba voznika in sopotnica 
F.G. so bili lažje poškodovani. Škoda: 
400 tisoč tolarjev.

Akcija bencin
Morda se še spominjate naše mini 

foto reportaže o mladeničih, ki sta ša
rila okrog fička. Oglasil se je oče enega 
od njiju in dejal, da sta fanta pospravl
jala po zadnjem delu fička. Obljubili 
smo, da bomo njegovo pojasnilo objav
ili. In ga, čeprav je oko našega fotografa 
videlo kaj čudno pospravljanje.

Aufbiks
Pretepačem očitno ni svet ni

kakršen kraj. Tako se je AH. iz 
Hrastnika 4. novembra zvečer 
spravil na Š.V. kar pri centralnem 
hrastniškem spomeniku. Policisti 
so prihiteli na prizorišče dvoboja 
prepozno. Drugi dan so ugotovili, 
da pravzaprav ni šlo za dvoboj, saj je 
A.H., ki je znan po svojih spret
nostih, kar lepo zdelal Š.V.

Moj bager je lahko balon, sta 
očitno mislila mladca iz Trbovelj. 
Dve napaki: bager ni bil njun, am
pak last J.P. iz Hrastnika, še težje 
pa je seveda lahko balon. To sta 
dokazala, saj sta ga brez uspeha 
skušala pognati proti nebu. Nare
dila pa sta za več kot 100 jurjev 
škode. Draga šola.

Sosedje so čudoviti, čeprav se 
včasih malo ravsnejo. Tako sta se 5. 
novembra trše prijela soseda L.T. in 
I.P. v Trbovljah. T.L. si je mislil, kaj 
bomo klicali policaje, saj je že tako 
dovolj hudo na tem svetu. Pa je 
sedel na traktor in zapeljal v tele
fonski drog tako, da je potrgal vse 
telefonske žice. Za vsak primer, če 
bi soseda I.T. le prijela kakšna 
skušnjava in bi hotel zavrteti 
številko policije.

Zgorel kozolec
Jožetu Polcu je v Znojilah 3. novem

bra okrog poldne zagorel dvojni kozolec 
(toplar). Pred tem je zapeljal pod kozolec 
traktor. Zaradi dotrajane električne 
napeljave je najprej zagorel traktor, 
ogenj pa je zajel tudi kozolec in uničil ves 
zgornji del kozolca in 70 kubikov živin
ske krme. Požar so pogasili gasilci iz 
Zagorja in Čemšenika. Škodo so ocenili 
na okrog milijon tolarjev.

Kradejo kot srake
Majhnih kraj je še vedno precej. Tako 

je konec oktobra v Podkumu E.D. zma
njkalo 2,5 kubična metra klaftrskikh 
bukovih drv. V noči na 7. november je 
neznanec iz trgovine Market v Zagorju 
odnesel cigaret za 122.750 tolarjev. Do
poldne 10. novembra pa je neznanec iz
pod stopnišča bloka na Cesti zmage 18 
odpeljal kolo z motorjem Tojnos APN-6. 
Iz stanovanjske hiše na Ojstrem 20 v 
Hrastniku pa je 5. novembra spet 
neznani storilec odnesel nekaj hrane, 
oblačil in radijski sprejemnik. Tega sto
rilca so policisti PP Trbovlje odkrili štiri 
dni kasneje.

Razbito steklo
Na stanovanjskem bloku Ribnik 21 so 

4. novembra delali na strehi. Delovišča 
niso zavarovali, iz stehe je padlo orodje 
in razbilo vetrobransko steklo spodaj 
parkiranega avtomobila.

Radar (malo za šalo, malo zares)
Prejšnji teden je šel Franci s svojim jugom v Trbovlje na 

specialistični pregled. Ne za svoj skrbno negovani avto. 
Zaradi težav z želodcem, da se razumemo. Domov grede so 
ga zaradi prehitre vožnje ustavili policisti. Pohitel je k 
Metuljčku, da bi srečal kakšnega znanca in se pohvalil. Jože 
in Tone sta žulila brizganec. Franci se je smeje prisedel ter 
si naročil radensko. Nikoli ne pije alkohola. "Madonca," je 
dejal, "750 tolarjev sem plačal pri Steklarni. Policistom." 
"Francelj, se ti zdi čudno?" sta se ležala Jože in Tone. "Tebi 
bi morali že zdavnaj vzeti dovoljenje. Saj voziš kot polž! 
Ljudi spravljaš ob živce!" "Ne, ne," se je izprsil Franci, 
"prehitro sem vozil.” Tonetu se je zaletelo. "Ne verjameš?" 
je rekel Franci užaljeno, medtem ko je znanca tolkel po 
hrbtu.

V tistem je privihral Ivan: "Pir! Dva pira!" "Naj gre vse 
v..." je zaklel, "crkaval mi je, kapirate, crkaval, pa so rekli, 
da sem imel noter 44. Kako naj peljem štirideset na uro po 
ravni cesti! Naj pustijo ubogo rajo in lovijo velike ribe, če 
že hočejo denar. Ali pa norce, ki do konca pritisnejo na gas, 
ko ga preveč požrejo. Jaz, kadar ga imam pod kapo, vozim 
tako kot ti, Francelj, da veš!" Franci ni bil več dobre volje. 
Poslovil se je. Tudi žena mu ni verjela, da je plačal zaradi 
prehitre vožnje. "Daj no," je rekla, "zmerom se nosiš tako 
usrano, da mi je že prav nerodno."

Pa je bilo res. Pol Hrastnika je preklinjalo. Tisti, ki so 
jih opozorili, so vozili čisto počasi. Avtomobili so trpeli s 
svojimi vozniki. Ali je to le lahek zaslužek za našo mlado 
državo?

Manja Goleč
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SE JE KONČNO ODLOČIL PONUDITI TRŽIŠČU TUDI PC-
KOMPATIBILNE LASTNEMU IBM STANDARDU

Postanite tudi vi 
lastnik (uporabnik) 

WEARNES računalnika. 
Pridružite se tudi vi 

nekaj tisočim kupcem 
WEARNESOVE 

računalniške opreme med 
katerimi so tudi A BANKA, 

KOLINSKA, MK TRGOVINA 
AERO, RUDIS, ETOL, 

ČP DNEVNIK, 
EE IZLAKE, TKI HRASTNIK, 

design studio ARTELJE 
in mnoga druga

"PC will be made 
in Singapore 

by manufacturing 
giant Wearnes"

Dereck Lewis
IBM managing director of Technology pic.
PC DEALER 4 MARCH 1992

ugledna imena.

CENE NEKATERIH MODELOV: 
COMUNE 286-16 

1MB RAM, 40 MB HD 
VGA MONO 1.305 DEM

BOLDLINE 386SX 20 SP
1MB RAM, 40 MB HD, 

VGA MONO 1.545 DEM

BOLDUNE 386-25 
BOLDUNE 386-33 
BOLDUNE 386-40 
BOLDUNE 486-33

UGODNI PLAČILNI POGOJI
(leasing, kredit...)

L ■■m -
s . en n n --v•asu «Cia»«» ~’•T'.X'u»

ORIA pa vam zagotavlja 
konkurenčne cene in 
takojšnjo dobavo. 
Izkoristite ugoden nakup!

Informacije:
ORIAd.o.o.
tel.: 0601/61-477,61-111, 
61-149,61-235
in v poslovalnicah 
MLADINSKE KNJIGE TRGOVINE: 
Ljubljana: 215-358, 150-159, 
301-636,224-121,210-370,
Novo mesto: 23-582, 
Sl. Gradec: 42-071, 
Domžale: 721-405, 
Maribor: 27-487, 
Celje: 21-236,
Ptuj: 771-547,
Žalec: 713-203, 
Velenje: 853-371, 
Zagorje: 61-061, 
Kranj: 211-231, 
Tolmin: 81-325, 
Koper: 37-238.
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LJUBLJANSKA BANKA, BANKA ZASAVJE d.d. TRBOVLJE

.. c limimi^ iMm
V MESECU NOVEMBRU UVAJA NOVOST.

' u> :nr.- , bdiihr^ e j§i|gf lili

ZELENO ČRTO - POLJE DISKRETNOSTI
To novost bo banka uvedla zato, da bo omogočila varčevalcem 
zaupen pogovor z bančnim delavcem in dvig denarja brez radovednih 
pogledov drugih varčevalcev.

C buKf'U:. u.; U’ddj'dKAd. b^ltks

Varčevalec bo pri okencu urejal denarne zadeve sam, 
drugi varčevalci bodo ostelli za zeleno črto.
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LJUBLJANSKA BANKA > BANKA ZASAVJE d.d., TRBOVLJE 
• BANKA, KI DELA Z LJUDMI ZA LJUDI.
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LB - BANKA ZASAVJE d.d.

TRBOVLJE
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UREDNIŠTVO ZASAVCA, Cesta zmage 33. Zagorje ob Savi

Nepreklicno naročam časopis ZAStAVC.

Ime In priimek.........................................................................................................

mesto........................................................ postna St..................

ulica.......................................................... telefon..........................

datum..................................................... lastnoročni podpis

NAROČNINO BOU PLAČEVAL:
•proti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži)

OBVESTILO

Izpolnite sosednjo naročilnico 
in kupujte Zasavca 10% ceneje.

Nudimo vam tri oblike plačevanja:
vsak mesec sproti po tekočih cenah, 

trimesečno po garantirani ceni 
v začetku tromesečja in 

polletno po garantirani ceni 
v začetku polletja.


